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   עיריית
  מועצה מקומית ירוחם

  
  
  

  על סדר היום:
  

 הדלקת נרות חגיגית. עדכונים ודברי פתיחה של ראש המועצה. .1
  

וסעיף  14לפי הוראות סעיף  בשכר בחירת הרב אריה אברהם כסגן ומ"מ ראש המועצה .2
, 1975לחוק הרשויות המקומיות (בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונתם), תשל"ה  1א 15

. (מצ"ב אישור גזבר המועצה  6/1/09מיום   1/2009ר מנכ"ל משרד הפנים ולפי חוז
 .וחוו"ד היועצת המשפטית למועצה)

 
לחוק  17אצילת תפקידים וסמכויות ראש המועצה לרב אריה אברהם לפי סעיף 

ומינויו  1975הרשויות המקומיות (בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונתם) תשל"ה 
  ר פני העיר.כמחזיק תיקי הרווחה ושיפו

 
לחוק הרשויות  15- ו 14 פיםאות סעירלפי הו סגני ראש המועצה בתוארבחירת  .3

 :1975ם), תשל"ה המקומיות (בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונת
 

 מר איתן דלח כסגן ראש המועצה בתואר. אצילת תפקידים וסמכויות ראש  3.1
ירת ראש לחוק הרשויות המקומיות (בח 17המועצה למר איתן דלח לפי סעיף 
 ומינויו כמחזיק תיק הפיתוח הכלכלי. 1975הרשות וסגניו וכהונתם) תשל"ה 

  

חודשים ממועד המינוי  20מר דני לוגסי כסגן ראש המועצה בתואר לתקופה של   3.2
 ).2/7/2020(עד ליום 

לחוק  17לפי סעיף  דני לוגסיאצילת תפקידים וסמכויות ראש המועצה למר 
 1975ש הרשות וסגניו וכהונתם) תשל"ה הרשויות המקומיות (בחירת רא

 תיק הצעירים.ומינויו כמחזיק 
 

אצילת תפקידים מינוי מר אריה דוקרקר, חבר ועדת הנהלה כמחזיק תיק הספורט ו .4
לחוק הרשויות  17וסמכויות של ראש המועצה בתחום הספורט וזאת לפי סעיף 

 ;1975 –המקומיות (בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונתם), התשל"ה 
 

אצילת מינוי הגב' לודה שטיבלמן, חברת ועדת הנהלה כמחזיקת תיק קליטת עלייה ו .5
לחוק  17וזאת לפי סעיף  קליטת העלייהתפקידים וסמכויות של ראש המועצה בתחום 

 ;1975 –הרשויות המקומיות (בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונתם), התשל"ה 
  

ק התיירות ופיתוח התעשייה מינוי מר משה פרץ, חבר ועדת הנהלה כמחזיק תי .6
 בתחומי התיירות ופיתוח התעשייה  אצילת תפקידים וסמכויות של ראש המועצהו
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לחוק הרשויות המקומיות (בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונתם),  17וזאת לפי סעיף  .7
 ;1975 –התשל"ה 

  
ון אישור קליטה ושכר של מר ישי בן שימול, כמנהל לשכת ראש המועצה כמשרת אמ .8

 .1/2011בהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים 
  

 אישור הרכב וועדות המועצה. מצ"ב. .9
  

מינוי הגב' שלי סויסה כנציגה מטעם המועצה המקומית במועצת אשכול נגב מזרחי.  .10
 מצ"ב נהלים בעניין. 

  

מינוי הגב' בת אל ביטון, כנציגה מטעם הציבור המקומי לוועדת בחינה לקליטת  .11
ה ע"פ הקבוע בצו המועצות המקומיות (נוהל קבלת עובדים עובדים למשרות במועצ

 ולהנחיות משרד הפנים בדבר קליטת עובדים. 1977-לעבודה), התשל"ז
  

 אישור תב"רים על פי רשימה מצורפת. .12
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    וכחיםנ

  ראש המועצה  -    טל אוחנהגב' 

  חבר מועמה -  הרב אריה אברהם

  ועצהחברת מ -  גב' לודה שטיבלמן

  חבר מועצה -  מר אריה דוקרקר

  חבר מועצה -  פנחס פרץהרב 

  חבר מועצה -    דני לוגסימר 

  חבר מועצה -    משה פרץמר 

  מועצה חבר -    מר' איתן דלח

  חבר מועצה -  מר חיים בן אבו

  חברת מועצה -    חני בריגה 'גב

  חברת מועצה -    נילי אהרוןגב' 

  

  משתתפים:

  גזבר המועצה -    מר מוטי דהן  

  מנכ"לית  -    לי סויסה ש

    יועמ"ש – אהרון אמונההגב' כרמית 

  

  

  

  18:00הישיבה החלה בשעה:             
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  2מליאה מן המניין מס' פרוטוקול ישיבה
  

  

  טל אוחנה:

. אנחנו נתחיל בהדלקת נרות חנוכה, 2אני מתכבדת לפתוח ישיבת מליאה מן המניין מס' 

  בקשה.נר ראשון של חנוכה. הרב פנחס ב

  *הדלקת נרות*

  

  טל אוחנה:

אנחנו נפתח את המליאה במענה לשאילתה שהוגשה על ידי חברות סיעת הליכוד, נילי 

אהרון וחני בריגע. אני אחלק אותה בכתב לכלל חברי המועצה כפי שהחוק מחייב. אני 

  אקריא את תוכנה, מוטי רק תעביר לחלק הזה.

  חני בריגע:

  תיים.שאילתה אחת או שתיים ? היו ש

  טל אוחנה:

מותר לכן להעלות לסדר היום רק ארבע שאילתות, מיציתן אותן. שאילתה אחת ועוד 

  ארבעה נושאים,

  נילי אהרון:

  לא, מותר לנו שתי הצעות לסדר יום לכל אחת.

  טל אוחנה:

  נכון.

  נילי אהרון:

  ומותר לנו שאילתה כל אחת.

  חני בריגע:

  שתי שאילתות כל אחת.

  טל אוחנה:

  ן,נענה לכ
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  נילי אהרון:

  אז בבקשה לענות על כל השאילתות. על פי חוק מותר אז תעני לנו על כל השאילתות.

  עו"ד כרמית אהרון אמונה:

  חני, שאילתה היא שאלה, אוקיי ?

  נילי אהרון:

  נכון, נכון.

  עו"ד כרמית אהרון אמונה:

מות השאלות שאלות. שאילתה היא שאלה, כ 40אתן לא יכולות להעלות נושא ובואו נניח 

  שמגיעה לכן היא ארבע שאילתות פר ישיבה מן המניין, אוקיי ? שתיים ושתיים, בסדר ?

  חני בריגע:

  נכון, הגשנו שתיים.

  עו"ד כרמית אהרון אמונה:

  אז אתן העליתן חמש.

  נילי אהרון:

  יש הצעות סדר,

  חני בריגע:

  לא, לא, שניה רגע,

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

ני לא מדברת על ההצעות. אני מדברת כרגע, בואו נתחיל בזה שתראו לא, לא להצעות, א

  את התשובות לשאילתות ותבינו על מה אני מדברת.

  חני בריגע:

  אבל את אומרת שאילתה.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  שאילתה היא שאלה,

  חני בריגע:

  אני יודעת מה זה שאילתה, שניה.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  , -מש שאלות. אני לא מדברת על אז אתן שאלתן ח

  חני בריגע:
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אה, את מתכוונת, לא, לא, שניה. יש, את מכירה, אני יודעת על מה, איך ללמוד להיות 

חברת מועצה, יש כל מיני מקורות, יש מדריך וכתוב בפירוש איך לכתוב שאילתה. ובכל 

שאילתה היא  שאילתה, כשאני מגישה שאילתה, היא יכולה להיות מורכבת ממס' שאלות.

  שאלה שיש בה כמה שאלות מאוד נקודתיות, אבל שאילתה,

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  אני מסתכלת על נוסח הוראות החוק ונוסח הוראות החוק אומר שאלה,

  חני בריגע:

אז בואי נתחיל מזה שתעבירי לי את נוסח הוראות החוק שאני אלמד את זה גם, כדי 

  בצורה יותר טובה.שבפעם הבאה נדע לעשות את זה 

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  זו הסיבה שגם ענינו על כל החמש, אנחנו לא באנו, אנחנו מבינים שזו פעם ראשונה.

  חני בריגע:

  אז איזו בחרתם ? בואי נשאל ככה.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  לא בחרנו, אתן,

  טל אוחנה:

  ענינו על השאילתה הראשונה שהגשתן בנושא,

  אהרון אמונה: ד כרמית"עו

  עם חמש שאלות.

  טל אוחנה:

  בנושא הנהלת חשבונות.

  חני בריגע:

  נכון, כי שאילתה היא לא שאלה אחת.

  נילי אהרון:

  שאילתה זה נושא.

  חני בריגע:

  זה נושא שעליו שואלים כמה סעיפים שאלות נקודתיות.

  

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו
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  שאלות ? 50מא, אני מגזימה בכוונה, לשיטתך את רשאית להגיש על כל נושא, סתם דוג

  חני בריגע:

  לא.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  לא. אז החוק, המחוקק בא, אני אפנה אותך,

  נילי אהרון:

  אז תביאי לנו את החוק, כרמית, תביאי לנו את החוק ובואו נעבוד על פי החוק, זה הכל.

  חני בריגע:

  אני אלמד את זה לפעם הבאה, בסדר.

  :נילי אהרון

  אבל אני רוצה גם לדעת האם את לא מוכנה לענות על השאילתה השנייה בכל מקרה ?

  טל אוחנה:

  אמרתי שאני לא אענה עליה, אלא בישיבת המליאה הבאה.

  נילי אהרון:

  אוקיי, בסדר.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  ,41סעיף 

  טל אוחנה:

  אני מקריאה,

  חני בריגע:

  ק.רגע, שניה, היא מקריאה לנו את החו

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  לא, אני לא אקריא, את רצית שאני אפנה אותך.

  נילי אהרון:

  כן, אנחנו רוצים לדעת את סעיף החוק.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  לצו המועצות המקומיות. 41סעיף 

  

  חני בריגע:
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  לצו המועצות, אוקיי. 41סעיף 

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  ף קטן ג'.ספציפית לנושא שלכן סעי

  טל אוחנה:

להלן המענה לשאילתה כסדרה, מדוע המועצה מעוניינת לשכור שירותי הנהלת חשבונות. 

לא מדובר בשכירת שירותי הנהלת חשבונות, אלא קליטת עובדת, רפרנטית לאגף הגזברות 

, זאת השאלה הראשונה. 2במסגרתו נדרש כתנאי סף הכשרה מסוג מנהלת חשבונות סוג 

האם יש לכך השלכות על שירותי הנהלת החשבונות הקיימים כיום על  – השאלה השנייה

האם מדובר בתקן חדש ? כן. מה העלות למועצה על תקן זה ?  –ידי גורם חיצוני ? לא. ג' 

לשנה כולל עלויות המעביד. מהיכן התקציב לתקן ? מתוקצב  ₪אלף  120 –מוערכת בכ 

כי מותר לכן, מס' השאילתות מוגבל לכל  , הבאנו לתשומת לבכם3בתקציב המועצה. סעיף 

חבר מועצה לשתי שאילתות. תקראו את נוסח החוק ותבינו שבעצם מדובר על כל שאלה 

  בפני עצמה. ואנחנו,

  נילי אהרון:

  או שלא, אנחנו נבחן את זה. או שלא.

  טל אוחנה:

ה. אנחנו ממשיכים בסדר היום. יתר הנושאים שהעליתן לסדר היום יובאו בסוף הישיב

בסדר היום שמונח לפניכם חברי המועצה לכל אחד בקלסר, אתם יכולים להוציא  2סעיף 

בחירת הרב אריה אברהם כסגן וממלא מקום ראש המועצה  – 2את זה מהשקיות. סעיף 

בחירת ראש  –לחוק הרשויות המקומיות  1א15וסעיף  14בשכר על פי הוראות סעיף 

 -, מיום ה1/2009לפי חוזר מנכ"ל משרד הפנים , ו1975ראשות וסגניו וכהונתם, תשל"ה 

. מצ"ב אישור גזבר המועצה וחוות דעת היועצת המשפטית למועצה. גזבר  06.01.2009

  המועצה, אתה רוצה לומר מס' מילים בעניין ?

  מוטי דהן:

אני חושב שרמת השכר נקבעת על ידי משרד הפנים, כולל התנאים הנלווים לשכר, וכולל 

  , -כמובן שפה מדובר באומדן עלות והוא קרוב למציאות וזה מה ש  עלויות מעביד.

  טל אוחנה:

  יועצת משפטית, בבקשה.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו
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העברתי לחברי המועצה חוות דעת שאין מניעה שהמינוי נושא כדין. תיכף תבינו את העניין 

  הנוהל או החוק. של האצלה של הסמכויות, ואין במינוי משום חריגה או סטייה מהוראות

  טל אוחנה:

 17תודה רבה. אצילת תפקידים וסמכויות ראש המועצה לרב אריה אברהם לפי סעיף 

  לחוק הרשויות המקומיות.

  נילי אהרון:

  דקות, 10שניה, שניה, לא מותר לנו ? יש לנו 

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  זה אותו נושא.

  טל אוחנה:

  שניה, לא סיימנו את הסעיף, רגע.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  זה אותו נושא.

  נילי אהרון:

  אה, אוקיי, בסדר.

  טל אוחנה:

בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונתם, תשל"ה  –לחוק הרשויות המקומיות  17לפי סעיף 

, ומיניו כמחזיק תיקי הרווחה ושיפור פני העיר. אנחנו מביאים את הסעיף הזה 1975

  להצבעה. מי בעד ?

  נילי אהרון:

  שניה, מותר לנו לדבר.לא, 

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  היא רוצה להתייחס, בסדר.

  נילי אהרון:

  דקות כל אחת לדבר על הנושא. 10מה ישר אנחנו ? יש לנו 

  טל אוחנה:

  מותר, לא מנענו, בבקשה.

  

  נילי אהרון:
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י מצוין. אז אנחנו רוצות לשאול אותך מאיזה תקציב מגיע הדבר הזה ? כי אדון גזבר, אנ

נפגשתי איתך יום רביעי ואני שמחה שענית על השאילתה הזו. אתה אמרת לי שהתקציב 

אתם מקצצים מהמתנ"ס. עוד אמרת לי שהיה אמור להיות לך ע.גזבר,  ₪אלף  300מגיע 

ועכשיו אנחנו רואים שכנראה זה שונה בתקן לרפרנט לאגף הגזברות, ואמרת שכנראה זה 

תקציב. ועוד אמרת לי, עברנו על התקציב וראינו שם לא יגיע מאחר וקוצץ מהדבר הזה ה

, למשל אגף שפע, המון קיצוצים אתה 2019שיש בכל מיני דברים שהם מותנים לשנת 

אמרת שיש שם, תתקן אותי אם אני טועה מוטי. אמרת שיש את הנושא של הפיתוח 

. אם את והניקיון של אזור תעשייה, וגם שם הסעיף הזה מותנה ולכן התקציב יוצא משם

  לא יודעת, בואי תפתחי, תגידי.

  טל אוחנה:

  , -אני מכירה היטב את ה 

  נילי אהרון:

  אוקיי, אז אני רוצה שקודם כל תעני לי.

  מוטי דהן:

  נילי, אנחנו על התקציב נדבר שבוע הבא.

  נילי אהרון:

לא, אבל סליחה, אתה מעלה פה. תשמע, קודם כל אני רוצה להגיד דבר כזה, אני מבינה 

  ת הצורך,א

  איתן דלח:

  נילי, את יכולה להוריד את הטון ? אנחנו לא נגד.

  מוטי דהן:

  מה השאלה ? רגע, מה השאלה ?

  נילי אהרון:

  מה זאת אומרת ? איתן, אל תחלק לי ציונים, בסדר ? דבר ראשון, אל תחלק לי ציונים.

  חני בריגע:

, בסדר איתן ? כשאתה רגע, שניה, בואו לא נחלק ציונים אחד לשני באיך מדברים פה

  לא נפריע לך. –תצעק 

  

  נילי אהרון:
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  זה השיח שלי, ככה אני מדברת. בדיוק, אל תחלקו לי ציונים, זה דבר ראשון. דבר שני,

  טל אוחנה:

  כן, גזבר המועצה ?

  נילי אהרון:

סליחה, לא סיימתי. את רוצה לפתוח שעון ? תפתחי שעון, אני אסיים את כל העשר דקות 

כך חני תדבר עוד עשר דקות. לי אין שום בעיה עם זה שיש סגן בשכר. נכון,  שלי ואחר

עלינו, יש אוכלוסייה יותר גדולה ואנחנו צריכים סגן בשכר. אבל אנחנו מבקשות לדעת 

  מאיזה תקציב הדבר הזה מגיע ? כי על פי הנתונים שיש לנו, וגם מה שמוטי עידכן

מיליון  8ו. קודם כל המועצה נמצאת בגרעון של אותי ביום רביעי, אלא אם כן דברים השתנ

בנוסף להלוואות. זה מה שמוטי עדכן אותי, אתם רוצים ? אנחנו  ₪מיליון  8, כמעט ₪

בשבוע הבא נשב גם בישיבת תקציב וגם על זה, אלא אם כן יש לכם איזשהו נתון אחר. דבר 

 ₪אלף  300 -י שהללו, הוא הסביר ל ₪אלף  700שני, כשביקשתי לדעת מהיכן מקוצץ 

דרך החלטת  ₪אלף  200אבל נתת  300קוצצו מהמתנ"ס, והיום הוא עדכן אותי שקוצצו 

ממשלה, ולכן רצינו לדעת איזו החלטת ממשלה ? איזה סעיף ? מתי הכסף יגיע ? אריה 

  אברהם, אין לנו שום בעיה שתקבל שכר, אבל אני חושבת שמן הראוי ומן האחריות,

  חני בריגע:

  לך אין.

  ילי אהרון:נ

שקודם כל יהיה מצב שיש פה אחריות ציבורית. המועצה נמצאת בגרעון, לא יכול להיות ש 

בלי שום ידיעה  ₪אלף  700, כבר בישיבה הראשונה אנחנו מצביעים על  ₪אלף  700 –

מאיפה התקציב הזה מגיע. איפה האחריות שלכם לדבר הזה ? זה דבר ראשון. דבר שני, 

משרה, בואו לא  50%בואו נעשה דבר כזה, בואו ניתן לו  –עצה תגיד אולי כבודה ראש המו

ניתן לו רכב, בואו נראה איך המועצה מתנהלת חודש, חודשיים, שלושה חודשים, על מנת 

להבין מאיפה אנחנו מקבלים את המקורות התקציביים הללו. לא יכול להיות שהוא מקבל 

על הישיבה הראשונה, בלי שאתם  את כל השכר, הוא מקבל גם רכב ואת כל התנאים,

מספקים לנו. מה זה הדף הלקוני הזה שנותן לי גזבר המועצה ? אני מאשר, מה זה אישור 

הורים לבית ספר ? והיועצת המשפטית אומרת שאין לה התנגדות ?! נו באמת, תהיו קצת 

של יותר ענייניים, קצת יותר אחראיים, ותתנו לנו תשובות מאיפה הכסף הזה מגיע. למ

אפס. למה  –כשאנחנו עברנו על התקציב ראינו שהשתתפות של המועצה ברווחת העובדים 
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עובדי המועצה צריכים לקבל אפס בהשתתפות וסגן ראש העיר אמור לקבל שכר ? אין לי 

שום בעיה עם זה, אבל טל, לך אין יכולת תקציבית כרגע לבוא ולעשות את זה. סליחה, זה 

  התקציב,

  מוטי דהן:

  לא אפס.אנחנו 

  נילי אהרון:

אין בעיה, אתם משלמים וועד. אתם משלמים וועד, למה בתקציב זה רשום ? למה אזור 

תעשייה שהיה אמור להיות, להיכלל בתקציב הזה, אתה הראית לי מוטי, היה אמור 

להיכלל בתקציב הזה אזור תעשייה, ניקיון אזור תעשייה אגף שפע לא יהיה, למה ? כי 

שכר. אין לי שום בעיה, תקבל את הסגן בשכר, אבל במידתיות, תתחילו, רוצים לתת סגן ב

תעשו את זה בצורה עניינית, בצורה אחראית. כל מיני דילים ותפירת ג'ובים פוליטיים, זה 

הכל טוב ויפה, זה בשביל להבטיח את השלטון שלך, אבל המינימום של המינימום זה 

א מסכימות לדבר כזה ואנחנו רוצות קודם כל אחריות ציבורית, אחריות ציבורית. אנחנו ל

שתעני לנו מאיפה הכסף הזה מגיע ? כי אנחנו קיבלנו נתונים מסוימים ממוטי, ופתאום 

  הנתונים האלה משתנים. מאיפה התקציב הזה מגיע ?

  טל אוחנה:

  הנתונים שהגזבר הציג לך אלה הנתונים בעניין שאלת החלטת הממשלה,

  חני בריגע:

  פה כל מיני נתונים. בואו תציגו,אבל רגע, יש 

  נילי אהרון:

  תגידי מאיפה,

  חני בריגע:

  בואו תציגו קו אחיד.

  טל אוחנה:

  שניה, תן לי לענות, אני אחזור. שאלת, הגעת לגזבר המועצה, קיבלת את הנתונים,

  נילי אהרון:

  לא קיבלתי, לא קיבלתי. בואי תעני, מה קשה לך לענות ? תעני.

  

  טל אוחנה:



  2מס'  מן המניין ישיבת מליאהפרוטוקול  

  כסליו ה'תשע"ט כ"ד  2018 דצמבר 2  ראשוןמיום 

 13

 

  נה לך,אני עו

  נילי אהרון:

  אז תעני.

  טל אוחנה:

  קיבלת את ספר התקציב, יש שם בדיוק את התקציב,

  נילי אהרון:

  תסבירי מאיפה הכסף לסגן בשכר.

  טל אוחנה:

  נעשה קיצוץ רוחבי בכל מיני דברים שהחלטת הממשלה גיבתה אותם,

  נילי אהרון:

  כמו מה ? תני דוגמא, תני דוגמא, אגף שפע ?

  פנחס פרץ:

  יפה שהיית משיגה לאילן אם הוא היה נבחר,מא

  טל אוחנה:

  עזוב הרב פנחס.

  נילי אהרון:

היכולת הכלכלית שלי, עזוב, אנחנו לא נביאים, אתה לא יודע מה היה קורה אם הייתי 

ראש מועצה. אתה לא יודע מה היה קורה אם הייתי ראש מועצה, את זה אנחנו בוודאי לא 

נביאים. אני רוצה לדעת מאיפה הכסף הולך. אין לי שום נדע עכשיו. אבל בוא לא נהיה 

בעיה פרסונלית עם אף אחד, אני פשוט מאוד אומרת צריכה להיות פה אחריות. וכבוד הרב 

אני עשיתי, התנדבתי, אני מוכן לבחון את זה,  –אריה, גם עליך חלה אחריות. תבוא, תגיד 

המועצה מתנהלת. ישר ככה  חודשיים –משרה בלי רכב, לראות איך חודש  50%לקחת 

? שאפילו ראש המועצה לא יודעת להגיד מאיפה זה  ₪אלף  700להביא להחלטה ראשונה 

  א,ב,ג,ד ! -מגיע, זורקת את זה על הגזבר. תעני מאיפה זה מגיע, קשה לך לענות ? תגידי מ

  טל אוחנה:

. גזבר אני אענה על מה שאני רוצה ועל מה שהחוק מחייב אותי, ולא מה שאת מבקשת

  , -המועצה 

  

  נילי אהרון:
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  אין בעיה.

  טל אוחנה:

  נתן לך את התייחסותו, היא לא מוצאת חן בעיניך, זאת הדמוקרטיה,

  נילי אהרון:

  הגזבר המועצה לא נתן לי התייחסות.

  טל אוחנה:

  הוא נתן לך התייחסות ואם לא קיבלת אותה,

  נילי אהרון:

  תגידי מאיפה את מוציאה את התקציב ?

  חנה:טל או

אני אגיד לך בדיוק מאיפה הסעיפים יוצאים, גזבר המועצה יגיד את דבריו, אם יחסרו שם 

  את תקבלי אותם. קדימה. –פרטים 

  נילי אהרון:

  אז בבקשה מוטי, תענה לנו.

  מוטי דהן:

אני אענה לכם.  קודם כל יש פה מועצה נבחרת. תקציב נקבע, סדרי העדיפויות בתקציב 

עצה, זו סמכותו והוא יכול לעשות שינויים ככל שהוא רואה דברים נקבע על ידי ראש המו

  יותר חשובים, הוא עושה את השינויים לפי שיקול דעתו ולפי,

  נילי אהרון:

בסדר, זה שיקולים פוליטיים, זה לא מעניין אותי. אנחנו רוצים לדעת בשורה התחתונה 

  מאיפה הכסף יוצא.

  מוטי דהן:

בפני הנהלת מועצה. זו לא השנה הראשונה שעושים שינויים ולפי הנהלת מועצה, זה הובא 

  כאלה ואחרים,

  נילי אהרון:

  זו השנה הראשונה שיש סגן בשכר.

  מוטי דהן:

  שניה, אני גם לא מכיר, שניה. אני לא נכנס עכשיו לשיקולים כאלה למה זה ולמה ככה.

  חני בריגע:
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  אתה רק צריך להגיד לנו מאיזה סעיפים,

  מוטי דהן:

  קבל הנחיות,אני מ

  חני בריגע:

  אנחנו לא מבקשות ממך את הדין וחשבון על ההחלטות.

  נילי אהרון:

  היא צריכה לתת דין וחשבון, אתה לא, אנחנו סומכים עליך. רק תגיד לנו מאיפה הכסף.

  משה פרץ:

  אבל זה לא הולך ככה, זה לא הולך ככה נילי.

  נילי אהרון:

  סליחה משה,

  משה פרץ:

  ל אדם שמדבר,את צריכה לכבד כ

  נילי אהרון:

  אין בעיה,

  משה פרץ:

  ביקשת תשובה, תתני לו לענות.

  נילי אהרון:

  אני רוצה לדעת,

  משה פרץ:

  אז תתני לו לענות.

  נילי אהרון:

  גם אתה וגם דני יש לכם אחריות,

  משה פרץ:

  לא, לא, לא,

  נילי אהרון:

  ,₪שאלף  300איך יכול להיות 

  

  משה פרץ:
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  , דני ומשה והרב אריה.את לא תעשי השגה פה

  נילי אהרון:

  לא, אני לא עושה שום השגה. אני רוצה לדעת,

  משה פרץ:

  תתני בבקשה למוטי לענות.

  נילי אהרון:

  אין בעיה, שיענה קונקרטי,

  משה פרץ:

  אז בבקשה תתני לו.

  נילי אהרון:

  שיענה קונקרטי,

  משה פרץ:

  אז אל תכנסי באמצע.

  נילי אהרון:

  מאיפה יוצא הכסף ?

  משה פרץ:

  אל תכנסי באמצע.

  נילי אהרון:

  הציבור רוצה לדעת מאיפה יוצא הכסף.

  משה פרץ:

  זה כבר הופך להיות פארסה. מוטי סליחה רגע,

  מוטי דהן:

  לא, אני הכל,

  משה פרץ:

סליחה רגע, מוטי סליחה. אתה תדבר כשהיא תיתן את הרשות, והיא תיתן לך לדבר. אם 

  ל תענה. יש בקשה, קצת מכובדות.א –היא לא רוצה לתת לך לדבר 

  נילי אהרון:

  הכל מכובד משה,

  משה פרץ:
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  אז בבקשה תתני לו לענות. תני לו לענות.

  נילי אהרון:

  בוא, עם כל הכבוד, אנחנו רוצים לדעת, אנחנו לא מבקשים ממנו הסברים פוליטיים.

  משה פרץ:

  תתני לו לענות.

  נילי אהרון:

  לא מבקשים הסברים פוליטיים,

  פרץ: משה

  תתני לו לענות עוד הפעם.

  חני בריגע:

  זה לא ייגמר. –משה, אם אתה לא תעצור 

  משה פרץ:

  אז תפסיקו.

  חני בריגע:

  מה זה תפסיקו ?

  נילי אהרון:

  לא, משתיקים אותנו עכשיו, אז בוא.

  טל אוחנה:

  הלאה, קדימה גזבר המועצה, התייחסותך בבקשה.

  מוטי דהן:

קצועית, אני יודע גם להתגבר על בעיות, על קשיים, אני אני בונה את התקציב בצורה מ

יודע גם לגייס כספים, אני יודע להגדיל את הכנסות המועצה, אבל אני מחויב לפעול 

בהתאם להוראות ראש המועצה בכל מה שקשור לסדרי עדיפויות, וככה בניתי את 

  ציב.התקציב. אתם יכולים, קיבלתם את חוברת התקציב, קיבלתם הסבר על התק

  נילי אהרון:

  אבל דברים השתנו מוטי.

  מוטי דהן:

  תמיד יש שינויים, תמיד יש קיצוצים,

  נילי אהרון:
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  אז תגיד לנו מאיפה קוצץ.

  מוטי דהן:

  תביאו את זה, –יש תוספות, ככה בונים תקציב. אם יש לכם טענות 

  נילי אהרון:

  תסביר מאיפה קוצץ, שאלה פשוטה. מאיפה קוצץ הכסף,

  מוטי דהן:

  יש פה את הנהלת המועצה, אבל לא אלי,

  נילי אהרון:

  קשה לכם לענות מאיפה קוצץ הכסף ?

  חני בריגע:

הגיעו מאיפשהו, ממשהו שלא  ₪אלף  700שניה. אפשר רגע ? מוטי, זו שאלה ממש פשוטה. 

  היה לפני, נכון ?

  מוטי דהן:

  יש פה עובדה, הוא מופיע בתקציב, זה מתוקצב.

  חני בריגע:

  ה יושב פה, שניה,שניה, את

  מוטי דהן:

  מה זה משנה מאיפה זה הגיע ? יש סדרי עדיפויות,

  נילי אהרון:

מה זה ? מה זאת אומרת מה זה משנה ? הציבור משלם כסף, משלם מיסים, הארנונה בין 

לוקחים ??!! באמת, מה  ₪אלף  700הגבוהות בדרום ואתה אומר לי מה זה משנה מאיפה 

  זה ?

  חני בריגע:

  ? אתם צריכים לענות על זה. ₪אלף  700ילי. מישהו מסוגל לענות מאיפה שניה נ

  מוטי דהן:

  מהתקציב.

  טל אוחנה:

  קיבלתם את תקציב המועצה,

  חני בריגע:
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  לא, לא,

  נילי אהרון:

  את לא עונה מה קוצץ, טל תעני מה קוצץ !

  טל אוחנה:

  סעיף עכשיו, –אני לא אעבור איתך סעיף 

  נילי אהרון:

  ה קוצץ הכסף.תגידי מאיפ

  טל אוחנה:

  , 2019נעשו שינויים בכל מסגרת התקציב של 

  חני בריגע:

  שניה רגע, טל ? טל ?

  טל אוחנה:

  אני אענה לך, נעשו שינויים,

  חני בריגע:

  את לא עונה לי כי אני עוד לא שאלתי אותך בדיוק את השאלה, אז חכי עם התשובה.

  טל אוחנה:

, 2018, מאוד פשוט, יש לך עמודה, תקציב 2019ל נעשו שינויים בכל מסגרת התקציב ש

  ,2019תקציב 

  חני בריגע:

  לא, טל, טל,

  טל אוחנה:

  תשווי ככל שיש לך שאלות, קיבלת מגזבר המועצה,

  נילי אהרון:

  לא נכון, זה לא נכון.

  טל אוחנה:

  ניצלת את הזמן,

  נילי אהרון:

  אני מסבירה לך,

  טל אוחנה:
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  כאן נגמר הדיון.

  נילי אהרון:

  דקות. 10דקות, חני דברי  10אין בעיה. לחני יש 

  חני בריגע:

  מה שקורה פה עכשיו זו התחמקות.

  טל אוחנה:

זו לא התחמקות, קיבלתן, אין מה להתחמק, הכל שקוף, חברים קיבלתם את תקציב 

  ,2019, עמודה 2018המועצה, עמודה 

  חני בריגע:

  תקשיבי רגע, טל בלי לחץ,

  טל אוחנה:

  אין שום לחץ,

  נילי אהרון:

  את מאוד לחוצה ואת לא עונה לציבור.

  טל אוחנה:

  אני ממש לא לחוצה.

  נילי אהרון:

  תעני לציבור אחת ולתמיד מאיפה הכסף הולך.

  חני בריגע:

  טל, תני לי לסיים את דבריי.

  נילי אהרון:

  תעני אחת ולתמיד מאיפה הכסף הולך.

  טל אוחנה:

  העשר דקות שלך הסתיימו.

  נילי אהרון:

ן לך מאחורי מי להתכסות עכשיו. תעני מאיפה הכסף יוצא, הציבור משלם, רוצים לדעת אי

מאיפה הכסף יוצא, מה הבעיה ? ממה את מפחדת ? תעני, אני מקצצת בשפע, אני מקצצת 

  במתנ"ס, אני מקצצת,

  מהקהל:
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  אבל תירגעי, הלו, הסגנון דיבור שלך,

  נילי אהרון:

  ם, תוציא אותו. בוא, אל תנהל אותי פה בבקשה.אל תרגיע אותי, אסור לך לדבר. עמר

  מהקהל:

  לא, לא, הסגנון דיבור שלה זה,

  נילי אהרון:

  אתה לא תעיר להם. באמת. –סליחה, כשהאנשים שלי ידברו 

  טל אוחנה:

  כן, עשר דקות של חני.

  (מדברים ביחד)

  טל אוחנה:

  דקות, בבקשה. 10קדימה, יש לחברת המועצה חני בריגע 

  חני בריגע:

  כשאנחנו, קודם כל הדיון על התקציב יהיה בשבוע הבא.

  טל אוחנה:

  נכון.

  חני בריגע:

זאת אומרת שמבחינתי כחברת מועצה אני צריכה לדעת את התקציב עד שבוע הבא, יש לי 

עוד שבוע, אני לא אמורה לדעת אותו היום, נכון ? לכאורה, יפה. עכשיו, כשאנחנו יודעות 

טל, ואת אמורה לדעת לענות  תמאיפשהו, זו שאלה לגיטימיולוקחים  ₪אלף  700שאין 

  עליה. עכשיו, רגע, ישבה נילי עם מוטי, ביום רביעי התשובות היו א,ב, אתמול או ?

  נילי אהרון:

  היום בבוקר.

  חני בריגע:

במתנ"ס ירד למשהו אחר. אנחנו פתאום  300התשובות השתנו, פתאום הקיצוץ שהיה 

  , זו העוזרת שלך בסופו של דבר כנראה, -זו הפיקציה של מבינות שהמנהלת חשבונות 

  מוטי דהן:

  לא, זו לא.

  חני בריגע:
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  או לא, לא יודעת, זה גם תקן חדש.

  נילי אהרון:

  אז מאיזה תקציב היא מתוקצבת ?

  טל אוחנה:

  זה רשום, רפרנטית באגף הגזברות, רשום.

  נילי אהרון:

  אבל מאיפה היא מתוקצבת ?

  טל אוחנה:

  המועצה, אני לא מבינה מה פה השאלה. מתקציב

  נילי אהרון:

  ,₪אלף  700השאלה היא מאיפה את מממנת 

  מוטי דהן:

  זה לא קשור, קודם כל זה לא קשור למשרה של העוזר.

  חני בריגע:

  יפה, שניה, בסדר, אין בעיה, סבבה.

  מוטי דהן:

  לא, אבל אל תתנו סתם, תזרקו דברים לא נכונים.

  חני בריגע:

  מבין מה קורה כשלא יודעים הכל ? אבל אתה

  מוטי דהן:

  יש שתי משרות, אחת וויתרנו עליה ואחת כן אנחנו,

  חני בריגע:

  מוטי, אבל זה בדיוק מה שקורה כשלא יודעים הכל,

  מוטי דהן:

  תשאלו, –לא, אבל אם אתן לא יודעות 

  נילי אהרון:

  שואלים, אתם לא עונים.

  

  מוטי דהן:
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אל תזרקו לאוויר דברים לא  –ני מבקש, אם אתן לא יודעות לא, אם אתן לא יודעות, א

  נכונים.

  חני בריגע:

  לא זורקות, אנחנו מבקשות תשובות, אתם לא נותנים את התשובות.

  מוטי דהן:

  אז תפסיקי, אל תגידי פיקציה, זו לא פיקציה, אין פה שום פיקציה.

  חני בריגע:

  א, בסדר.אוקיי, זו לא פיקציה, אז זו לא פיקציה, לא נור

  מוטי דהן:

  באמת, תפסיקו, אתם גם פוגעים באנשים, אתם לא שמים לב.

  חני בריגע:

  אז זו לא פיקציה, נו אתם מתעכבים.

  נילי אהרון:

מוטי, אנחנו מתנצלות, העניין לא היה קשור אליך, אנחנו מבקשות שראש המועצה 

כך קשה ? בטח שאת הנבחרת תדע לענות לציבור בלי לפחד, מאיפה הכסף יוצא ? מה כל 

מפחדת, מה את מסתכלת על עדת המעריצים שלך ? תעני לציבור מאיפה הכסף יוצא, 

  מאיפה הכסף יוצא ?

  משה פרץ:

  זה יורד לפסים לא מכובדים.

  טל אוחנה:

  כן חני.

  חני בריגע:

לטובת סגן בשכר ? אין לנו התנגדות לסגן  ₪אלף  700בקיצור שאלה לגיטימית, מאיפה 

א התנגדות לאישיו, לעניין. אני לא בטוחה שזו הבחירה הנכונה אבל בסדר, אני בשכר, זו ל

  מבינה שאת צריכה לפרוע צ'קים, הכל בסדר.

  דובר:

  גם אתם הייתם עושים.

  

  חני בריגע:
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  גם אנחנו היינו עושים אבל,

  (מדברים ביחד)

  נילי אהרון:

  עזוב. פה לא יצליחו גם עוד מאה שנה לעשות, אז –מה שאנחנו יכולים 

  הרב אריה אברהם:

  את מדברת על בן אדם, תדברי מכובד, זה הכל.

  חני בריגע:

  אני מדברת מאוד מכובד,

  הרב אריה אברהם:

  לא, זה לא מכובד, אז אל תגידי בחירה, זו לא בחירה שלך, 

  חני בריגע:

  אני אומרת לך מה אני חושבת.

  הרב אריה אברהם:

  בית.את יכולה לחשוב מה שאת רוצה, תחשבי ב

  חני בריגע:

  אריה אברהם, אני אומרת לך מה אני חושבת.

  הרב אריה אברהם:

  אל תגידי את זה כאן.

  חני בריגע:

  אני אגיד את זה.

  הרב אריה אברהם:

  את לא תגידי.

  חני בריגע:

  אני אגיד.

  הרב אריה אברהם:

  את לא תגידי, את תכבדי את האנשים ואת לא תגידי.

  חני בריגע:

  מה שבא לי בעשר דקות.אריה, אני אגיד 

  הרב אריה אברהם:
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  לא, את לא תגידי כי את לא צריכה לבחור בכלל.

  חני בריגע:

  אני לא בחרתי,

  נילי אהרון:

  סליחה ! קודם כל היא צריכה להצביע על זה, הרב אריה,

  הרב אריה אברהם:

  סליחה, אני סולח לכם, אבל תדברו מכובד,

  נילי אהרון:

מדברים מכובד, בינתיים מי שלא מדבר פה מכובד אלינו זה  היא צריכה להצביע. אנחנו

זכותה להגיד שאתה לא ראוי, נגמר  –אחרים, אוקיי ? אם היא חושבת שאתה לא ראוי 

  הסיפור.

  הרב אריה אברהם:

  בינתיים מרגיעים אתכן כל הזמן.

  נילי אהרון:

  אז סליחה,

  חני בריגע:

  זה הספורט הלאומי בירוחם.

  הרב אריה אברהם:

תשאלי את השאלה, זה לא קשור לבחירה, בסדר  –ירגעו ותדברו מכובד. את רוצה לדעת ת

?  

  חני בריגע:

  אריה, אני אגיד מה שאני רוצה בעשר דקות שלי, ואתה לא תחנך אותי.

  הרב אריה אברהם:

  את יכולה להגיד מה שאת רוצה ואני אגיד לך מה אני צריך להגיד לך.

  חני בריגע:

  .אתה גם תגיד, נכון

  הרב אריה אברהם:

  אז אני אומר לך. זהו, אז תכבדי את האנשים.

  חני בריגע:
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  ואתה אומר ואני עונה, ובוא נעשה פינג פונג.

  הרב אריה אברהם:

  אני אומר את האנשים, תכבדי את האנשים, זה הכל.

  נילי אהרון:

  מכבדים את האנשים.

  חני בריגע:

  אני אכבד בדרכי, אתה תכבד בדרכך.

  ברהם:הרב אריה א

  מאה אחוז, תכבדי.

  חני בריגע:

 –, אנחנו חוזרות לשאלה, מאיזה סעיפים קוצצו לטובת ה ₪אלף  700מעולה, יופי. עכשיו 

  ? שאלה לגיטימית, בעיה לענות עליה ? 700

  טל אוחנה:

אני עונה עליה שוב, מה שנקרא בתוספת למה שענה לכן גזבר המועצה. ישבנו על תקציב 

ת, עשינו שינויים בהרבה מאוד סעיפים, לא רק בסעיפים הרבה מאוד שעו 2019

קונקרטיים. חלקם קוצצו, חלקם הוגדלו, הכל על פי מדיניות ודברים שברצוננו לקדם, תוך 

  התחשבות שמקורות הכנסה נוספים שאינם באים לידי ביטוי,

  נילי אהרון:

  אבל למה את לא נותנת דין וחשבון לציבור ? זה לא המפעל של מישהו.

  טל אוחנה:

  , -ועדיין בתקציב המועצה 

  נילי אהרון:

  תני דין וחשבון מאיפה הכסף יוצא.

  חני בריגע:

  את לא נותנת מספרים וסעיפים.

  נילי אהרון:

  את מדברת לקונית, את מדברת לקונית,

  

  טל אוחנה:
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  אם תתני לי לסיים,

  נילי אהרון:

ו במתנ"ס, קיצצנו בשפע, קיצצנו קיצצנ –אנחנו עשינו קיצוץ, אנחנו זה, תגידי קונקרטית 

  בחינוך, תגידי.

  טל אוחנה:

הזמן שלך הסתיים, בסדר ? נעשו שינויים בכל מיני סעיפים, חלקם הוגברו, חלקם קוצצו, 

הכל על פי מדיניות שברצוננו לקדם בשנת התקציב הנוכחית, וכפי שהוסכמה על ידי 

ם אותנו, כגון החלטת הנהלת המועצה, ואל מול מקורות תקציביים אחרים שמגבי

  , אתן מכירות אותה על סעיפיה,₪מיליון  123הממשלה, 

  חני בריגע:

נכון, ודווקא בגלל שאנחנו מכירות אותה, לא ברור לנו איך ממנה את מביאה לשוטף, זה 

  לא מסתדר.

  טל אוחנה:

  מאוד פשוט, אם היית מכירה את תכניות העבודה,

  נילי אהרון:

  הבאנו כמה מיליונים לפה שאת מנסה להתנער מהם אבל לא מכירות לעומק, אנחנו גם 

נורא. את גם יוצאת על ראש הממשלה ואת גם אומרת שהוא עיכב את החלטת הממשלה, 

  אבל בסדר, בואו נראה איך זה יסתדר לציבור.

  מוטי דהן:

  אבל זה לא רלוונטי לדיון.

  טל אוחנה:

  לא, היא סיימה את הזמן שלה, אני עונה.

  :נילי אהרון

תעני לציבור מאיפה הכסף יוצא, מה כל כך קשה ? למה את בסיבובים ? תעני, נבחרת, 

  תעני מאיפה.

  משה פרץ:

  בבית עם הילדים שלנו, עשר דקות, האבל זה לא הולך ככה, אנחנו רוצים להדליק חנוכיי

  

  נילי אהרון:
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גביל מה אתה חושב שהמליאה תסתיים בעוד עשר דקות ? משה תסלח לי, אף אחד לא מ

  אותנו בזמן, בסדר ?

  משה פרץ:

  לא, אבל תסיימי, נגמר, את לא יכולה להיכנס כל רגע,

  נילי אהרון:

  אני רוצה לדעת ואתה,

  משה פרץ:

  לא ! חני מדברת, חני,

  נילי אהרון:

  ואתה, אתה במיוחד שאתה רוצה להיות במתנ"ס,

  משה פרץ:

  חני מדברת, תני לחני לדבר.

  נילי אהרון:

  מאיפה הכסף הזה הולך ? זה חוגים לילדים, באמת ! מה זה הדבר ₪אלף  300תגיד לי, 

  הזה ?

  משה פרץ:

  אני רוצה שתסיימו, כן, אני רוצה ללכת הביתה, מה הבעיה ?

  חני בריגע:

  אה, בגלל שהחלטתם בישיבת הנהלה שהכל בסדר אז אתה רוצה ללכת הביתה ?

  משה פרץ:

  לא, יש לך עשר דקות, תנצלי אותם, גמרנו.

  נילי אהרון:

  היא מנצלת, היא שואלת, היא שואלת.

  משה פרץ:

  אתם לא תעשו קרקס כל היום.

  נילי אהרון:

  משה, אל תחלק ציונים, אל תחלק ציונים.

  

  משה פרץ:
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  אני אחלק ציונים כי זה יורד לפסים אישיים נילי.

  נילי אהרון:

  איזה פסים אישיים ? הציבור שבחר בך,

  משה פרץ:

  , ביבי נתניהו על השולחן הזה, על מה את מדברת ?אריה אברהם, טל

  נילי אהרון:

  הציבור שבחר בך רוצה לדעת מאיפה הכסף הזה יוצא, תענה, באמת.

  משה פרץ:

  גמרנו, סיימנו את הנושא.

  טל אוחנה:

 – 3נגמר הזמן. אני מביאה להצבעה את הסעיף הזה, מי בעד ? מי נגד ? מי נמנע ? סעיף 

  לחוק הרשויות  15 –ו  14עצה בתואר לפי הוראת סעיפים בחירת סגני ראש המו

, מר איתן דלח 3/1. סעיף 1975המקומיות, בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונתם, תשל"ה 

כסגן ראש המועצה בתואר, אצילת תפקידים וסמכויות ראש המועצה למר איתן דלח לפי 

, 1975כהונתם, תשל"ה, לחוק הרשויות המקומיות, בחירת ראש הרשות וסגניו ו 17סעיף 

  ומיניו כמחזיק תיק הפיתוח הכלכלי, מי בעד ? מי נגד ? מר דני לוגסי כסגן ראש המועצה,

  נילי אהרון:

הייתי מצביעה בעד,  –סליחה ? אתה תגיד לי מה להצביע ? חיים כפרה, אם אתה היית סגן 

  אני חושבת שאתה יותר ראוי, מה לעשות ?! מה לעשות ?

  טל אוחנה:

 -חודשים ממועד מינוי עד ליום ה 20ני לוגסי כסגן ראש המועצה בתואר לתקופה של מר ד

לחוק  17, אצילת תפקידים וסמכויות ראש המועצה למר דני לוגסי לפי סעיף  02.07.2020

, ומינויו כמחזיק 1975הרשויות המקומיות, בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונתם, תשל"ה 

  תיק הצעירים, מי בעד ?

  אהרון:נילי 

  דני, באהבה רבה, אבל אתה חייב לציבור, שתדע לך. אתה חייב לציבור.

  שלי סויסה:

  פה אחד זה היה ? פה אחד ?

  טל אוחנה:
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  כולם.

  שלי סויסה:

  חני ? פשוט לא ראו פה את ההצבעה,

  נילי אהרון:

  בעד, בעד, לדני אנחנו בעד.

  טל אוחנה:

חיים בן אבו כסגן ראש המועצה  חודשים ממונה מר 20 -רק תוספת לידיעה. בתום ה

מינוי מר אריה דוקרקר, חבר וועדת הנהלה, כמחזיק תיק הספורט  – 4בתואר. סעיף 

  לחוק  17ואצילת תפקידים וסמכויות של ראש המועצה בתחום הספורט, וזאת לפי סעיף 

. מי בעד ? מי 1975הרשויות המקומיות, בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונתם, התשל"ה, 

מינוי הגב' לודה שטיבלמן, חברת ועדת הנהלה כמחזיקת תיק קליטת  – 5? סעיף  נגד

עלייה, ואצילת תפקידים וסמכויות של ראש המועצה בתחום קליטת העלייה, וזאת לפי 

, 1975לחוק הרשויות המקומיות, בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונתם, התשל"ה,  17סעיף 

  מי בעד ?

  נילי אהרון:

  ו לדבר גם על זה בבקשה.עצרי, מותר לנ

  טל אוחנה:

  בבקשה, כן ?

  חני בריגע:

  אפשר להבין מה זה אומר מחזיקת תיק קליטת עלייה ?

  טל אוחנה:

  כן, זה אומר שהיא אחראית על כמו מחזיק תיק הספורט,

  חני בריגע:

  לא, אני יודעת מה זה אומר מחזיק תיק, מה זה אומר קליטת עלייה ?

  טל אוחנה:

  עליה את הסמכויות,שאני מאצילה 

  חני בריגע:

  כמה עולים יש בירוחם ?

  טל אוחנה:
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  כל הנושאים ופרטים מהסוג הזה ייענו לך בשאילתה נפרדת,

  נילי אהרון:

  למה בשאילתה ? את מעלה משהו,

  טל אוחנה:

  סליחה ?

  נילי אהרון:

  תגידי לי, אבל את באה לפה להצביע בתם על אוטומט ? אני לא מבינה.

  חני בריגע:

  לא, רגע, שניה. אז בואי תסבירי לי, אוקיי, מליאה ראשונה עניינית מקצועית, נכון ?

  טל אוחנה:

  כן, כן.

  חני בריגע:

  תסבירי לי איך עובדת מליאה אם כל דבר את לא רוצה לתת תשובה ?

  טל אוחנה:

  אני נתתי תשובות שהן לא,

  חני בריגע:

  את לא נתת תשובות, בטח לא תשובות מספקות.

  אהרון:נילי 

  תגישי שאילתה, שאילתה את מגבילה אותנו.

  חני בריגע:

אם כל דבר אני אצטרך להציג לך שאילתה, אז אני לא מבינה למה אנחנו צריכות לבוא 

  לפה פעם בחודש. באמת, שאלה מאוד,

  נילי אהרון:

  או שאת לא יודעת לענות כמה עולים יש בירוחם, גם אפשרי.

  טל אוחנה:

  ש עולים בירוחם,אנחנו יודעים כמה י

  נילי אהרון:

  אז תעני.

  טל אוחנה:
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  יש נתונים של משרד הקליטה שמגבים את זה,

  נילי אהרון:

  תעני, כמה סיבובים, תעני, תעני,

  חני בריגע:

  אז מה הנתון ?

  נילי אהרון:

  תעני כמה, לודה, כמה עולים יש בירוחם ?

  לודה שטיבלמן:

  .28אחוז.  30

  חני בריגע:

  .70 –וה  90 -אלה שבאו בשנות הלא, עולים, לא 

  טל אוחנה:

  אבל ההגדרה שלהם היא גם להגדרה הזאת.

  לודה שטיבלמן:

  אני יודעת, זה נחשב דוברי רוסית. 28

  טל אוחנה:

  גם במשרד הקליטה הם מוגדרים,

  חני בריגע:

  רק דוברי רוסית ?

  נילי אהרון:

, אני לא 90 -עליתי בשנות הלא נכון, זה לא נכון. אני לא מוגדרת עולה גברת טל, אני 

  מוגדרת עולה. אני רוצה,

  טל אוחנה:

  מבחינת משרד הקליטה,

  נילי אהרון:

  גם מבחינת משרד הקליטה, בואי, אני לא מוגדרת,

  טל אוחנה:

  אז את לא בקיאה בנתונים.

  נילי אהרון:
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אני לא בקיאה בנתונים ? אני שואלת אותך כמה עולים יש, מספרית, את ראש מועצה, 

שנים היית סגנית ראש עיר. את היית ארבע שנים  8גידי כמה עולים יש לך בעיר ? את ת

  מחזיקת תיק העולים, תגידו כמה עולים, וסגנית גם היית. כמה עולים,

  לודה שטיבלמן:

  דוברי רוסית או,

  נילי אהרון:

  כמה דוברי רוסית יש ? מספרית, כמה דוברי רוסית יש ?

  לודה שטיבלמן:

  מספרית ?

  לי אהרון:ני

  כן.

  חני בריגע:

  עולים, אבל בהגדרה של עולים.

  נילי אהרון:

  עולים, עולים, לא דוברי רוסית, כמה עולים יש ?

  חני בריגע:

  בהגדרה של עולים.

  נילי אהרון:

  מה התפקיד שלך אומר ?

  לודה שטיבלמן:

  אני יודעת דוברי רוסית, אני מתייחסת לכל הדוברי רוסית.

  חני בריגע:

  אתיופים, אמריקאים, קנדים, את לא קשורה אליהם ?אה, אז 

  לודה שטיבלמן:

  דוברי רוסית אמרתי, דוברי רוסית.

  נילי אהרון:

  את לא מתעסקת באמריקאים ואתיופים ?

  

  לודה שטיבלמן:
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  דוברי רוסית.

  טל אוחנה:

  חבר'ה בואו, הדיון הזה הסתיים.

  נילי אהרון:

ות, אנחנו ננצל את העשר דקות, מה זה סעודיה מה זה הדיון הזה הסתיים ? יש לנו עשר דק

  ? בואו הסתיים, בואו נצביע.

  טל אוחנה:

  קדימה.

  נילי אהרון:

  כן, תפתחי שעון, תעני לנו.

  חני בריגע:

  יש תשובה או אין ?

  טל אוחנה:

  אני אומרת שוב, את שואלת אותה שאלות שהיא לא יודעת לענות,

  נילי אהרון:

  אבל איך את ממנה אותה ?

  י בריגע:חנ

  אז איך היא מחזיקה תיק שהיא לא יודעת לענות עליו? –אם היא לא יודעת לענות עליהן 

  נילי אהרון:

  אחרי ארבע שנים ?

  טל אוחנה:

  לא, גם אדון איתן,

  (מדברים ביחד)

  נילי אהרון:

  אבל היא כבר ארבע שנים מחזיקת תיק הקליטה.

  טל אוחנה:

  חבר'ה, הדיון הסתיים.

  

  נילי אהרון:
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יא כבר ארבע שנים, מה זה הדיון הסתיים ? קודם כל יש לנו עשר דקות. קשה לך לענות. ה

  תפתחי שעון ותתני לנו לדבר. אני רוצה לדעת,

  טל אוחנה:

  דקות עברו ? 2כמה ? 

  חני בריגע:

  דקות למי ? 2

  נילי אהרון:

נית ראש עיר דקות חני. אני רוצה לדעת גברת לודה, את היית סג 10דקות לי, ולך יש עוד  2

ארבע שנים והיית מחזיקת תיק הקליטה, מה עשית במשך הארבע שנים הללו ? אנחנו 

  רוצים לדעת על מה אנחנו רוצים להצביע, אנחנו רוצים לדעת מה עשית.

  הרב אריה אברהם:

  זה לא רלוונטי.

  נילי אהרון:

י הרב אריה, זה מה זאת אומרת לא רלוונטי ? מה זאת אומרת לא רלוונטי ?? תגידו. תגיד ל

מפעל של אבא של מישהו ? בחייכם, אני לא מבינה את זה. אנשים באים ומצביעים ? מה ? 

  אני לא מבינה את זה. מה זה הדבר הזה ?

  חני בריגע:

רגע אריה, אני רוצה לשאול. אריה, יש לי שאלה, אני רוצה ללמוד, אתה יכול לענות לי על 

  שולחן הזה.שאלה ? בוא תגיד לי מה כן רלוונטי ב

  הרב אריה אברהם:

  מה ?

  חני בריגע:

  מה רלוונטי ? תגיד לי איך אני צריכה להתנהג.

  הרב אריה אברהם:

  אתם תצטרכו ללמוד בדרך. מה שעכשיו אתם, –מה שרלוונטי 

  נילי אהרון:

  מה זה ללמוד בדרך ? מותר לנו לשאול את השאלות, מחובתכם לענות.

  

  הרב אריה אברהם:
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  תקשיבי טוב,

  ילי אהרון:נ

  מחובתכם לענות, אתה סגן ראש עיר, נבחרת עכשיו.

  הרב אריה אברהם:

  את לא תחליטי מה אנחנו נעשה, אנחנו נבחר את מה ש.. לענות.

  נילי אהרון:

  מה זאת אומרת ? אתה תענה מה שהציבור רוצה לשאול.

  הרב אריה אברהם:

  מה את אומרת ?!

  נילי אהרון:

  הרב אריה,

  הרב אריה אברהם:

  מה את אומרת ?! אני לא רואה פה ציבור, אני רואה אותך.

  נילי אהרון:

  אל תביע עלי, קודם כל אל תצביע עלי.

  הרב אריה אברהם:

  אני לא רואה ציבור, אני רואה אותך, את שואלת בינתיים.

  נילי אהרון:

  איש בחרו שהיא לא ראויה, אוקיי ? 2,000אני מייצגת ציבור. למען הסר ספק, מעל 

  אריה אברהם: הרב

  .יאל תצעקי, אל תצעקי, תנמיכי, תנמיכי, תירגע

  נילי אהרון:

אני ככה אני מדברת, אתה לא תחלק לי ציונים, אתה לא תרגיע אותי ואתה לא תחלק לי 

  ציונים.

  הרב אריה אברהם:

  אין סיכוי, אני יודע.

  נילי אהרון:

  כן, אתה לא תחלק לי ציונים.

  הרב אריה אברהם:
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  אני יודע. יש פה חבר הנהלה מחזיק תיק הספורט, שאלת כמה שחקנים ?אין סיכוי, 

  חני בריגע:

  לא, הצבענו נגד.

  הרב אריה אברהם:

  כמה כדורים, כמה כסף יש ?!

  חני בריגע:

  הצבענו נגד,

  (צועקים ביחד)

  הרב אריה אברהם:

  הזמן שלך תם, הזמן שלך תם.

  נילי אהרון:

  התפרצת לדבריי. הזמן לא תם, סליחה. הזמן לא תם, אתה

  הרב אריה אברהם:

  אני התפרצתי לדברייך ?

  נילי אהרון:

  כן, אתה התפרצת לדבריי.

  חני בריגע:

  רגע, אתה יושב ראש המליאה ? אתה יושב ראש המליאה ?

  נילי אהרון:

  אתה עכשיו מנהל את טל, כן ?

  הרב אריה אברהם:

  מה ?

  נילי אהרון:

  אתה גם מנהל את טל עכשיו.

  חני בריגע:

  הוא מנהל אותה כבר לפני.

  הרב אריה אברהם:

  אני מנהל אותה ? איך הגעת לזה ?

  נילי אהרון:
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  כי אתה עכשיו מנהל את המליאה.

  הרב אריה אברהם:

  אני עונה לך תשובות, איך זה קשור ? אני לא מבין מה את מערבבת,

  נילי אהרון:

  אני רוצה לדעת,

  הרב אריה אברהם:

  מה את מערבבת פה ?

  הרון:נילי א

  מה זה מה את מערבבת ? אתה רוצה שאנחנו נצביע  על מישהי שמחזיקת תיק קליטה,

  הרב אריה אברהם:

  מה את מערבבת ? לא הבנתי, ענו לך תשובות,

  נילי אהרון:

  אני חושבת שאני צריכה לדעת, איזו תשובה ענית לי ?

  הרב אריה אברהם:

  לא מוצא חן בעיניך,

  נילי אהרון:

  לי ? איזו תשובה ענית

  הרב אריה אברהם:

  ולא צריך למצוא חן בעיניך.

  נילי אהרון:

  לא ענית לי שום תשובה אריה,

  הרב אריה אברהם:

  ענו לך היא המחזיקה, היא עכשיו מכאן והלאה אמורה להתמנות,

  נילי אהרון:

  אבל מה היא עשתה ?

  הרב אריה אברהם:

זה לא רלוונטי להצבעה, זה לא תבואי אליה בעוד חודש והיא תיתן לך את הנתונים, כרגע 

  רלוונטי מה היא עשתה.

  נילי אהרון:
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סליחה, איתן, איתן, אתה איש משכיל, לא יכול להיות שהיא הייתה ארבע שנים, ארבע 

שנים היא הייתה מחזיקת תיק קליטה, אנחנו רוצים לדעת מה היא עשתה. מה היא עשתה 

  ? מה זאת אומרת ?

  הרב אריה אברהם:

  י כי יש הצבעה לעתיד, זה לא קשור,זה לא רלוונט

  נילי אהרון:

  אבל אנחנו רוצים לדעת מה התפקיד שלה כולל.

  הרב אריה אברהם:

  תשאלי אותה אחר כך, תבואי אליה והיא תשב איתך.

  נילי אהרון:

  מה התפקיד שלה כולל אריה ? מה התפקיד שלה כולל ?

  הרב אריה אברהם:

  משהו אחר.זה  –זה משהו אחר, כמה  –מה התפקיד 

  נילי אהרון:

  אז תגיד מה התפקיד שלה כולל.

  הרב אריה אברהם:

  זה היא תסביר לך אחר כך.

  חני בריגע:

  אריה, תענה לי מה רלוונטי לשאול פה, אני באמת רוצה להבין.

  הרב אריה אברהם:

  מה ?

  חני בריגע:

  מה רלוונטי לשאול פה ?

  איתן דלח:

  פעם הבאה.תקבלו ב –רלוונטי לשאול, התשובה היא 

  נילי אהרון:

  , מה זה ? מה פתאום. -מה זה תקבלו בפעם הבאה ? מה זה ? מה אנחנו פה ב 

  

  חני בריגע:
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איתן, גם אתה חדש, אתה חדש כמוני, נכון ? יופי. אריה כבר שנים פה, בוא תסביר לי מה 

  לתה.אין תשובות, אסור, תגישי שאי –רלוונטי לשאול במליאה כי כל דבר שאנחנו שואלות 

  הרב אריה אברהם:

  אבל שאלתן, ענו לכן ואתן לא מקבלות את התשובות.

  חני בריגע:

  לא ענית, לא ענית,

  נילי אהרון:

  מה ענו ? תגיד לי מה התשובה, תגיד מה התשובה,

  הרב אריה אברהם:

  אני שמעתי תשובות, אתן לא שמעתן.

  חני בריגע:

  מה שמעת ?

  הרב אריה אברהם:

  לכן בעיה בשמיעה.  מה לא שמעתן ? אז יש

  נילי אהרון:

  יש לי בעיה בשמיה, מה לעשות ?

  הרב אריה אברהם:

  אני שמעתי תשובות, כולם שמעו פה תשובות.

  חני בריגע:

  מתושבי ירוחם הם דוברי רוסית, זה לא אומר שהם עולים. 30% -אני שמעתי ש

  הרב אריה אברהם:

  אילו לאן אתם רוצים להגיע ?שניה, מה את רוצה ? שנגיד לך גם מספר נעליים ? כ

  נילי אהרון:

  לא, אל תדרדר את השיח, בוא, אל תדרדר את השיח.

  חני בריגע:

  אריה, 

  (מדברים ביחד)

  

  הרב אריה אברהם:
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  הזמינו אתכן, יותר ממוזמנות לבוא אליה,

  נילי אהרון:

ו אותנו מה זה הזמינו ? בוא בוא, הרב אריה, אף אחד לא עושה לנו פה טובה, מה זה הזמינ

? הזמינו אותנו ? בואו, זה לא מפעל פרטי של אף אחד. יש פה מועצה, יש פה תושבים 

  שצריך,

  הרב אריה אברהם:

  ברור, אבל זה גם לא שלך, בינתיים את מתנהגת כמו מפעל פרטי שלך. זה לא של אף אחד,

  נילי אהרון:

  אקבל את התשובות. סליחה, אני רוצה לשאול שאלות ואני רוצה לקבל את התשובות, ואני

  הרב אריה אברהם:

  יש מועצה נבחרת, בכלל לא שלך, בכלל לא שלך.

  נילי אהרון:

 700אין לי תשובה לתושבי ירוחם, אין לי תשובה למה  –ואם אין לה תשובה אז שתגיד 

  מאיפה אני מוציאה, אין לי תשובה למה אני נותנת לה את תיק הקליטה. ₪אלף 

  הרב אריה אברהם:

  שובות, את לא מבינה אותן.קיבלת ת

  נילי אהרון:

  אין לי תשובה כמה עולים יש בירוחם.

  הרב אריה אברהם:

  את לא רוצה לקבל אותן, זו הבעיה שלך.

  נילי אהרון:

  תענה אבל, תענה, תן את התשובה, תן תשובה.

  הרב אריה אברהם:

  ענו לך הגזבר, ראש המועצה, את לא רוצה לקבל אותן.

  חני בריגע:

  נותן תשובות. אתה לא

  הרב אריה אברהם:

  את לא רוצה לקבל, מה לעשות ?!

  נילי אהרון:



  2מס'  מן המניין ישיבת מליאהפרוטוקול  

  כסליו ה'תשע"ט כ"ד  2018 דצמבר 2  ראשוןמיום 

 42

 

  תן תשובה !

  הרב אריה אברהם:

  נתנו לכן.

  חני בריגע:

  מה ?

  נילי אהרון:

  איפה התשובה ? תן תשובה.

  הרב אריה אברהם:

  אתם לא מבינים אותן, יש לך בעיה.

  טל אוחנה:

 – 6מי בעד ? מי נגד ? מי נמנע ? סעיף מס' אוקיי, אני מביאה את הסעיף הזה להצבעה, 

חבר ועדת הנהלה כמחזיק תיק התיירות ופיתוח התעשייה, ואצילת  –מינוי מר משה פרץ 

תפקידים וסמכויות של ראש המועצה בתחומי התיירות ופיתוח התעשייה, וזאת לפי סעיף 

. מי 1975ה, לחוק הרשויות המקומיות, בחירת ראש הרשות וסגניו וכהונתם, התשל" 17

  בעד ?

  נילי אהרון:

  אפשר להבין מה זה אומר או גם עכשיו אנחנו לא יכולים ?

  טל אוחנה:

  נענה לך.

  נילי אהרון:

  כן, בוא תענה לנו.

  טל אוחנה:

אמירה עקרונית למען הציבור יידע ויבין. כלל הסמכויות בעיסוק בנושאים שקשורים 

, וסמכותו לפי החוק להאציל אותם לכל בפיתוח העיר נמצאות בידי ראש הרשות המקומית

מי שהוא חפץ, וזה מה שנעשה בהליך הזה. בבקשה משה, תפרט מה ברצונך לעשות ולקדם 

  בתחום התיירות והתעשייה.

  

  

  משה פרץ:
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אני אתחיל דווקא, הרגשתי לא נעים בגלל לודה כחברת מליאה, כל ההתנפלות עליה כאילו 

זו לא קליטה פיזית, זו קליטה חברתית, זו  –יטה שהחברות לא יודעות מה זה קליטה. קל

  קליטה של תרבות,

  נילי אהרון:

  לא עלינו לארץ, אתה יודע, באנו מהירח.

  משה פרץ:

שניה, שניה. וזו פשוט הייתה שאלה עוקצנית ולא במקום. יש בירוחם עולים חדשים מכמה 

  וכמה מדינות,

  חני בריגע:

  ?רגע, אתה עונה על לודה או עונה עליך 

  משה פרץ:

לא, בגלל שאני הייתי קצת עוזר שר הקליטה באיזשהו שלב בחיים שלי, אז אני קצת מכיר 

  את זה.

  נילי אהרון:

  חצי. –ואנחנו גם קצת עולים, קצת, לא הרבה, חצי 

  משה פרץ:

  אז יופי, אז את מבינה בדיוק מה זה קליטה ועלייה אבל סתם זה היה. עכשיו לגבי תעשייה,

  נילי אהרון:

  מה ? אנחנו רצינו לדעת מה התפקיד שלה אומר.

  משה פרץ:

לגבי תעשייה ותיירות, פיתוח והבאת יזמים חדשים, ופיתוח תעשיות בירוחם. הכנת 

תכניות וסיוע לכל הגורמים שמטפלים בנושא תעשייה בירוחם, ראש המועצה, יש מנהלת 

תעסוקה, שזה קצת  תעשייה. ולקדם עוד מקומות תעסוקה בירוחם, ולשדרג את המקומות

לא רק .. , על תקן הקצת היי טק לנסות להביא כזה דבר לירוחם. יש לנו ניסיון בתחום 

  , -הזה, יש כמה יזמים שאנחנו מלווים. בנושא תיירות, פארק האגם או את ה 

  חני בריגע:

  מה ההבדל בין זה למה שאיתן אמור לעשות ?

  

  משה פרץ:
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להיות עסקים מקומיים, לדאוג שיהיו רכישות  איתן מטפל בפיתוח כלכלי, שזה יכול

בירוחם, לסייע לעסקים קטנים לקחת הלוואות, להתפתח. אם יש משהו של קיימות 

  כלכלית בירוחם אז איתן בטח יטפל בזה.

  איתן דלח:

  ובהחלט יהיו לנו קשרים הדוקים של עבודה משוטפת ביחד.

  משה פרץ:

  זה בוודאי, זה בוודאי.

  נילי אהרון:

  שמחה, בשמחה תשתפו פעולה, אנחנו גם נעזור לכם.אני ב

  משה פרץ:

  , -בנושא תיירות יש לנו את ה .., יש לנו את פארק האגם, יש לנו את ה 

  נילי אהרון:

אל תדאגי, אני אעזור גם להם, אל תדאגי, אני באתי לעזור לירוחם, אמרתי את זה גם לך, 

ההצלחה של ירוחם, את לא רואה את  זו –אני באה לעזור לירוחם, לא לך. ההצלחה שלך 

  זה ככה אבל אנחנו רואים את זה ככה.

  משה פרץ:

ננסה לרתום את כל מי שרוצה ואת כל מי שיכול לסייע בידינו, כולל הגברת נילי וכולל 

  אנחנו נשמח לקבל עזרה, זה הכל. –הגברת חני, וכולל כל עם ישראל, מי שירצה 

  טל אוחנה:

  אישור קליטה, – 7תודה משה. סעיף מס' 

  

  שלי סויסה:

  רגע, לא הצבעתם.

  טל אוחנה:

  אה, סליחה. מי בעד ?

  נילי אהרון:

  אל תתפלא משה, אל תתפלא, אנחנו לא הכל נגד.

  

  טל אוחנה:
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אישור קליטה ושכר של מר ישי בן שימול כמנהל לשכת ראש המועצה  – 7סעיף מס' 

  . מי בעד ? 01/2011כמשרת אמון בהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים, 

  נילי אהרון:

  לישי מגיע, הוא הדבר הטוב במועצה.

  עו"ד כרמית אהרון אמונה:

  הוא יכול לחזור, איפה הוא ?

  טל אוחנה:

  תגידו לו שהוא יכול להיכנס.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  הוא יכול להיכנס בחזרה.

  טל אוחנה:

  כם את זה בנספחים.טוב. אישור הרכב וועדות המועצה, אנחנו נעבור עליהם, יש ל

  נילי אהרון:

  יש לנו גם על זה מס' שאלות בבקשה, או שגם את זה,

  חני בריגע:

  לא לגיטימי, אריה מה אתה אומר ?

  נילי אהרון:

  לא לגיטימי לשאול ? מה ?

  הרב אריה אברהם:

  עוד לא שאלתן ואת כבר אומרת שזה לא לגיטימי. ואללה, היי, תירגעו קצת, לאט לאט.

  ן:נילי אהרו

  לא, אל תרגיע אותנו, אנחנו רגועות.

  הרב אריה אברהם:

  לא, הפוך, אני רואה שאתן דווקא ענייניות.

  נילי אהרון:

הייתי מפרגנת לך, אני אומרת לך. היה אחראי  –מאוד ענייניות. תאמין לי שאם היה כסף 

  גם,

  

  הרב אריה אברהם:
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  עזבי, עזבי,עזבי, בואי, אני לא רוצה עכשיו להגיד למה את מפרגנת, 

  נילי אהרון:

שכר,  50%היה גם אחראי, בוא תוותר על הרכב, תוותר על הרכב, תוותר על הרכב, תעשה 

למה מאה אחוז על המכה הראשונה ? למה ירוחם עשירה כל כך ? תסביר לי הרב אריה. 

  אני איתך, תאמין לי. –תאמין לי, תאמין לי עוד חודשיים תביא את זה למליאה 

  ברהם:הרב אריה א

  אני אביא למליאה.

  נילי אהרון:

  כבר עלה, מה יש להביא למליאה ? השאלה עכשיו מאיפה, מאיזה כסף זה ייצא.

  הרב אריה אברהם:

  זו רק הראשונה, זו רק הראשונה.

  טל אוחנה:

אנחנו מביאים לאישור המליאה את הרכב וועדות החובה. בהמשך תובאנה גם וועדות 

  ת שאנחנו,הרישוי. וועדות חובה נוספו

  חני בריגע:

  מה זה בהמשך ? רק אם אפשר לדעת.

  טל אוחנה:

  עוד לא קבענו את המועד, אנחנו נעדכן.

  נילי אהרון:

  כי יש וועדות חובה, למשל איכות הסביבה שאנחנו מחויבים,

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  אנחנו נמנה את כל וועדות החובה.

  

  נילי אהרון:

  מתי ? מתי ?

  טל אוחנה:

  נו פועלים במסגרת הזמן שמאפשר לנו החוק.אנח

  

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו
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  , -הוועדות האלה עכשיו הן קריטיות כיוון ש 

  חני בריגע:

  אין בעיה, השאלה היא מתי.

  נילי אהרון:

  מה מסגרת החוק ? מה מסגרת החוק כאן ?

  חני בריגע:

  רגע, שניה. תוך כמה זמן צריך להקים את כל וועדות החובה ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  עוד הפעם, אנחנו נביא אותן,

  נילי אהרון:

  תוך כמה זמן חוקית כרמית ? שאלה.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  אין לי זמן, אנחנו יש לנו אינטרס שהן ימונו, אנחנו צריכים לעבוד.

  חני בריגע:

  אוקיי, אבל אני שאלתי מה זה ברגוע, אז תעני רגוע.

  ן אמונה:ד כרמית אהרו"עו

לא, הקול שלי פשוט ככה, אני לא צעקתי, ככה הקול שלי היום בגלל שאני צרודה. אם את 

  רוצה לשמוע אותי.

  טל אוחנה:

לצו המועצות המקומיות, חברים בה כמובן אני, הרב אריה  120וועדת הנהלה לפי סעיף 

בתואר,  סגן וממלא מקום ראש המועצה, מר איתן דלח שכבר מונה להיות סגן –אברהם 

חברת  –חבר המועצה, הגברת לודה שטיבלמן  –סגן ראש המועצה, מר חיים בן אבו 

מועצה, מר אריה דוקרקר, חבר המועצה מר דני לוגסי שמונה כעת להיות סגן ראש 

חבר המועצה. ומי שמרכזת את הוועדה, שתדעו, זו  –המועצה בתואר, מר משה פרץ 

  , -מי בעד ? וועדת ה הגברת יפה בן דוד מלשכת ראש המועצה. 

  נילי אהרון:

  אה, אין נגד ?

  

  טל אוחנה:
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  אה סליחה,

  נילי אהרון:

  מבטלים אותנו, גם נגד, גם בעד, אנחנו אוויר ? אני לא מבינה.

  חני בריגע:

  טל, כמו שאת פה לחמש שנים, אנחנו פה לחמש שנים.

  נילי אהרון:

  פעם עשר דקות אני וחני. גם אנחנו פה, ואת תצטרכי להתמודד אתנו חמש שנים, כל

  טל אוחנה:

  מי נגד ?

  נילי אהרון:

  בבקשה חני.

  חני בריגע:

  קחי.

  טל אוחנה:

יושב ראש  –לצו המועצות המקומיות, מר חיים בן אבו  123יופי. וועדת מכרזים לפי סעיף 

חבר וועדה,  –ממלא מקום יושב ראש הוועדה, הרב אריה אברהם  –הוועדה, מר איתן דלח 

  חבר וועדה, ממלא את מקומו –אריה דוקרקר, מר דני לוגסי  –מקומו  ממלא את

הגברת לודה שטיבלמן,  –חבר וועדה, ממלאת את מקומו  –מר משה פרץ, מר איתן דלח  -

הגברת נילי אהרון. ונוכחים עוד כאנשי מקצוע  –הגברת חני בריגע, ממלאת את מקומה 

  כרמית, מוטי דהם כגזבר המועצה, עורכת הדין –בוועדה 

  חני בריגע:

  רגע, יש לי שאלה.

  טל אוחנה:

שניה. כרמית אהרון אמונה כיועצת משפטית. ומרכזת את הוועדה ואחראית על הקשר 

  אתכם בהקשר הזה זו הגברת שוש וקנין מהגזברות. כן חני ?

  חני בריגע:

   שאלה ליועצת המשפטית. איתן דלח הוא חבר בוועדה והוא גם מחליף של יו"ר הוועדה.

  

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו
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  אוקיי ?

  חני בריגע:

  אז כשהוא מחליף אם חיים טס, אז איתן מחליף, אז לודה מחליפה ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  אז לודה, כן.

  חני בריגע:

  ככה זה עובד ? זה כאילו נשמע,

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  ממנו להגיע,כן, גם לכן ניתנו כל פעם החלפות כדי שאם מישהו נבצר 

  חני בריגע:

  איפה ? בוועדת ביקורת ? לא, שאף אחד לא ייכנס לשם.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

לא, וועדת ביקורת זה משהו אחר, בוועדת ביקורת יש מניעה חוקית לאנשים אחרים 

  להיות.

  חני בריגע:

  נכון.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

ה חוץ מסיעה שכמובן יש לה ייצוג אחד, אז אני מדברת על הוועדות האלה, ניתנה לכל סיע

היינו צריכים, אבל זה מה שנקרא מלקח משנים עברו, אנחנו חייבים ממלא מקום בכדי 

  שלא יהיה מצב שלא נוכל לנהל פה וועדה.

  נילי אהרון:

ונגיד לצורך העניין, סתם להבין. אם גם אני וגם חני נרצה להיות באותה ישיבה, אנחנו לא 

  יכולות ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

לא, אתן צריכות להחליט, מגיע לכן נציגות אחת כמו כל חבר שיש לו פה שני מנדטים, הוא 

  קיבל נציגות אחת. זה על פי ההרכב הסיעתי של המועצה.

  נילי אהרון:

  אוקיי, בסדר גמור.

  טל אוחנה:
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  אנחנו מביאים את הרכב הוועדה להצבעה, מי בעד ? מי נגד ?

  :נילי אהרון

  פה אחד שלי, נקל עליך.

  טל אוחנה:

לתקנת ההסדרים במשק המדינה, הנחה מארנונה, תשל"ג,  2א6וועדת הנחות לפי סעיף 

ממלא מקום יושב  –יושב ראש הוועדה, הרב אריה אברהם  –. מא אריה דוקרקר 1993

הגברת חני בריגע, מר מוטי דהם  –ראש הוועדה, הגברת נילי אהרון וממלאת מקומה 

היועצת המשפטית, מנהל מחלקת  –ר המועצה, עורכת הדין כרמית אהרון אמונה כגזב

  רכזת הוועדה. מי בעד ? –הרווחה או עובד מטעמו, והגברת לריסה גורבוביצקי 

  נילי אהרון:

פה אחד שלי. לא רואים אותנו, במליאה הראשונה שמו אותנו מאחורי פרגוד, הפעם אנחנו 

  נדבר בקול.

  טל אוחנה:

ג לפקודת העיריות 149לצו המועצות המקומיות, וכן סעיף  122יקורת לפי סעיף וועדת ב

יושבת ראש  –ב לפקודת המועצות המקומיות. הגברת נילי אהרון 13שהוחל מכוח סעיף 

  חבר וועדה,  –חברת וועדה, הרב פנחס פרץ  –הוועדה, הגברת חני בריגע 

  הרב פנחס פרץ:

  איפה שמתם אותי ?

  

  נילי אהרון:

תדאג, יהיה כיף, יהיה כיף, אני מבטיחה לך פנחס, יהיה כיף. נעשה דבר תורה, נדבר על אל 

  דברים ברומו של עולם, נחזיר את חני בתשובה, תאמין לי אנחנו עובדים על זה.

  טל אוחנה:

מי שמרכזת את הועדה זו הגברת אושרה אביטן. אני מביאה את כינוס וועדה זו להצבעה, 

  מי בעד ? פה אחד.

  י בריגע:חנ

  יש לי שאלה, אפשר ? סיימנו וועדות, לא ?

  טל אוחנה:

  כן, וועדות סיימנו. בעניין הועדות ?
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  נילי אהרון:

  כן, בעניין ועדות. ועדת חינוך האם תקום ?

  טל אוחנה:

  בעניין חינוך. תלא תקום ועדת חינוך, תהיה וועדת היגוי יישובי

  חני בריגע:

  לא, זה כבר היה אבל,

  טל אוחנה:

  ה מה שיהיה.ז

  חני בריגע:

  וועדת חינוך לא תקום ?

  טל אוחנה:

  , -לא. מינוי, מותר לשלי לשבת פה ? אין פה איזה עניין של 

  נילי אהרון:

שניה, אבל אנחנו רוצות לדעת לוחות זמנים מתי ועדות חובה אחרות כמו איכות הסביבה, 

קרקעין למשל. למשל מאבק נגע בסמים, מיגור אלימות, ועדת ערר לארנונה, הקצאת מ

הקצו מקרקעין לאיזושהי חווה פה בירוחם, שגם אנחנו רוצים לדעת מה הקשר שלך לחווה 

  הזו. אנחנו רוצים לדעת מתי הוועדות האלה,

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

וועדת הקצאות היא ועדה מקצועית, היא לא קשורה לחברי מועצה, ועדת הקצאות אין בה 

  למנות. חברי מועצה אז לא צריך

  נילי אהרון:

  אין בעיה, תגידי לנו מתי, אין בעיה.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  מה השאלה ? לא,

  נילי אהרון:

  וועדת הקצאות מקרקעין,

  חני בריגע:

  אבל עדיין צריך להקים אותה, מה זה משנה ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו
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  היא בתפקידה,וועדת הקצאות מורכבת מגזבר, מנכ"ל ויועץ משפטי. כל עוד 

  נילי אהרון:

  היא קמה כבר ?

  חני בריגע:

  היא כבר קמה ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  היא קיימת.

  חני בריגע:

  היא קיימת תמיד בשוטף ? לא ממנים אותה מחדש ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

אנחנו לא כינסנו פשוט בגלל בתקופה האחרונה, בגלל הרגישות של בחירות בחרנו שלא 

  ס, אבל בוודאי שהיא קיימת.לכנ

  נילי אהרון:

  אז עכשיו היא מתכנסת ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  היא עוד לא התכנסה בקדנציה הזו אבל היא תתכנס, בוודאי.

  נילי אהרון:

  נגיד לצורך העניין רוצים להקצות קרקע לאיזושהי חווה,

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  יש נוהל שאלות שדן בהקצאות. אני לא נכנסת עכשיו, תוכלי לשאול,

  נילי אהרון:

  לא, אני רוצה לשאול שאלה, אני רוצה לשאול שאלה, מותר לי לשאול שאלה.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  כן ?

  נילי אהרון:

רוצים להקצות עכשיו קרקע לאיזושהי חווה כמו שהקצו קרקע לחווה שאיכשהו טל 

מגיע, מי מאשר את זה ? איך הולך ? אתם קשורה לזה. אנחנו רוצים לדעת בפני מי זה 

  יושבים ומאשרים וזה לא מגיע למליאה אחר כך ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו
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זה מגיע למליאה בסופו של הליך, כן. אני לא מדברת על הנושא הספציפי כי אני לא יודעת 

  על מה את מדברת.

  נילי אהרון:

  לא, באופן כללי, אני באופן כללי רוצה.

  מית אהרון אמונה:ד כר"עו

  מקרקעין שעונים על ההגדרה שצריכים להגיע לפי נוהל הקצאות, אז התשובה היא כן.

  נילי אהרון:

  אוקיי, ושאר הועדות ?

  טל אוחנה:

בשאר הועדות אנחנו עושים מאמץ גדול להביא אותן למליאה הקרובה, אם לא נספיק אז 

גה מטעם המועצה המקומית מינוי הגברת שלי סויסה כנצי – 9לאחריה. סעיף מס' 

  במועצת אשכול נגב מזרחי.

  נילי אהרון:

  אפשר הסבר ?

  טל אוחנה:

  שלי יכולה לפרט לכם, כן.

  נילי אהרון:

  סליחה, וגם מאיזה תקציב ? כי ראינו שבתקציב,

  שלי סויסה:

  לא בשכר.

  נילי אהרון:

  , שלי כפרה, אנחנו יודעים רק שיש השתתפות באשכול, -לא, ברור ש 

  בריגע: חני

  .₪אלף  30אבל יש השתתפות של 

  נילי אהרון:

  ואנחנו ראינו שביטלו את ההשתתפות הזו,

  חני בריגע:

  .2019אבל כי זה על אפס בתקציב של 

  נילי אהרון:
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  אז האם זה לא פוגע בתפקיד שלך עכשיו ?

  טל אוחנה:

  שניה רגע. מוטי ?

  חני בריגע:

במה  2019 -, ב₪אלף  30מזרחי הוא רגע. מוטי, ההשתתפות של ירוחם באשכול נגב 

  שהעברתם זה על אפס, אז אין השתתפות, ירוחם לא משתתפת באשכול נגב ?

  מוטי דהן:

  על אפס ?

  נילי אהרון:

  כן, על אפס, תפתח ותראה.

  מוטי דהן:

  אני אבדוק את זה, אני לא יודע.

  נילי אהרון:

  לא, אבל אנחנו מצביעים על זה עכשיו, נו חבר'ה.

  :טל אוחנה

  , -לא קשור, אין פה שום 

  נילי אהרון:

  אנחנו רוצים לשאול שאלה, טל,

  חני בריגע:

אבל רגע, תקלטי קטע מוזר. את מצפה שאני אבוא לפה יודעת מאיפה לקחת בשביל סגן 

  בשכר, וכשאני מסבה את תשומת לבך לסעיף שהוא על אפס,

  מוטי דהן:

  אולי לא ראיתם את זה.

  חני בריגע:

  י, אפס.אפס, לא, ראית

  מוטי דהן:

  אז אמרתי אני אבדוק את זה, זה צריך להיות מתוקצב וזה יהיה מתוקצב.

  

  טל אוחנה:
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  כן שלי, הסבר מה זה אשכול ומה התפקיד שלך,

  חני בריגע:

  .₪אלף  30זאת אומרת שחסר לך עוד 

  נילי אהרון:

  אלף חסרים. 30עו"ד 

  מוטי דהן:

  מה ?

  חני בריגע:

  אלף. 30ד זאת אומרת שחסרים לך עו

  מוטי דהן:

  לא, אל תדאגי, לא, לא חסר לי.

  חני בריגע:

  לא ?

  נילי אהרון:

עליך אנחנו סומכים אבל כמה אתה יכול כבר למתוח את הפלסטלינה ? כמה ? באמת 

  מוטי, אני סומכת עליך, אבל כמה כבר אפשר ? כמה ?

  טל אוחנה:

  כן, קדימה.

  שלי סויסה:

רשויות בנגב המזרחי, רשויות  12 -שהוא מורכב מ אשכול נגב מזרחי זה בעצם אשכול

יהודיות ורשויות ערביות. שבעצם הרעיון של הקמת אשכול שבעתיד אמור להפוך לאיגוד 

ערים, זה איזשהו מהלך של משרד הפנים. בעצם אשכול שמאגד את הערים למען שיתופי 

מתרכז בהוזלה פעולה ומיקסום גם של שיתוף הפעולה, הורדת העלויות. האשכול בעצם 

של מחירים של קבלנים, למשל סביב פינוי אשפה, סביב שירותי וטרינריה אזוריים. אני 

  בעצם מטעם המועצה נציגה רשמית פורמלית באשכול,

  נילי אהרון:

  ובמרץ, מה קורה במרץ ?

  

  שלי סויסה:



  2מס'  מן המניין ישיבת מליאהפרוטוקול  

  כסליו ה'תשע"ט כ"ד  2018 דצמבר 2  ראשוןמיום 

 56

 

  איך ?

  נילי אהרון:

  מה קורה במרץ ? כי הבנתי שהגזבר נכנס,

  שלי סויסה:

 –י מנכ"לית המועצה אז אני אייצג את המועצה, כשלא אהיה מנכ"לית המועצה כל עוד אנ

  ייצג אותה נציג אחר, אתם תצביעו על זה במליאה.

  נילי אהרון:

  אוקיי. אני הלוואי ותישארי אבל גם זה, את יודעת, דברים נרקמים מאחורה, אנחנו,

  טל אוחנה:

אל ביטון כנציגה מטעם הציבור מינוי הגברת בת  – 10מי בעד ? פה אחד. סעיף מס' 

המקומי לוועדת בחינה לקליטת עובדים למשרות במועצה, על פי הקבוע בצו המועצות 

, ולהנחיות משרד הפנים בדבר 1977המקומיות, נוהל קבלת עובדים לעבודה, התשל"ז, 

  קליטת עובדים. מי בעד ? פה אחד. אישור תב"רים, אתם יכולים להוציא.

  

  נילי אהרון:

פה אנחנו מבקשים פירוט, להבין מה המקור התקציבי, למה זה מיועד, איפה, כמה, כן, 

  למה.

  חני בריגע:

  רגע, אבל שאלה טכנית כמו שביקשתי כבר במייל, מוטי ?

  טל אוחנה:

  סעיף. –אוקיי. אנחנו מציגים סעיף 

  חני בריגע:

? את זה  לא, אין בעיה. מבחינת נוהל להבא, כשאתם שולחים את הדפים האלה, מוטי

  נראה לי שצריך לענות. כשאתם שולחים את הדפים האלה, אפשר לפרט יותר ?

  מוטי דהן:

  זה מפורט, יותר מזה ?

  

  

  חני בריגע:
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מה מפורט ? אני לא מבינה מזה כלום. חוץ מזה שהגיע מיליון מרמ"י, הגיע מיליון ממפעל 

  הפיס.

  מוטי דהן:

  אז אני אסביר.

  חני בריגע:

  זה משליך על התקציב השוטף ?מה, מו, מי, כמה 

  מוטי דהן:

  שלחת הרבה שאלות השבוע, אני,

  נילי אהרון:

אנחנו נשלח גם בשוטף מוטי, זו העבודה שלנו, מה לעשות ?! ואנחנו אגב עושים את זה 

  בהתנדבות אמתית, תדע לך.

  טל אוחנה:

  ,976אוקיי. הגדלת תב"ר מספר 

  נילי אהרון:

  ור אליך.לא קשור אליך הרב אריה, לא קש

  הרב אריה אברהם:

  לא אמרתי, לא כי אני יש לי,

  חני בריגע:

  הקהל שלך, הקהל שלך נהנה לעקוץ כזה מאחורה, רק פה אתם יכולים, אה ?

  טל אוחנה:

אלף  400 –, הקמת גן משחקים באלי כהן, שלב ב'. סכום התב"ר 976הגדלת תב"ר מספר 

. מי ₪ 1,400,000ב"ר הכולל עומד על מנהל מקרקעי ישראל, סכום הת –, מקור תקציבי ₪

  בעד ?

  חני בריגע:

  רגע, רגע.

  טל אוחנה:

  אתן יכולות. –בסדר, אתן יכולות, גם אם אני עושה הצבעה 

  

  מוטי דהן:
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  חבר'ה, יש פה סעיף אחד או שניים,

  חני בריגע:

  זה נראה כאילו את לא לוקחת את זה ברצינות.

  טל אוחנה:

  מה לא ברצינות ?

  נילי אהרון:

  כי את ישר הולכת ורצה עם ההצבעות, תתנו לנו לדבר, מה ?

  חני בריגע:

  יש סדר למליאה ? אולי אנחנו לא מבינות את המליאה נכון.

  נילי אהרון:

ואם למישהו קשה ולחוץ, אז יכולים ללכת הביתה, באמת, אני לא מבינה. גם אנחנו פה 

הדליק נרות, מה לעשות ?! אז בזמן האישי שלנו במקום ללכת להיות עם הילדים שלנו ול

  תכבדו, אנחנו באנו לעבוד למען הציבור.

  הרב אריה אברהם:

  אז קודם כל שתבינו, אנחנו הורגלנו בשתי קדנציות מי בעד,

  

  חני בריגע:

  דקות, אמרנו לך כבר, זה לא יהיה. 11מליאות של 

  הרב אריה אברהם:

  אז אנחנו צריכים להתרגל, צריכים להתרגל.

  חני בריגע:

  צריכים להתרגל.

  טל אוחנה:

  כן חני, מה השאלה ? מה השאלה לגבי התב"ר הזה ?

  חני בריגע:

כן, כמה גני משחקים קמו עד היום בשכונת אלי כהן ? לפי איך אתם מחליטים אם גן יקום 

  , כאילו איך זה עובד ? אני באמת רוצה להבין. -באלי כהן, באל כחיל, ב 

  נילי אהרון:
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טנה. אנחנו בעד גן משחקים לאלי כהן, מדובר שם באוכלוסייה שניה, רק בהערה ק

  שבאמת,

  פנחס פרץ:

  אין לנו בכלל גן.

  נילי אהרון:

  אז זה מה שאני אומרת,

  פנחס פרץ:

  איזה גן ? תסבירי לי רק איפה ראית.

  חני בריגע:

  אני לא רבה איתך.

  פנחס פרץ:

  אין שום גן.

  חני בריגע:

  אלת,פנחס, אני לא רבה איתך, אני שו

  נילי אהרון:

  אנחנו בעד גן משחקים,

  

  

  פנחס פרץ:

  אנחנו חברים באותה ועדה, לא נריב אף פעם.

  חני בריגע:

  אולי כן, אני לא מבטיחה לך שלא, אבל באמת, אני שואלת שאלות, לא כל שאלה היא 

  צריך להיבהל ממנה.

  פנחס פרץ:

  לא, אבל אני מסביר, באמת אין לנו גן בכלל.

  נילי אהרון:

  אתה צודק וצריך, ואנחנו רוצים,

  חני בריגע:

  אז מה שאני רואה זה פאטה מורגנה.
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  פנחס פרץ:

  שנים, 32יכול להיות שאת ראית מה שאני לא ראיתי. אבל אני גר בירוחם 

  נילי אהרון:

  אנחנו מבקשים לדעת איפה זה, קודם כל.

  חני בריגע:

  ם זה גן או לא.אני אקח אותך, אני אנדנד אותך על הנדנדה ותגיד לי א

  פנחס פרץ:

  אבל זה לא גן בכלל.

  חני בריגע:

  בואי תגידי לי מה.

  טל אוחנה:

שאלתך היא על פי מה אנחנו מחליטים לפתח בעצם באיזו שכונה, מהן סדרי העדיפויות 

  שעל פי,

  חני בריגע:

  כן, בדיוק.

  טל אוחנה:

ל השכונות. הפארק אנחנו עשינו תכנית התחדשות עירונית של פארקים שכמעט הגיעה לכ

  הזה החל התכנון שלו,

  חני בריגע:

  איפה הוא ? תגידי לי את המיקום שלו.

  טל אוחנה:

זה בעצם ברחוב ההגנה, ממש בלב השכונה החרדית. יש שם מס' מתקני משחק שיוסרו כי 

  הם כבר לא תקינים. זה פארק שהתכנון שלו החל לפני שנה וחצי.

  חני בריגע:

  ט של דורון וקנין ?ליד המקלט ? ליד המקל

  ביחד:

  לא, לא,

  חני בריגע:

  איפה שהתחנה נו, כן. אה, הוא עבר מקלט, אוקיי.
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  טל אוחנה:

התכנון של הפארק הזה החל לפני שנה וחצי ורק לאחרונה קיבלנו את אישור מפעל הפיס, 

  זה תהליך שלוקח קצת יותר זמן ולכן אנחנו,

  נילי אהרון:

ן, אם מפעל הפיס לוקח לו זמן, אז קחי בחשבון שגם אגב, גם החלטות ממשלה לוקח לה

החלטות ממשלה לוקח להן זמן. סתם בשביל להסב את תשומת לבך, החלטות ממשלה 

מהן עד היום מומשו, זאת אומרת שהכסף שאת בונה עליו  46%שהתקבלו על הנגב, רק 

, יכול להיות שיגיע למתנ"ס לחוגים, למשרות, לכל מיני דברים שדני ירצה לעשות לצעירים

  שגם לא יגיע גם בקדנציה שלך, אז לתשומת לבך.

  טל אוחנה:

  רובן של ההרשאות כבר אצלנו.

  נילי אהרון:

  אנחנו נשמח לראות את זה. זה לא נכון אבל נשמח לראות את זה.

  דני לוגסי:

  אני רוצה להעיר על הגן משחקים.

  טל אוחנה:

  רגע, היא לא סיימה. סיימת ? בסדר.

  ני לוגסי:ד

  אני דווקא רוצה להעיר על הגן משחקים באלי כהן,

  נילי אהרון:

  כן, תעיר דני, אתה חופשי.

  דני לוגסי:

תראה, אני עובד באלי כהן עשרות שנים והמשחקים שם, יש שם בסך הכל שני משחקים, 

  נדנדה ועוד,

  טל אוחנה:

  , -אתה מדבר על הפארק של ה 

  דני לוגסי:

  הפארק שם שבור, אני רואה שם,
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  פנחס פרץ:

  מ"ר זה פארק ? 50איזה פארק ? 

  דני לוגסי:

אני לא קורא לזה פארק אבל תן לי לדבר כי זה מאוד חשוב. מכיוון שאני עובד שם, 

המקום שם רעוע, הכל שבור, חול, אין שם דשא סינטטי. בכל שכונה יש משחקים, בנווה 

שחקים. חבר'ה, הילדים שם, נוף, בנווה עמק, בשקד, בנו ליד מועדון החייל שם גם פארק מ

יש שם עשרות ילדים שם שאין להם איפה לשחק, ולי אישית כואב. אני מפעיל כאן את 

הרגש האנושי, זה מאוד חשוב עכשיו. עזבו את החרדים, זה לא קשור, גם אם זה היה לכל 

  אוכלוסייה, חבר'ה, זה לא קשור, אני עובד שם, יש שם שני משחקים.

  חני בריגע:

, אתם תבינו שמליאות זה מה זה משעמם, התאמינו לי, אם תתחילו לראות טלוויזיבואנה, 

נראה שאתם ממש מבסוטים, יצאתם מהבית ? מה קרה ? אין בעיה דני, אני מסכימה עם 

  זה, דני אני מסכימה עם זה.

  דני לוגסי:

  בכל שכונה יש משחקים, ואני עובד שלוש שנים, כואב לי עליהם.

  חני בריגע:

יש לי שאלה אחרת. אין לי בעיה, עכשיו כשאתם מסבירים לי גם איזה פארק, בסדר שניה, 

  גמור,

  דני לוגסי:

  בואי תראי, אני אעשה לכם סיבוב איך זה נראה, מתקן אחד שם.

  חני בריגע:

  דני מאמי, אין לי התנגדות לזה,

  טל אוחנה:

  נית.דני אתה לא צריך, היא לא התנגדה ספציפית לפארק, השאלה שלה עקרו

  חני בריגע:

אלה. על שהשאלה שלי לא, היא לא עקרונית, היא אחרת, אני רציתי להגיע לשלב ב' של ה

כל תב"ר יש, התחזוקה שלו היא מהתקציב השוטף, זה מה שחסר לי מוטי כשאתה נותן לי 

את הדף הזה. לי חסר האם בתקציב השוטף יש איך להחזיק את הגן משחקים היפה 

  שיקום.



  2מס'  מן המניין ישיבת מליאהפרוטוקול  

  כסליו ה'תשע"ט כ"ד  2018 דצמבר 2  ראשוןמיום 

 63

 

  מוטי דהן:

  ש, אני אראה לך את זה, יש.י

  נילי אהרון:

  כדי שהוא לא יגיע למצב כמו שהוא נמצא היום.

  חני בריגע:

  כדי שהוא לא יגיע למצב שדני מדבר עליו, הרי מה קורה היום ברוב התב"רים ?

  נילי אהרון:

  למה לא לתחזק את זה ?

  חני בריגע:

  שאין כסף להחזיק אותם.

  מוטי דהן:

  יש תקציב,

  ן:נילי אהרו

  אריה אנחנו איתך, אנחנו בעדך.

  הרב אריה אברהם:

  אני יודע, אני יודע.

  מוטי דהן:

  יש תקציב בשוטף, 

  נילי אהרון:

  אנחנו רוצים שיהיה שם גן משחקים ושתהיה תחזוקה.

  חני בריגע:

  אריה, אני מודיעה לך מעכשיו, נצביע בעד, בסדר ? אל תחכה, הכל טוב.

  הרב אריה אברהם:

  לא חיכיתי ואני לא מחכה. וזה באמת לא בסדר, באמת לא בסדר. אני לא מחכה,

  נילי אהרון:

הרב אריה, הרב אריה ברשותך, אני לא מוצא חן בעיני שיש שכונות חדשות שקמים שם גני 

משחקים כמו פטריות, ובשכונות הוותיקות כמו השכונה הזו שצריך לקום שם פארק וזה 

למועצה כסף לבוא ולממן את הפעילות השוטפת, בסדר, ואנחנו רוצים גם לדעת האם יש 

  את האחזקה השוטפת. 
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  הרב אריה אברהם:

  מוטי, תענה לה.

  נילי אהרון:

  ואנחנו רוצים שתהיה לזה אחזקה שוטפת.

  מוטי דהן:

  אמרתי מתוקצב, יש תחזוקה.

  הרב אריה אברהם:

  יש תחזוקת משחקים, יאללה.

  חני בריגע:

  אבל קיצצת בתחזוקה.

  מוטי דהן:

  יך ?א

  חני בריגע:

  , -איך ? לא, זה לא הגיוני מוטי, אתה מבין ? זאת הבעיה כש 

  מוטי דהן:

  מה לא הגיוני ?

  חני בריגע:

  אני שבוע הבא דיון בתקציב אבוא יותר מוכנה.

  מוטי דהן:

  מה לא הגיוני ?

  חני בריגע:

למרות  אני אסביר לך. כשאני מסתכלת על תקציב שפע, אני רואה שהוא לא השתנה בכלל,

כל ההצהרות בקמפיין הבחירות הוא לא השתנה, הוא אפילו ירד כנראה. אז איך אתה 

  יכול להגיד לי שפארק חדש תוקצב בשוטף ?

  מוטי דהן:

  אין קשר, אבל יש סעיף של תחזוקת מתקני משחקים.

  נילי אהרון:

  אבל זה חדש.
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  חני בריגע:

  אבל זה עוד מתקן.

  נילי אהרון:

  ה מתקן חדש.ז

  ריגע:חני ב

  , -אתה בעצם אומר לי שאם 

  נילי אהרון:

  מה תעשה ? –מחר אם תישבר שם הנדנדה 

  חני בריגע:

לתחזוקה בישוב, עכשיו הוספנו עוד פארק  ₪אלף  100אתם בעצם אומר לי שאם היה 

  , אתה מבין שזה לא הגיוני ?!₪אלף  100משחקים, נשאר אותו 

  מוטי דהן:

  ת הסעיף הזה של תחזוקת מתקני משחק.אנחנו ביחס לשנה קודמת הגדלנו א

  חני בריגע:

  אין הגדלה מוטי, תראה לי.

  טל אוחנה:

  והיה שם פארק פעיל שהיה במסגרת המכרז, אנחנו רק חידשנו אותו.

  חני בריגע:

  אתה יכול להראות לי לפני ?

  מוטי דהן:

  כן.

  חני בריגע:

  שאני אבוא מוכנה.

  נילי אהרון:

  אנחנו נקבע, אנחנו בשולחן,

  הרב אריה אברהם:

  אבל אני רוצה רק שתביני, אני רק להסביר לך.

  חני בריגע:

  לא, כי לא קיבלנו תשובה.
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  הרב אריה אברהם:

המגרש משחקים הוא נמצא כמו שאת תיארת והיא אמרה שזה ממש זה. התחזוקה שלו 

  עלתה פי כמה עשרת מונים ממה שיעלה עכשיו כשהוא חדש, אז נהפוך הוא.

  נילי אהרון:

  א תחזקו אותו אבל, הרב אריה, לא תחזקו אותו.ל

  הרב אריה אברהם:

  לא, לא, החליפו נדנדות, עשו שם זה,

  מוטי דהן:

  יש גם בלאי טבעי.

  נילי אהרון:

  זה היה עכשיו שלב א' , הרב אריה, זה היה שלב א'.

  הרב אריה אברהם:

ר עודף מהתקציב רגע, התחזוקה של ישן היא הרבה עולה יותר מחדש. עכשיו דווקא יישא

  של המשחקים.

  נילי אהרון:

  אבל אין תחזוקה לזה.

  טל אוחנה:

  חבר'ה, עלה גזבר המועצה שיש, זה במסגרת המכרז, זה לא פארק חדש, זה פארק מתחדש.

  

  נילי אהרון:

  אריה, אנחנו בעדך, רוצים שתהיה תחזוקה לפארק.

  הרב אריה אברהם:

  ישן, מה עולה יותר בתחזוקה ? –אוטו חדש 

  נילי אהרון:

  לא קשור, אבל לא תחזקו את זה מלכתחילה. לא תחזקו את זה מלכתחילה.

  חני בריגע:

  לא הבנת את השאלה שלי אריה.

  הרב אריה אברהם:

  אם יחזיקו את הישן, יחזיקו את החדש באותו תקציב.
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  חני בריגע:

  אריה, לא הבנת את השאלה שלי אבל לא משנה, בסדר.

  הרב אריה אברהם:

  יאללה העיקר תצביעי בעד. יאללה,

  טל אוחנה:

  ,2חברים, מי בעד ? פה אחד. גם תב"ר מס' 

  נילי אהרון:

  אתה לא מסתכל על זה בצורה הנכונה אריה.

  חני בריגע:

  מה זה ביטול תב"ר ? למה הכוונה ? שלא קיבלנו כסף ?

  מוטי דהן:

  אסור, לא, זה איחוד של לתב"ר אחד, שני תב"רים מאחדים אותם לתב"ר אחד כי

  נילי אהרון:

  איזה ? תסביר לנו.

  חני בריגע:

  ? 1030ואת  976אה, את 

  מוטי דהן:

  כי זה אותו פרויקט, זה אותו פרויקט.

  

  חני בריגע:

  ?! 976 -עובר ל 1030 -אז זה מה שאתה אומר לי. אה, אז המיליון של ה

  מוטי דהן:

  נכון, בדיוק.

  נילי אהרון:

  מיליון ? 2ואז זה יוצא 

  סי:דני לוג

  לא, מיליון ארבע מאות.

  מוטי דהן:

  בסדר ? כי פרויקט חייב להיות מתב"ר אחד ולא משני תב"רים.
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  טל אוחנה:

 –הקמת פיס ירוק גינה ציבורית, שכונת אלי כהן. סכום התב"ר  – 1030ביטול תב"ר 

  מפעל הפיס. מי בעד ? –, מקור תקציבי ₪מיליון 

  מוטי דהן:

  פה אחד.

  טל אוחנה:

  ליווי יזמים בפרויקט שכונת ירוחם, סכום התב"ר, – 1041 תב"ר מספר

  חני בריגע:

  עכשיו מה זה אומר ?

  מוטי דהן:

  מה זה אומר, זה משרד אדריכלים,

  חני בריגע:

  רגע, היא לא סיימה להקריא הכל.

  נילי אהרון:

  מי המשרד אדריכלים.

  טל אוחנה:

  תגידו לאמנון שייכנס.

  מוטי דהן:

  סביר את זה.אמרתי לך אני יכול לה

  טל אוחנה:

לא, הבאתי אנשי מקצוע, שייתן את כל הפרטים, זה תפקידו והוא יעשה את זה. תב"ר מס' 

, ₪ 375,222ליווי יזמים בפרוייקט שכונה דרומית ירוחם. סכום התב"ר עומד על  – 1041

מינהל מקרקעי ישראל. בוא אמנון, ראש מינהל הדיור, תסביר מה תפקידו  –מקור תקציבי 

  של אותו אדם שילווה את היזמים.

  אמנון:

התב"ר של ליווי יזמים הוא בעצם לגרום לכך שכל יזם שהולך לבנות באופק, בין אם זה 

אדם פרטי ובין אם זו חברה, ההיתר שהוא יקבל ויבנה לפיו יהיה מותאם הן לתשתיות 

ו במסגרת החיצוניות שיש בשכונה, והן לכל התנאים שוועדת התכנון והבניה הטילה עלי

  ההחלטה לתת לו היתר בניה. יש אדריכל,
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  חני בריגע:

  ב' ? –אנחנו מדברים על אופק א' ו 

  אמנון:

  אנחנו מדברים על שני החלקים.

  חני בריגע:

  השכונה שתקועה מבחינת הפיתוח ? שנדבר עליה עוד מעט. 

  אמנון:

  לא,

  חני בריגע:

  אתה נשאר לחלק הזה ?

  אמנון:

  עה. מה השאלה ?אני לא יודע מה זה תקו

  חני בריגע:

  לא, בסדר. הוא נשאר לחלק הזה ?

  טל אוחנה:

  כן, כן, הוא נשאר.

  חני בריגע:

  לחלק של אופק, אוקיי.

  

  טל אוחנה:

  הוא נשאר.

  אמנון:

  אני מדבר על ליווי יזמים כרגע.

  חני בריגע:

  אז מה זה אומר ליווי יזמים ?

  אמנון:

שלו היא לבדוק את התכניות של היזמים ליווי יזמים זה בעל תפקיד שכל התכלית 

  שמגישים לו,
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  חני בריגע:

  מה זה היזמים ? תסביר לי,

  אמנון:

  יזם זה אדם שבונה את הבית.

  חני בריגע:

  יזמים. –אה, אוקיי, רוכשים, הבנתי, לבנות בית זה נקרא 

  אמנון:

  הוא יוזם את הבניה, זה יכולה להיות חברה קבלנית, זה יכול להיות קבלן,

  ני בריגע:ח

  זה מה שאתה עושה היום ?

  אמנון:

  לא, לא, אני ראש מינהלת הדיור.

  נילי אהרון:

  , -איפה ? במשרד ה 

  טל אוחנה:

  הוא עובד של החברה הכלכלית.

  אמנון:

  אני עובד עם החברה הכלכלית, אחראי בין השאר על פיתוח שכונת אופק.

  חני בריגע:

  אז היום מישהו שקנה שטח באופק,

  אמנון:

  והגיש בקשה להיתר בניה,

  חני בריגע:

  כן ?

  אמנון:

הבקשה שלו אם היא מצריכה וועדת תכנון ובניה, היא עוברת בוועדת תכנון ובניה, ואם לא 

הוא מקבל היתר בתנאים. על מנת שההיתר שלו ייצא לפועל והוא יבנה לפי הכללים,  –

  ל אותו בעל תפקיד.החוקים והתנאים שקבעה לו מהנדסת המועצה, הוא עובר בדיקה ש
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  נילי אהרון:

  אז בעצם הכסף עובר אליכם ? לחברה הכלכלית ?

  אמנון:

  אני לא יודע על איזה כסף.

  נילי אהרון:

  התב"ר, אנחנו מצביעים על כסף.

  מוטי דהן:

  זה המימון של המינהל ואותו משרד אדריכלים שעושה את הבדיקה.

  אמנון:

  האדם שמבצע את זה הוא ספק,

  מוטי דהן:

  זה דרכנו, כן.

  אמנון:

  והוא מקבל על כל בדיקה,

  נילי אהרון:

  דרך החברה הכלכלית ?!

  אמנון:

  כן, נכון.

  נילי אהרון:

  והכסף עובר לחברה הכלכלית,

  טל אוחנה:

  שהמקור התקציבי מנוהל,

  נילי אהרון:

  אבל החברה הכלכלית מביאה משרד אדריכלים ? לא, תסביר, אני רוצה,

  מוטי דהן:

מועצה, אנחנו מדווחים למינהל, אותו משרד אדריכלים מגיש חשבונות, הם זה עובר ל

  בודקים את החשבונות, מאשרים,

  נילי אהרון:

  איך נבחר אותו משרד אדריכלים ?
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  טל אוחנה:

  היה הליך של הצעות מחיר.

  נילי אהרון:

  זה מגיע לוועדת מכרזים או בגלל שזה נמצא בחברה הכלכלית,

  מוטי דהן:

  ך, בהליך,לא, זה בהלי

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  זה נוהל יועצים, זה משהו אחר בכלל.

  נילי אהרון:

  שמה ? תסבירי לנו.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

כי זה אדריכלים, יש משרות שהן סוג של דורשים יחסים מיוחדים או מומחיות מיוחדת. 

  חיר.משרד הפנים קבע נוהל של יועצים, הליך של פטור ממכרז והצעות מ

  נילי אהרון:

  אבל מי בוחר אותם ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  איפה זה נעשה ? נעשה אצלם ההליך, בחברה הכלכלית.

  נילי אהרון:

  מי בוחר אותם ? מנהל החברה הכלכלית ? מנכ"ל החברה הכלכלית ?

  מוטי דהן:

  לא, יש וועדת מכרזים.

  חני בריגע:

תי בית אז הגשתי בקשה להיתר, אולגה אז אמרה רגע, אבל אמנון, יש לי שאלה. כשאני בני

  מה חסר לי, מה לא חסר לי. אז זה אותו דבר, רק לא אולגה ?

  אמנון:

  לא, לא.

  חני בריגע:

אז תסביר לי מה זה אומר אישור היתרי בניה. אם האדריכל שלי מסתדר מול מהנדסת 

  המועצה ?
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  אמנון:

  אולגה עומדת,

  נילי אהרון:

  רוצים לדעת מה, , אנחנו₪רבע מיליון 

  אמנון:

  לצורך הדיון ההנדסה מנחה אותך מה לעשות ביחד עם ההיתר, לתת לך תנאים.

  חני בריגע:

  נכון, נו ?

  אמנון:

עכשיו היום הגענו למצב מתקדם יותר שבו לוקחים בעל תפקיד, כגון אותו אדם שלקחנו, 

  , כניסות, שבודק שהתכנית שלך מתאימה לתכנון הכללי של השכונה מבחינת גבהים

  כניסה של,

  טל אוחנה:

  חיפוי אבן.

  אמנון:

איך קו הביוב מתחבר וכל הדברים האלה. והתנאים שהמועצה הטילה עליך כשבנית את 

  הבית.

  חני בריגע:

  , -אבל לרוב האנשים כבר יש להם תכניות ו 

  אמנון:

  , -אין אדם שקיבל באופק היתר בניה מבלי שהוא עבר את התהליך של ה 

  רון:נילי אה

  אז זה רטרו ? לא הבנתי, הכסף,

  חני בריגע:

  ואלה שכבר בנו ?

  אמנון:

  אופק היא שכונה חדשה.

  חני בריגע:

  אבל יש שם כבר.
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  נילי אהרון:

  אבל יש אנשים שיש להם היתרים.

  מוטי דהן:

  אלה שכבר בנו עברו את התהליך.

  אמנון:

  הם עברו, הם עברו את זה.

  חני בריגע:

  וה ?בלי היזם ? בלי המלו

  אמנון:

  עם המלווה.

  מוטי דהן:

  עם, הם עברו.

  חני בריגע:

  יש מלווה כבר ?

  מוטי דהן:

  היה לנו תב"ר קודם שהסתיים.

  חני בריגע:

  אז אני שואלת, 

  מוטי דהן:

  אז אני עונה.

  חני בריגע:

  אז מה זה ? אה, זה אותו בן אדם, רק גייסתם לו תקציב.

  מוטי דהן:

  אלף, 800לים עושה את זה. הייתה כבר נגלה ראשונה של אותה חברה, אותו משרד אדריכ

  חני בריגע:

  אה, זה משרד אדריכלים.

  נילי אהרון:

  מי עשה את זה ? איזה משרד ? איזה משרד עשה את זה ?
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  אמנון:

  עושים את זה גד ברקאי.

  חני בריגע:

  איזה משרד ?

  טל אוחנה:

  גד ברקאי.

  נילי אהרון:

  מאיפה הוא ?

  אמנון:

  מרחובות.

  נילי אהרון:

  אין בדרום ? אין בירוחם ?

  טל אוחנה:

  לא הגישו.

  אמנון:

  דווקא הגשנו,

  נילי אהרון:

  ועכשיו אם יגישו ירוחמים ?

  טל אוחנה:

  אז בוודאי. –ככל שיעמדו בתנאי המכרז 

  נילי אהרון:

את יודעת שאפשר להוסיף סעיף העדפה ? זה לא כל כך קשה, עושים את זה. היועצת 

מית יכולה להגיד שבעיריות מסוימות עשו סעיף העדפה שלפעמים גם המשפטית כר

  , 5%בסטייה של 

  משה פרץ:

  לא, זה לא חוקי, כרמית, זה לא חוקי.

  נילי אהרון:

  מה זאת אומרת ?
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  משה פרץ:

  זה היה פעם. זה היה פעם, זה כבר לא.

  טל אוחנה:

  ,4סעיף מס' 

  נילי אהרון:

  גם ככה כל הכסף הולך החוצה.משה, תפרגן קצת לירוחמים שיעבדו, 

  טל אוחנה:

  חברים, מי בעד ?

  חני בריגע:

  אנחנו נמנעות, לא הבנו מספיק.

  טל אוחנה:

. זה בעצם תב"ר 2017הפחתת לישמניאזיס לשנת  – 1042תב"ר מס'  – 4סעיף מס' 

שקיבלנו אותו מהמשרד לאיכות הסביבה על מנת לטפל במפגע של זבוב החול. עשינו הליך 

ות מחיר שבהן זכה חוקר מאוניברסיטת בן גוריון, ד"ר עידו צורי. הוא זכה גם של הצע

בקול הקורא של המחקר וגם ביישום שלו. הוא בעצם אחרי שיעשה את הבדיקה, יבצע מס' 

מעבדות כדי לבדוק ולמנוע, למזער את הפעילות של זבוב החול, בעיקר באתרי בניה, 

, כאמור המשרד ₪ 197,373על תב"ר בגובה  בשכונות הנמצאות בבניה. אנחנו מדברים

 21,931לאיכות הסביבה הוא המממן שלו. אנחנו הוספנו אליו מהקרן לפיתוח ירוחם עוד 

  כדי להביא לכל התקציב שנדרש. ₪

  נילי אהרון:

  אפשר להבין מה זה הקרן לפיתוח ירוחם ?

  חני בריגע:

  מוטי, תסביר מה זה הקרן לפיתוח.

  טל אוחנה:

  . בבקשה מוטי.₪ 219,304 –אגיד, שניה. סך הכל סכום התב"ר  כן, אני רק

  נילי אהרון:

  מי עומד בראשה ? מאיפה היא מתוקצבת ?

  מוטי דהן:

  זו השתתפות המועצה.
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  נילי אהרון:

  מי ?

  מוטי דהן:

  .10%יש תב"רים שהמועצה צריכה לשים השתתפות, מאצ'ינג של 

  נילי אהרון:

  חנו לא שומעים. כן ?אפשר שניה הקהל להיות בשקט ? אנ

  מוטי דהן:

  . 10% -אמרתי שיש תב"רים שהמשרד מתנה השתתפות מועצה ב

  חני בריגע:

  זה המאצ'ינג ?

  מוטי דהן:

  אנחנו לוקחים את זה מהקרן לפיתוח.

  נילי אהרון:

  מי זאת הקרן ?

  חני בריגע:

  הקרן לפיתוח זה חלק מהתקציב השוטף ?

  מוטי דהן:

  לא.

  חני בריגע:

  סף יש היום בקרן לפיתוח ? ומאיפה נכנס אליה הכסף ?לא. כמה כ

  מוטי דהן:

  צריך לבדוק, אני לא זוכר אבל,

  נילי אהרון:

  מי יושב ראש הקרן ?

  מוטי דהן:

  איך ?

  נילי אהרון:

  מי יושב ראש הקרן ?
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  חני בריגע:

  איך זה עובד ?

  נילי אהרון:

  מי חברי הקרן ?

  מוטי דהן:

  ראש, זה, זה לא יושב ראש, אין פה יושב

  טל אוחנה:

  זו לא קרן במובן של קרן,

  נילי אהרון:

  לא משנה, מישהו מנהל אותה.

  מוטי דהן:

הקרן לפיתוח מיועדת כשמה כן היא, לפיתוח, ואנחנו משתמשים בה בדרך כלל למאצ'ינג 

  אנחנו מביאים את זה למליאה לאישור, אין יושב ראש. –בתב"רים, וכשזה קורה 

  חני בריגע:

  בעיה, אבל מאיפה נכנס כסף לקרן לפיתוח ? לא, אין

  מוטי דהן:

  מהשוטף בדרך כלל, כשיש עודפים בשוטף אז אנחנו מעבירים לקרן לפיתוח.

  נילי אהרון:

  אוקיי, אז למה לא ישירות לתקציב ? למה זה צריך לעבור ככה ?

  מוטי דהן:

  כי זה חשוב שתהיה קרן לפיתוח למועצה,

  נילי אהרון:

ף הזה עכשיו לצורך העניין יכולת, הרי אתה גם ככה לוקח כסף אבל למה את הכס

  מהשוטף, זה מה שאתה אומר, כן ? או שתסביר, אני לא מבינה.

  חני בריגע:

  איך זה עובר ?

  מוטי דהן:

  אמרתי, אם יש שנה שיש בה עודפים,

  



  2מס'  מן המניין ישיבת מליאהפרוטוקול  

  כסליו ה'תשע"ט כ"ד  2018 דצמבר 2  ראשוןמיום 

 79

 

  חני בריגע:

  מוטי, רק מה זה סבלנות, אנחנו חדשות.

  מוטי דהן:

נה בעודף, אנחנו לוקחים את העודף ושמים אותו בקרן לפיתוח אז במקום לסיים את הש

  כדי שיהיה לשנים הבאות.

  חני בריגע:

  כששנה נגמרת בעודף, את העודף אתה מעביר לקרן לפיתוח ?

  מוטי דהן:

  בשוטף אי אפשר לשמור כסף לשנה הבאה, בתב"רים כן אפשר, בקרן אפשר לשמור.

  נילי אהרון:

  , היו שנים שהיה עודף ?אבל לא היה שהיה לנו עודף

  חני בריגע:

  באיזו שנה היה עודף ?

  מוטי דהן:

  מה ?

  נילי אהרון:

  באיזו שנה היה עודף ?

  מוטי דהן:

   בואו, תשאירו את השאלות האלה לאחר כך, זה לא הדיון עכשיו.

  

  נילי אהרון:

  למה ? אבל מה ? אנחנו שואלים שאלות, כל דבר, מה זאת אומרת ?

  מוטי דהן:

  , -אני אביא לך את כל בואי 

  נילי אהרון:

מגיע כסף, אנחנו מצביעים על תב"ר. הרב אריה, בוא, אנחנו מאוד ענייניים, אנחנו שואלים 

  את השאלות,

  הרב אריה אברהם:

  זה לא קיים. תזמיני אצלו תור ותשאלי את כל השאלות, הוא יסביר לך.
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  נילי אהרון:

ו סגן בשכר ? אני עובדת בעבודה אחרת. אני סליחה, קודם כל הרב אריה, אתה עובד עכשי

נמצאת פה במועצה במליאה, ואני רוצה לשאול את השאלות למען הציבור, בואו בחייכם. 

  אני רוצה לדעת מאיפה הכסף מגיע, סליחה, מה אסור לשאול שאלות ? באמת.

  הרב אריה אברהם:

  סליחה ? מישהו אומר לך לא לשאול ?

  נילי אהרון:

  בר פעם הבאה תגישו שאילתה, פעם הבאה,אבל הנה, כל ד

  הרב אריה אברהם:

  תקשיבי, תקשיבי, בואו, רק תעשו סדר, תעשו סדר, שניה. מה שלא רלוונטי, זה לא קשור,

  נילי אהרון:

  למה לא רלוונטי ?

  הרב אריה אברהם:

  זה לא רלוונטי.

  נילי אהרון:

  למה ? הכסף מגיע מקרן ירוחם,

  הרב אריה אברהם:

  ר, יש תב"ר.כי יש תב"

  נילי אהרון:

  מה זה קשור ? הכסף מגיע מקרן ירוחם ?

  הרב אריה אברהם:

זה בסדר, תלכו  –מסבירים לכם, יש תב"ר, מצביעים על התב"ר. יש לכן שאלות נוספות 

  אליו. זה בסדר, מה הבעיה ? למה אנחנו צריכים,

  חני בריגע:

  מוע למה ?אני אגיד לך למה, אתה רוצה לשמוע למה ? אתה רוצה לש

  נילי אהרון:

  יש לך נרות חנוכה בבית, אנחנו מתנצלות, גם לנו יש ילדים שמחכים אבל מה לעשות ?! 

  חני בריגע:

  , -לא, אבל בכל מקרה זה לא 
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  נילי אהרון:

  סליחה, הרב אריה, אתה עכשיו גם פה בשכר, אתה תצטרך גם לשבת מצדי גם כל הלילה.

  הרב אריה אברהם:

  זה לא רלוונטי,

  נילי אהרון:

  אדוני באמת, באמת !

  הרב אריה אברהם:

  יש לי שעות מנוע שברוך השם.

  נילי אהרון:

סבבה, הכל מצוין. אני לא מבינה את זה, שאלות פשוטות אנחנו שואלים, בבקשה תענו, 

  מה זאת אומרת ?

  חני בריגע:

  אריה, שאלתי אותך יחסית בהתחלה, רגע,

  הרב אריה אברהם:

  אתן יותר ממוזמנות לקבל את כל השאלות, –עונים לכן. אמרו לכן  לא –לא אמרו לכן 

  נילי אהרון:

  אבל אנחנו רוצים עכשיו.

  הרב אריה אברהם:

  תכינו חבילה, תקבעו איתו והוא יסביר לך הכל.

  

  נילי אהרון:

  סליחה, מה זאת אומרת ? כל שאלה שאנחנו שואלים, זה לא רלוונטי,

  הרב אריה אברהם:

  ל התב"ר.יש פה הצבעה ע

  חני בריגע:

  רגע, מה זו הצבעה אבל אריה ?

  הרב אריה אברהם:

  יש פה הצבעה לתב"ר, זה קשור עכשיו לדיון פה ? זה לא קשור.
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  נילי אהרון:

  אבל הכסף מגיע מהקרן לפיתוח ירוחם, אז אנחנו שואלים באיזה שנים היה עודף ?

  מוטי דהן:

  העברנו לקרן לפיתוח.היה עודף ו 2017 -עניתי, נו עזוב, עניתי. ב

  נילי אהרון:

  מתי היה עודף ?

  חני בריגע:

  לא, רגע, שניה. אמרת שמעודף של שנת תקציב עובר לקרן לפיתוח,

  מוטי דהן:

  לא, לא תמיד, לא בהכרח,

  חני בריגע:

  לא תמיד.

  מוטי דהן:

  רק אם אנחנו מביאים את זה למליאה.

  חני בריגע:

  רק אם יש עודף.

  טל אוחנה:

  אישור המליאה,ברור, וב

  מוטי דהן:

  צפוי עודף כזה וכזה, ורוצים להעביר לקרן לפיתוח. –ואומרים 

  

  חני בריגע:

  אין בעיה. חוץ מהעודף בשוטף יש עוד מקורות לקרן לפיתוח ?

  נילי אהרון:

  שהקרן מקבלת.

  מוטי דהן:

  בדרך כלל לא, יש לנו עוד קרנות,

  חני בריגע:

  רק מעודפים.
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  מוטי דהן:

  את זה אחר כך, אבל זה לא עכשיו. אני אסביר

  נילי אהרון:

  אבל אתה יכול להגיד לנו רק באיזה שנים היה,

  טל אוחנה:

  נילי. 2017הוא אמר, 

  נילי אהרון:

2017 ?  

  מוטי דהן:

  קרן זו לא איזו עמותה או משהו, זה כספי מועצה, זה לא, אל תיבהלו, זה לא,

  חני בריגע:

  מכל שאלה.לא הבנו, רק שאלנו, אתם נבהלים 

  נילי אהרון:

לא כל שאלה שאנחנו שואלים זה בא לתקוף, אנחנו שואלים כי הציבור, אין מה לעשות 

  מוטי,

  מוטי דהן:

אני תאמיני לי שאני רוצה ללמד אתכם ולהסביר הכל, אבל אי אפשר בשעתיים לעשות את 

  זה.

  נילי אהרון:

מריונטה שיבעטו לנו ברגל מה זאת אומרת ? מה אנחנו באנו לפה בשביל להיות בובות 

  ימין, יבעטו לנו ברגל שמאל ונצביע ?

  מוטי דהן:

  את רוצה ללמוד בשעתיים הכל ?

  נילי אהרון:

  אני לא רוצה ללמוד, אני רוצה לשאול את השאלות ושיענו לי, נקודה. מה זאת אומרת ?

  מוטי דהן:

  לי לקח חמש שנים ללמוד, אתם רוצים ללמוד בשעתיים ?
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  ן:נילי אהרו

מה נבחרתם בשביל מה ? בשביל לעשות פה סתם לסמן וי כשיש חברי מועצה ? באמת, מה 

  זה הדבר הזה ?

  טל אוחנה:

רטרו שקיבלנו  להיו יתרות בגין שייטו 2017בואו, אנחנו ממשיכים. לשאלתך נילי, בשנת 

של  בגין קריית ההדרכה, הם הועברו מהקרן לפיתוח ירוחם ומסייעות לנו עד היום בסגירה

כל מיני תב"רים שאנחנו נדרשים. אני עוברת, אה סליחה, מי בעד ? תב"רים לסגירה. 

  אולם ספורט יישובי, – 864תב"ר מס' 

  חני בריגע:

  איזה אולם זה ? של קול יעקב ?

  מוטי דהן:

  לא.

  איתן דלח:

  לא, יישובי.

  חני בריגע:

  מה זה יישובי ? אה, הספורטק, אוקיי. מה קרה לו ?

  טל אוחנה:

, המקור התקציבי היה טוטו וינר, וזה הזמן לפרגן לאריה ₪ 528,226 –סכום התב"ר 

  דוקרקר על עבודתו הטובה בהקשר הזה.

  חני בריגע:

  רגע, אתה רוצה להגיד לי שהאולם היום הוא אחרי שיפוץ ?

  אריה דוקרקר:

  איזה אולם ?

  חני בריגע:

  הספורטק.

  אריה דוקרקר:

  זה אחרי שיפוץ ?

  ר:אריה דוקרק

  כן.
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  חני בריגע:

  ? ₪כמה ? בחצי מיליון 

  אריה דוקרקר:

  את יודעת מה עשו שם ?

  חני בריגע:

  אני הייתי שם אחרי הרבה שנים ביום חמישי ולא, אני חשבתי שעוד לא התחילו לשפץ.

  אריה דוקרקר:

  אז הכסף היה על הפרקט,

  חני בריגע:

  נו ?

  אריה דוקרקר:

  על הסלים.

  חני בריגע:

  ? ₪חצי מיליון 

  טל אוחנה:

  כן, כן.

  אריה דוקרקר:

  מה לעשות ?!

  טל אוחנה:

  , 5,645.25מינוס  –עודף גרעון לסגירה 

  נילי אהרון:

  מה זה אומר ?

  

  חני בריגע:

זה מהקרן לפיתוח ? רגע, את זה אתה לוקח מהקרן לפיתוח ? מה זה אומר ? שיש מינוס 

  בפרויקט ?

  טל אוחנה:

  שיש מינוס בפרויקט.
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  :חני בריגע

  אוקיי, ואת זה אתה לוקח מהקרן לפיתוח, אתה רואה שאני לומדת מהר ?! הבנתי או לא?

  נילי אהרון:

  את זה אתה לוקח מהקרן לירוחם ?

  חני בריגע:

  הבנתי או לא ?

  טל אוחנה:

  , - 5,645.25הקרן לפיתוח. 

  חני בריגע:

  אז מאיפה זה ?

  מוטי דהן:

  מהקרן לפיתוח.

  נילי אהרון:

  ? כמה כסף יש שם

  חני בריגע:

  הוא לא יודע להגיד עכשיו.

  מוטי דהן:

  , -אמרתי, אני 

  נילי אהרון:

  מנוע מלהגיד ?

  מוטי דהן:

  לא, אני אגיד את זה בישיבה הבאה.

  נילי אהרון:

  אבל אנחנו מצביעים על כסף,

  מוטי דהן:

  יש דוחות כספיים וצריך לבוא בצורה,

  נילי אהרון:

  סך הכל, באופן כללי ?
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  :מוטי דהן

  לא, מדויק, אני לא זורק מספרים.

  נילי אהרון:

  בערך, אנחנו לא נתפוס אותך על המילה.

  מוטי דהן:

  אני אתן לכם את כל הנתונים, את הכל. –כשאני אביא את הדוח הכספי 

  נילי אהרון:

  בישיבת תקציב אתה יכול להביא את זה ?

  מוטי דהן:

  במדויק תקבלו.

  טל אוחנה:

  ד. גזבר המועצה מבקש,חברים, מי בעד ? פה אח

  נילי אהרון:

  אנחנו נמנעות, כן ?

  טל אוחנה:

גזבר המועצה מבקש לאחר שנסגר סדר היום להוסיף עוד תב"רים לסגירה, זה תלוי 

  ,10בהחלטה שלכם. מדובר בתב"ר מספר 

  נילי אהרון:

  לא, למה ככה ? אנחנו לא קיבלנו את זה.

  חני בריגע:

  לא, היא אומרת שהוסיפו את זה.

  נילי אהרון:

  בסדר, יש מיילים, יש זה, הכל, מה ?

  טל אוחנה:

  אני מסבירה.

  נילי אהרון:

  , -מהדקה ה 

  מוטי דהן:

  בסגירת תב"רים זה משהו פרוצדורלי,
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  נילי אהרון:

מה זה משנה ? אבל אתה מצפה מאתנו שאנחנו נהיה ככה, אנחנו גם מצפים שתהיו ככה. 

  רגן את זה למליאה הבאה, סליחה.יש, תשלח במייל, נבוא ונדון בזה, תא

  מוטי דהן:

  זה אין בעיה, אני אגיד לך משהו נילי,

  טל אוחנה:

  אין בעיה, זה יעבור למליאה הבאה, אין בעיה.

  נילי אהרון:

  תודה רבה.

  משה פרץ:

  לא, צריך הסכמה פה אחד הרב אריה, הסכמה פה אחד.

  דני לוגסי:

  לסגירת תב"רים צריך הסכמה פה אחד.

  רון:נילי אה

  סליחה אריה, לא משחילים פה דברים, אנחנו רוצים הכל כמו שצריך.

  הרב אריה אברהם:

  תשמעי על מה מדובר.

  נילי אהרון:

  לא רוצה, אני רוצה ללמוד את זה.

  הרב אריה אברהם:

  אבל את רוצה ללמוד.

  נילי אהרון:

  אני רוצה ללמוד את זה לפני כי פה אף אחד לא עונה לי.

  הרב אריה אברהם:

  תלמדי. –אז את רוצה ללמוד 

  נילי אהרון:

  אבל אריה, אני שואלת שאלות, אף אחד לא עונה לי, נכון ?

  הרב אריה אברהם:

  אחר כך יביאו את זה,



  2מס'  מן המניין ישיבת מליאהפרוטוקול  

  כסליו ה'תשע"ט כ"ד  2018 דצמבר 2  ראשוןמיום 

 89

 

  נילי אהרון:

  אבל אף אחד לא עונה לי.

  הרב אריה אברהם:

  כי את משננת מה ללמוד, הנה תלמדי, תלמדי ותחליטי.

  נילי אהרון:

  אני אקח את זה,

  י בריגע:חנ

  איך אני יכולה ללמוד עכשיו כשאתה אפילו לא עוזר לי ללמוד ?

  הרב אריה אברהם:

  אה ?

  חני בריגע:

  למליאה הבאה.

  נילי אהרון:

  נלמד את זה, נבוא מוכנות ואולי גם נצביע בעד.

  הרב אריה אברהם:

  זה בסדר, תלמדו, מה ?

  נילי אהרון:

  , תאמין לי לא על רגל אחת.לומדים לא על רגל אחת. שבע שנים אני לומדת

  טל אוחנה:

  , -טוב. אנחנו בעצם עוברים ל 

  מהקהל:

  מה לגבי המגרש הישן ?

  טל אוחנה:

  חברים, אנחנו בעצם סיימנו את הנושאים שאנחנו הבאנו לסדר היום. גם נילי וגם חני 

י ביקשו להעלות עוד נושאים נוספים, אנחנו נדון בהם. הדבר הראשון זה הפסקות וניתוק

חשמל. אני אתן לכן להציף את הנושא, ורק צריך להבין שבסופו אתן צריכות להביא הצעה 

  להחלטה, הצעה להצבעה.

  נילי אהרון:

  שמה ? לא הבנתי.
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  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  חשוב שנבין מה אתן מבקשות. בחלק מהנושאים כן אפשר,

  חני בריגע:

  ל משהו ?אה, זה לא יכול להיות רק דיון, צריך להחליט ע

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  כן, אני אסביר לך גם, 

  טל אוחנה:

  זה יובא להצבעה.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

לא, לא להחליט, את צריכה להגיד מה אתן מבקשות. נניח סתם דוגמא, את יכולה לבקש 

  איזה משהו,

  חני בריגע:

  אז הנה, אז ביקשנו.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  אנחנו נשמע.

  חני בריגע:

  אבל ביקשנו.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

לא בכולם, אבל אנחנו נשמע עכשיו. אני עוד הפעם, אנחנו הבאנו את הדברים, ברור לנו 

שזה חדש והכל, אז אני מסבירה אגב לא רק לכן, לכל חברי המועצה. אנחנו צריכים להבין 

  יה מצב כמו שאניבתום, אחרי שתציגי מה את רוצה להביא, כי חלילה שלא יה

עוברת על סדר היום שהיא מביאה, אני בודקת שהכל חוקי בסמכויות המועצה וכו'. אותו 

כלל חל גם עליכם, חברי המועצה פה צריכים להבין מה אתן מבקשות לפני שהם מצביעים, 

  כדי שנראה שזה בסדר, שזה בסמכויות המועצה וכו', בסדר ?

  חני בריגע:

  ?אז אוקיי, איפה לא היה 

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  בואו נתחיל ואז, חבל על הזמן.
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  חני בריגע:

, שלי בטוח זוכרת את זה, 2016אה אוקיי, טוב. אוקיי, בעניין הפסקות החשמל. בדצמבר 

היא השתתפה בפגישה הזאת. הייתה פגישה עם חברת החשמל בעקבות ניתוקים והפסקות 

יש תחושה שאנחנו חוזרים בדיוק לאותו  בתדירות מאוד מאוד גבוה. דרך אגב, עכשיו

עניין, בסדר ? היום למשל, הנה איתן אתה בטח יודע, ראית בקבוצה של השכונה, עשרות 

ניתוקים בשעה, בסדר ? שלחתי לכם גם את הדוחות שתושבים בעצמם שולחים על 

 ניתוקים. לא נראה שיש איזשהו שיפור, וכל מה שהיה בפגישה הזאת לא ברור היום מאז

איפה הדברים עומדים ומה נעשה מתכנית העבודה שהם פירטו, אוקיי? אז  2016דצמבר 

  זה מספיק בשביל לדבר עליו ?

  טל אוחנה:

  לא,

  משה פרץ:

  מה את רוצה ?

  חני בריגע:

  אמרתי, אני רוצה לדעת,

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  שאיזו החלטה תצא מפה ?

  חני בריגע:

  ,2016אני רוצה לדעת מאז דצמבר 

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  את מבקשת מידע או את מבקשת להביא משהו להצבעה ?

  חני בריגע:

אנחנו מבקשות לדעת למה המצב ככה, מה המענה לתושבים ? יש עשרות נזקים במוצרי 

חשמל שתושבים מדווחים עליהם. דיברנו על זה שיהיה, שלי את זוכרת, נכון ? מעין רפרנט 

מענה לתושבים שניזוק להם המכשיר, ומדובר פה בכמה אלפים,  בתוך חברת חשמל שייתן

  מכשירים של כמה אלפי שקלים, אז מה עושים עם זה ? לא נראה שקרה משהו מאז.

  טל אוחנה:

אז אני אגיד משפט ושלי תדווח ממש באופן מעודכן לגבי כל הפעולות שהובטחו להיות 

. אני אגיד שאני כבר לפני 2016מבוצעות במסגרת הפרוטוקול של אותה פגישה בדצמבר 
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עשרה ימים כשנכנסתי לתפקיד הזמנתי את מנהלי הנפה להגיע לכאן לפגישת היכרות, 

תיאום ציפיות, ובעצם להבין איך אנחנו מתקדמים בהקשרים האלה. גם אני סבלתי 

סעיף  –בדצמבר. עכשיו אנחנו נעבור סעיף  13 -באותה שבת בלי חשמל. הפגישה נקבעה ל

ההחלטות כי רובן בוצעו במסגרת הפרוטוקול שהעברת. ואם יש דבר שאת רוצה על כל 

  להביא לכדי הצבעה אז,

  חני בריגע:

  לא, אמרתם שלא חייב להצביע על משהו.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

לא, כשאת מביאה נושא לסדר היום, תביני, זו המשמעות של נושא לסדר היום. מידע ודיון 

רים, את מבינה את ההבדל ? אם את צריכה מידע או לקבל מידע, בוועדות זה דברים אח

  את יודעת באיזו דרך לקבל אותו.

  טל אוחנה:

בדצמבר, זו הפגישה. אנחנו עוברים עכשיו על הפרוטוקול שצרפת, לעדכן מה  13 -ה

  מהפעולות שם בוצעו.

  שלי סויסה:

א הוצגה על ידי מנהל , הי2017טוב, אז התכנית עבודה שהוצגה היא תכנית עבודה לשנת 

הנפה, חיים לוי, שהוא מנהלת נפת דרום. אז בעצם קו אחד שזה תחנת משנה דימונה 

  מרמת נגב, 2שמזינה את ירוחם, בעצם שודרג כל הקו, הוחלפו מבודדים. קו 

  חני בריגע:

  אז קו אחד הוחלף את אומרת.

  שלי סויסה:

ו מבודדים ישנים ובעצם שודרג הקו רמת נגב בבסיס ביסל"ח, גם הוחלפ 2שודרג, בוצע. קו 

, שזה קו שמגיע מכיוון בית העלמין החדש לתוך הישוב, הוחלפו חוטים של רשת 3הזה. קו 

, זה קו מתח עילי מחוץ לשטח מפעל פריגו, 4מתח גבוה, גם כן בוצע בשנה שעברה. קו 

אבל  2018בסדר ? זה המפעל, זה גם כן שודרג הקו, זה עבודות שבוצעו ונכנסו לתוך 

רחוב ההגנה לכיוון תחנת משנה דימונה, זה גם כן קו ששודרג, הוחלפו בו  – 5הסתיימו. קו 

שכונה צפונית, שני חדרי חשמל, שני חדרי חשמל הוקמו, חושמלו, בסדר  – 6מבודדים. קו 

, הטמנת קווי מתח גבוה מרחוב הדקל עד רחוב הרצל, נמצא 7? זו עבודה שבוצעה. קו 

  וע.כרגע בשלבי ביצ
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  חני בריגע:

  עדיין.

  שלי סויסה:

בעצם מנווה עמק וכל המעטפת שסובבת מנווה עמק למעלה, אתם יכולים לראות גם 

  בימים האלה עדיין יש עבודות.

  חני בריגע:

  .2016זה כתוב שזה נמצא בשלבי ביצוע בדצמבר 

  שלי סויסה:

  איתם,עוד בדצמבר, אין לנו שליטה על מונופול חברת חשמל, אנחנו עובדים 

  חני בריגע:

  לא, אני לא,

  שלי סויסה:

לא, אני אסביר, אבל זה חשוב כי יש תחושה בקרב הציבור שהמועצה היא זו שתניע את 

  חברת חשמל לפעולה, והיא תקבע להם את סדרי העבודה. במציאות זה לא,

  נילי אהרון:

  אבל המועצה יכולה קצת ללחוץ.

  שלי סויסה:

ה לא עובד ככה, אבל יש לנו יחסי עבודה טובים עם חברת רגע, אז אני אגיד, במציאות ז

חשמל, ובאמת רוב הדברים, רוב התכניות שלהם באמת בוצעו. יש דברים שהתעכבו, יש 

  דברים שהסתיימו,

  חני בריגע:

  , -לא, אבל זה מדהים ש 

  שלי סויסה:

  ע.אז את צודקת, זה, אז אני נותנת לך סטטוס, אז זה דבר שהתעכב אבל הוא בביצו

  נילי אהרון:

  אז מה גברת טל מתכוונת לעשות עם זה ?

  שלי סויסה:

  עם פול, 13/12 –אז טל ענתה שיש פגישה ב 
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  חני בריגע:

13/12 ?  

  שלי סויסה:

שזה הפרויקט  – 8, עם כל גורמי העבודה בחברת חשמל במחוז דרום שיגיעו לכאן. קו 13

ב הרצל ועד ורדימון, וזה בעצם, בעצם המסיבי ביותר, זו הטמנה של קו מתח גבוה מרחו

הוא קו שבא בהלימה עם השיפוץ של צבי בורנשטיין שהתעכב, השיפוץ של צבי בורנשטיין, 

בעצם הקו הזה חולק לשלושה מקטעים. נכון לעכשיו מבחינת חברת חשמל אנחנו עשרה 

 בניינים על צבי בורנשטיין בעצם נעשו להם כל ההכנות לחיבור לחשמל, ברגע שיחוברו

שבועיים הקרובים, הם אמורים להגיע לכאן לתאם את ההפסקות חשמל  –לחשמל בשבוע 

  יהיה אפשר להוריד את הקו מתח העילי, –היזומות. ברגע שיחוברו 

  בסדר ? זה בעצם הטמנת הקו.

  חני בריגע:

  אז גם זה לא,

  שלי סויסה:

ע שתלוי דבר ההגנה וורדימון זה בעצם יהיה מהלכים משלימים לבורנשטיין, זה ביצו

  בדבר.

  נילי אהרון:

  שזה יכול להיות שגם יהיה עוד הרבה מאוד זמן.

  שלי סויסה:

בסדר ? אז זה בעצם בעניין תכנית העבודה. כמובן שבהמשך חברת חשמל יבואו ויציגו 

  תכנית עבודה נוספת שלהם.

  חני בריגע:

  רוב העבודות בוצעו ?! 8 -ו 7אז רגע, בעצם את רוב, חוץ מקו 

  ויסה:שלי ס

  בוצעו.

  חני בריגע:

  אז איך זה מסביר את זה,
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  איתן דלח:

ועדיין את צודקת במאה אחוז שכרגע המצב בירוחם מבחינת חברת חשמל לא תקין ודורש 

  טיפול. אנחנו מליאה ראשונה שלנו,

  נילי אהרון:

  שכבר הצבענו דברים על מיליונים.

  איתן דלח:

לעבר. אבל מליאה ראשונה שלנו, בהחלט יש  זה בסדר, דברים על מיליונים שהם שייכים

  פה מאמץ שנצטרך לעשות מול חברת חשמל ואנחנו נעשה אותו.

  חני בריגע:

בוצעו ואנחנו לא רואים שיפור  6עד  1לא, אני שואלת שאלה אחרת, פסימית. אם כאשר 

  מבחינת הניתוקים וההפסקות, זאת אומרת שלא בהכרח זה קשור לעבודות האלה.

  :שלי סויסה

  אני לא יודעת אם הנתונים של חברת חשמל הם אותם נתונים שאת מחזיקה בהיקף של,

  חני בריגע:

  אנחנו לא יודעות, נכון, יפה,

  שלי סויסה:

  צריך לבדוק את זה.

  חני בריגע:

  אתם מוציאים את הנתונים האלה ? –אז השאלה היא 

  שלי סויסה:

  יש להם מנגנון, הם יודעים לבחון.

  איתן דלח:

  המצב בירוחם לא טוב. ואכן

  דני לוגסי:

  מגיע ויהיו תשובות מול חברת חשמל. 13 –אוקיי, אז בגלל זה הצוות ב 

  איתן דלח:

  ונכון, וצריך לטפל מול חברת חשמל.
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  דני לוגסי:

לחודש הנציגים של חברת חשמל מגיעים ואז יהיו תשובות מספקות, ואנחנו  13 -בגלל זה ב

  ת חשמל ואנחנו גם סובלים מהניתוקים. הם יגיעו לא יודעים מה קורה מול חבר

  ,13 –ב 

  חני בריגע:

אז תשאל אותם  –אבל דני, אתה מסכים איתי שאם אתה רוצה שהם יבואו עם תשובות 

  את השאלות מראש שיבואו מוכנים ?!

  דני לוגסי:

  אז נשאל, נשאל את כל השאלות.

  חני בריגע:

  יפה.

  דני לוגסי:

, מה קורה. תשמעי, אנחנו לא חברת חשמל, אנחנו מועצה בוודאי, על כל הניתוקים

  לחודש, אני מאמין שגם מנהל המחוז מגיע. 13 -מקומית. הנציגים יבואו ב

  טל אוחנה:

  נפה.

  דני לוגסי:

  אוקיי. ונשאל את כל השאלות למה יש ניתוקים.

  חני בריגע:

  מי משתתף בפגישה הזו ?

  טל אוחנה:

  , -חיים לוי ו 

  שלי סויסה:

  הצוות המקצועי של המועצה המקומית.כל 

  דני לוגסי:

  כן, הם צריכים לבוא לכאן, אני גם סובל מניתוקים בבית.

  חני בריגע:

  נציגי ציבור יוזמנו ?
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  טל אוחנה:

  כן, נזמין. יאללה, יש משהו שאת רוצה להביא להצבעה חני ?

  חני בריגע:

  לא, אין מה להצביע.

  טל אוחנה:

  מה לעשות ?!אני מחויבת לשאול אותך, 

  משה פרץ:

  אבל מה ההצעה בכלל ?

  חני בריגע:

  מה זה ?

  דני לוגסי:

  זו שאילתה לסדר יום, זו לא הצעה, זה נושא לטיפול.

  הרב אריה אברהם:

  , -זו לא הצעה לסדר יום, זה נושאים ל 

  חני בריגע:

  רגע, במליאה רק מחליטים אריה או גם אפשר לדבר כדי שהציבור ישמע מה קורה ?

  ב אריה אברהם:הר

תקשיבי, הצעה לסדר יום צריך לקבל, את צריכה להציע איזושהי החלטה בעניין שאת 

  מעלה, וצריך להצביע עליה, או מקבלים או לא מקבלים. זה לא מה שקורה פה, פה אנחנו,

  חני בריגע:

  אז אתה רוצה שאני אנסח את זה בפעם הבאה כהחלטה ?

  הרב אריה אברהם:

  , אני רוצה, -י לא רוצה ש רגע, שניה. לא, אנ

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

לאו דווקא, יכול להיות מה שהוא אומר, יכולת לקבל את המידע הזה יכול להיות לפני כן, 

  ויכול להיות שאו שהיית מביאה משהו אחר או שבכלל לא היית מביאה את זה.

  נילי אהרון:

  ים ?שניה, אבל לא יכולים להיות דיונים על דברים מסוימ
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  הרב אריה אברהם:

  לא, יכולים, אבל זו לא הצעה לסדר, מה אני מבקשת לדבר ?

  נילי אהרון:

  אז מה הטייטל ?

  חני בריגע:

  אז איך נקרא לזה אם לא הצעה לסדר יום ?

  הרב אריה אברהם:

  אני מבקשת לדבר על תקלות בחברת חשמל.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  בקשת, הייתה פגישה, היית פונה ומקבלת את הנתונים.נניח אם היית פונה למנכ"לית ומ

  נילי אהרון:

  לא, אנחנו רוצים לא בחדרי חדרים, 

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  למה בחדרי חדרים ? בכלל לא בחדרי חדרים, כל מסמך שהמועצה מוציאה,

  הרב אריה אברהם:

הצעה לסדר יום  לבקש לדבר על התקלות בחברת חשמל, נושא לדבר עליו, נקודה. זו לא

  ולא דיונים, ולא הצבעה.

  חני בריגע:

שניה, אריה אומר משהו אחר ממה שאת אומרת. אריה אומר שאפשר לדבר גם בלי 

  הצעה לסדר יום. –להחליט, אבל לא לקרוא לזה 

  הרב אריה אברהם:

  לא הצעה לסדר יום, אני מבקשת לדבר על הבעיות של חברת חשמל.

  חני בריגע:

  זה ? זו השאלה שלנו.אז איך נקרא ל

  הרב אריה אברהם:

  יש תקלות ואתם רוצים לדעת מהן.

  חני בריגע:

  אז אפשר לדעת איך לקרוא לזה ?
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  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  לא הבנתי מה אתה,

  הרב אריה אברהם:

  היא רוצה לשמוע יש תקלות בחברת חשמל, לא הצעה לסדר שהיא צריכה להביא החלטה,

  נילי אהרון:

  , -בור פנה אלינו, הוא רוצה לדעת מה עושים עם ה כן, הצי

  הרב אריה אברהם:

  אלא היא רוצה לקבל נתונים על הבעיות.

  חני בריגע:

  יש לזה שם כרמית ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  אין לזה שם, אני לא מכירה דבר כזה.

  חני בריגע:

  , -אז זה מה שאני אומרת, אריה אומר משהו ו 

  אמונה:ד כרמית אהרון "עו

אז אני, אתן הגשתן לפי הזכות של חברי מועצה באופן כללי עד ארבע הצעות, הגשתן את 

  זה באופן הזה. אני מתייחסת למה שהגשתן, אני לא,

  חני בריגע:

  אני איתך.

  נילי אהרון:

  מותר לנו אבל להגיש את זה בנוסח הזה ? זה מה שאנחנו רוצות להבין.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

ה זה הצעה לסדר היום ? זה בדיוק כמו שטל מביאה לכם אישור מינוי של זה זה, יש רגע, מ

החלטה שצריכה לצאת מפה, מה את מצפה נגיד שההחלטה שתצא מפה ? שמה ? 

  שהמועצה תפעל מול חברת חשמל ?

  נילי אהרון:

  אנחנו רוצים לדעת מה המועצה עושה.

  חני בריגע:

  ותפרט לציבור,שהמועצה תעשה משהו מול חברת חשמל, 



  2מס'  מן המניין ישיבת מליאהפרוטוקול  

  כסליו ה'תשע"ט כ"ד  2018 דצמבר 2  ראשוןמיום 

 100

 

  (מדברים ביחד)

  חני בריגע:

  שתפרט לציבור מה נעשה.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

 –אז אמרה טל, אחרי שקיבלתם את המידע, יכולתם לקבל אותו במליאה. אבל אמרה טל 

אנחנו פועלים מהרגע שנכנסתי פעלתי, ביקשתי מחברת חשמל להגיע, פועלים בתחום. זה 

  ר הלאה ?מספק אתכן ? אפשר לעבו

  נילי אהרון:

  אין בעיה, אבל אומרים לנו שמה שאנחנו העלינו זה לא בסדר.

  חני בריגע:

  , נכון ?13 -אומרים שיש פגישה ב

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  אני אמרתי ברמה הסמנטית מה ההצעה ?

  חני בריגע:

  אז זה מה שאני שואלת אותך.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

דקות, תגידו אותם, אבל מה  10יה וכו', בסדר, מקשיבים, יש לך לספר את הסיפור מה ה

  ההצעה בשורה התחתונה, ובואי נעבור לנושא הבא ותביני על מה אני מדברת.

  נילי אהרון:

  שניה. אנחנו רוצים לדעת,

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  אין נושא כוללני, את צריכה להבין, גם אנחנו,

  נילי אהרון:

מליאה, ותתרגלו מעכשיו, אנחנו מותר לנו להביא עד ארבע הצעות,  לא, שניה. יש בכל

  אנחנו נביא כל מליאה ארבע הצעות, ולכל אחת שאילתה מותר לנו ? תעשי סדר.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  שתי שאילתות.

  חני בריגע:

  שתי שאילתות לכל חבר המועצה, נכון ?
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  נילי אהרון:

  שתי שאילתות לכל חבר, אוקיי.

  כרמית אהרון אמונה: ד"עו

  בישיבות מן המניין בלבד, כן ?

  נילי אהרון:

  בסדר גמור, אנחנו בישיבות מן המניין, נביא כל אחת שתי שאילתות.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  לא, יהיו גם ישיבות לא מן המניין.

  נילי אהרון:

להיות כמו נביא כל אחת שתי הצעות לסדר. השאלה שנשאלת, האם ההצעות לסדר יכולות 

שאנחנו הבאנו ? הציבור מבקש לדעת מה קורה עם ניתוקי החשמל, ואנחנו רוצים לדעת 

אז תגידי  –מה תשובת המועצה, האם זה תקין או לא תקין ? אם יש לזה סמנטיקה אחרת 

  לנו.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

. כדי לקבל היא יכלה לעשות את זה, עזבי רגע את הכמות ואת המכסה –אז הסברתי, אלף 

יש לכם זכות עיון וכו', תעזבו את זה רגע בצד. יש דרך אחרת לקבל  –מידע כחברי מועצה 

היא הייתה מקבלת את התשובות  –את המידע, ואני מניחה שאם היא הייתה פונה לשלי 

בדיוק כמו שהיא קיבלה אותן עכשיו. זה לא בחדרי חדרים, אתן זכאיות לעשות עם המידע 

  וצות.הזה מה שאתן ר

  נילי אהרון:

  אין בעיה, אבל מה זה משנה אם זה במליאה ? זה משנה ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

הצעה לסדר, אני  –אז הסברתי, במליאה כשאתן מגישות הצעה לסדר ומשתמשות במונח 

  צריכה להבין מה ההצעה.

  חני בריגע:

  אז אני שואלת אם יש משהו אחר ?

  נילי אהרון:

  איך נקרא לזה ?
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  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  כי למשל את לא יכולה לקבל פה החלטה במליאה, חברת, סתם אני מקצינה בכוונה,

  נילי אהרון:

  אין בעיה, איך נקרא לזה ? איך נקרא לזה ?

  חני בריגע:

  הצעה לדיון ? בלי החלטה. –אז אפשר לקרוא לזה 

  נילי אהרון:

  לדיון, זה מספיק ?הצעה  –הצעה לדיון ? פעם הבאה בכותרת נרשום 

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  לדיון כשאתן מציעות מה אתן רוצות ומה אתן מציעות.

  נילי אהרון:

אבל כרמית, אני רוצה שאלה פשוטה, שאלה פשוטה. מה שהעלינו עכשיו, מותר לנו 

  להעלות ? שאלה פשוטה, כן/לא ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  וד זה בסמכויות המועצה.עוד הפעם, מותר לכן להעלות כל ע

  נילי אהרון:

  אין בעיה.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

אני, כשאני קראתי לא הצלחתי להבין מה אתן מבקשות, בגלל זה רציתי לבוא ולשמוע. 

אגב, הבאנו את כולם כמקשה אחת כדי לתת ולשמוע. אני ציפיתי שבסופו של מה שהיא 

  עה,מדברת אתן תגידו מה אתן מציעות, איזו הצ

  (מדברים ביחד)

  נילי אהרון:

  אבל לא כל פעם יש לנו הצעה, לפעמים יש לנו שאלות שהציבור רוצה לשמוע.

  חני בריגע:

  אני אסביר לך, אם,

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  אתם מדברים על הודעה למועצה ? על מה ?
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  חני בריגע:

לי בבית יש הפסקות כרמית שניה, אני רוצה להסביר לך. אם עכשיו אצלי בבית, רק אצ

חשמל חוזרות ונשנות, אז ברור שזו בעיה שלי שאני צריכה לטפל בה. מאחר ומדובר על 

משהו שהוא על כלל הישוב, על כלל הישוב ברמה זו או אחרת, נכון שזה משתנה קצת 

משכונה לשכונה אבל כולם סובלים מזה ולכן זה רלוונטי לרשות. הרי לא כלל הישוב ילך 

ברת חשמל. למועצה, בסדר ? יש לה את האחריות, את הסמכות, את כל מה עכשיו מול ח

  שצריך בשביל לפעול מול חברת חשמל.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

איזו סמכות יש לה, בואי תסבירי, אדם שנכנס לפעול מול חברת, איזו סמכות יש לה, עזבי 

  רגע מה היא תעשה, והיא תבקש והיא תיפגש,

  חני בריגע:

  חני, אין לי. –יודעת, היא יכולה גם להגיד לי  אני לא

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

אז בגלל זה אני אומרת כשאת מביאה נושא, אני צריכה להבין בסופו של דבר אם הוא 

  , -בסמכות שלנו או לא. היא לא יכולה לקבל את ההחלטה של 

  חני בריגע:

  אבל את אמורה להגיד לי אם יש או אין סמכות.

  רמית אהרון אמונה:ד כ"עו

אני לא הבנתי מה הנושא. אז הנושא עכשיו אחרי שאת מציגה אותו, מה את מבקשת ? 

  שהיא תיפגש עם חברת חשמל.

  חני בריגע:

  אז את אומרת אני אחדד יותר מה החלק של המועצה ?

  נילי אהרון:

לנו  לא, אנחנו מבקשים לדעת מה נעשה עד כה ומה מתוכנן להיעשות, אלה דברים שמותר

  לשאול או לא ? זו השאלה, פשוטה מאוד.

  חני בריגע:

  במליאה, במליאה.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  אז אם את מקבלת את התשובות לפני זה בכתב, זה היה משנה ?
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  נילי אהרון:

  אבל אם אני רוצה את זה במליאה ? אני שואלת שאלה.

  חני בריגע:

  אני אגיד לך, בוודאי שזה משנה,

  :נילי אהרון

  אני רוצה התייחסות לזה,

  חני בריגע:

רגע, לא, אני רוצה להגיד לך למה זה משנה, אני רוצה להגיד לך למה זה משנה. שיטת 

  העבודה של נילי ושלי היא שהציבור שותף למה שקורה פה במליאה,

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  אין בעיה,

  נילי אהרון:

  ולא בחדרי חדרים במיילים.

  חני בריגע:

  הוא מעלה את הנושאים. רגע,

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  לא חדרי חדרים, מה שכאן את מפרסמת את,

  (מדברים ביחד)

  נילי אהרון:

כרמית, את היית חברת מועצה בעיריית באר שבע, ועל אף שהייתה שם קואליציה מאוד 

  רחבה, גם שם דנו על כל מיני דברים. אז אנחנו מבקשות לדעת האם מותר לנו,

  כרמית אהרון אמונה: ד"עו

  לא דנו בנושאים בלי הצעת החלטה, אבל עזבי את באר שבע, אני מדברת עכשיו.

  נילי אהרון:

  אז לכן אני שואלת, מותר לנו לדון או לא מותר ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  אז בואי תגידי מה את רוצה להביא לדיון.

  נילי אהרון:

  אנחנו רוצים לדעת,
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  מונה:ד כרמית אהרון א"עו

  את עכשיו מה את מציעה ?

  חני בריגע:

  אז אין בעיה, במקרה הזה ננסח את זה פעם הבאה אחרת לראות איך זה, אין בעיה, בסדר.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

זה הכל, אם את מביאה הצעת החלטה שאת מבקשת לדעת מה טל מתכוונת לעשות, מה 

  ת תשובה, נכון ?הנהלת המועצה מתכוונת לעשות בתחום החשמל, קיבל

  נילי אהרון:

  בסדר.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

זה סוג של שאילתה היה. גם אם היית מקבלת את זה בשאילתה, מפרסמת את זה לציבור, 

  זה אותו דבר.

  דני לוגסי:

  כרמית, זה פשוט, זו שאילתה בנושא ניתוקי החשמל, שזה קולקטיבי לכולנו.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  חדרים, חלילה. לא בחדרי

  חני בריגע:

  בסדר, אוקיי, הבנתי.

  איתן דלח:

  רק תחדדי את העניין של כמה הצעות לסדר הן יכולות להעלות.

  נילי אהרון:

  מותר לנו ארבע.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  מה זה מותר לה ?

  חני בריגע:

  למליאה כולה ארבע, למליאה כולה ארבע כשיש קדימות לאופוזיציה, נכון ?

  ילי אהרון:נ

  אין בעיה, שיגישו. קדימות לאופוזיציה, נכון ?
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  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  תלוי בכמות וזה,

  נילי אהרון:

  אין בעיה, קדימות לאופוזיציה.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  צריך לתת לכולם הזדמנות.

  נילי אהרון:

  אין בעיה, שיעלו הצעות לסדר.

  חני בריגע:

  , -יתה אוקיי, ההצעה הבאה הי

  טל אוחנה:

  תחזוקה שוטפת בישוב.

  חני בריגע:

  מה ? איך ? אה, עברת לזה.

  טל אוחנה:

  אצלי מופיע תחזוקה שוטפת בישוב. כן ? את רוצה להציג את הנושא ואז אני אענה ?

  חני בריגע:

  אז ככה, איפה אנחנו ?

  נילי אהרון:

  , 2019בתקציב 

  חני בריגע:

  לא ראינו שינויים.

  נילי אהרון:

לא ראינו הגדלה, אדרבא, ראינו דברים, זה מה שמוטי הסביר לי ככה, שיש דברים שהם 

מותנים, למשל אתה נתת לי דוגמא אזור תעשייה, ניקיון או מה אמרת שם ? ניקיון של 

  אזור,

  חני בריגע:

  ביטלתם את התקציב, מותנה, מה זה ?
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  מוטי דהן:

  לא אמרתי שאין ניקיון באזור תעשייה, אמרתי,

  נילי אהרון:

  אמרת מה שיש עכשיו אבל יש,

  מוטי דהן:

  אמרתי שיש כוונה להגדיל, בינתיים זה מוקפא, זה מה שאמרתי.

  נילי אהרון:

על אף מה שדובר שקמפיין שלך בפרהסיה, שהולך כל הנושא של  2019אז שניה. אז בשנת 

בתקציב אין שיפור פני העיר, הולך לקחת חלק מאוד משמעותי בירוחם. אנחנו רואים ש

שום הגדלה, אנחנו גם רואים שכמו שגם את פרסמת, האוכלוסייה גדלה, השכונות 

מתרחבות ומנגד התקציב לא עולה. אנחנו מבקשות לדעת מאיפה אנחנו הולכים למממן 

את נושא שיפור פני העיר. אנחנו מבקשות גם, ופה זו הבקשה שלנו, תגידי אם זה 

כנית עבודה, לראות את התכנית עבודה השנתית. אנחנו בניואנסים נכון. אנחנו מבקשות ת

  מבקשות גם להעלות להצבעה, שתקום וועדה שתתעסק בכל נושא שיפור פני העיר.

  חני בריגע:

לא וועדת איכות סביבה, זאת אומרת לא להבליע את זה שם בתוך הזה, זה נושא בפני 

רתיות אני מתארת עצמו שהוא חייב לקבלת תשומת לב. תראו, את ערה לרשתות החב

לעצמי, ולגרופים ולכל מה שכרוך בזה. ירוחם מטונפת, אי אפשר להתעלם מזה, ירוחם 

מוזנחת גם מבחינת התחזוקה השוטפת שלה, זה עמודי חשמל שמקופלים כמעט, מדרכות 

יש כל כך הרבה מה לעשות בה. והנושא הזה  –שבורות, פשוט כל פינה בישוב שנגיע אליה 

קריטי, הוא משפיע בהרבה בחינות. אנחנו עוד לא נכנסנו לעניין שכונת הוא באמת באמת 

אופק וכו', שזה סיפור אחר, .. להפיל עלינו עוד מעמסה. אבל באמת צריך פה איזושהי 

התייחסות הרבה יותר עמוקה ורצינית לנושא הזה שהוא באמת קריטי לכל כך הרבה 

  תושבים. הוא הכרחי.

  דני לוגסי:

. אני ישבתי עם טל שבוע שעבר על כל הנושא הזה של השפע והאחזקה אני רוצה להעיר

זה הדבר הראשון שאני הולכת לטפל  –השוטפת בישוב, ואמרתי לה טל, היא אומרת לי 

  לפני הכל.
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  חני בריגע:

  אבל קיצצתם בו כפרה.

  דני לוגסי:

  לא, אז אני רוצה להגיד לך שהיא לא קיצצה,

  נילי אהרון:

  , -דני, הגזבר אומר את זה אבל. אתה הצבעת ב  דני, קיצצתם נשמה.

  דני לוגסי:

  מאיזה, מאיפה קיצוצים ?

  נילי אהרון:

  אתה ראית את התקציב ?

  דני לוגסי:

  כן.

  נילי אהרון:

  את ראית את התקציב ? ראית שיש שם דברים שהם,

  טל אוחנה:

  המקורות הם מקורות חלופיים, אני אענה על הכל.

  דני לוגסי:

  תב"רים קודם כל. תקשיבי, יש

  נילי אהרון:

תב"רים זה לא שוטף, עם תב"ר, דני, עם תב"רים אתה לא יכול למממן עובד ניקיון, באמת 

  דני.

  דני לוגסי:

  לא, אבל התחזוקה נשארה, התחזוקה תהיה.

  נילי אהרון:

  אומנם אני רק יום חברת מועצה,

  דני לוגסי:

  היא הכינה תכנית,

  נילי אהרון:

  ל למממן עובד ניקיון מתב"רים.אבל אתה לא יכו
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  דני לוגסי:

  הכנתי תכנית עומק. –אני באתי אליה בשבוע שעבר והיא אומרת לי 

  חני בריגע:

  וזהו ?

  דני לוגסי:

עכשיו, התכנית הזו תבוא למליאה הבאה, אנחנו נדון בה על כל נושא השפע. יש עכשיו חבר 

  , -מועצה ש 

  חני בריגע:

  למליאה הבאה ?

  דני לוגסי:

  אולי בעוד חודשיים ככה, מכינים עכשיו את התכנית.

  טל אוחנה:

  חברים, אנחנו מביאים את זה להנהלת המועצה.

  דני לוגסי:

להנהלת המועצה, מכינים את התכנית, נבחר אריה אברהם לוקח גם את נושא השפע 

  לעומק, יצא לשטח,

  חני בריגע:

  מאמי, והוא לא ידע לענות,אריה אברהם מחזיק תיק השפע כבר בארבע שנים הקודמות 

  דני לוגסי:

הוא לא החזיק את השפע, אבל עכשיו זה במשרה מלאה והוא ייצא והוא יהיה ער, והוא 

  יסתובב בשכונות. אנחנו גם נצא פעם בשבוע.

  נילי אהרון:

  אנחנו רוצים להקל עליו ולשאול מאיפה הכסף,

  דני לוגסי:

  אני ישבתי עם טל. אבל היא הכינה תכנית, היא מכינה את התכנית,

  נילי אהרון:

אריה, אני מקלה עליך, אני רוצה לדעת. זה שתסתובב עם האוטו ותראה שפה מלוכלך, פה 

מלוכלך, השאלה מאיפה אתה מתקצב את זה. יש היום איקס עובדי ניקיון, איך אתה 

  מגדיר את זה ?
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  הרב אריה אברהם:

  קודם כל יש עובדי ניקיון שעכשיו מתוקצבים,

  הרון:נילי א

  איך ? איך ?

  הרב אריה אברהם:

והתקציב של שפע נמצא, זה אחד. שתיים, אנחנו עכשיו נכנסנו בצורה כל כך מאסיבית 

לאגף הזה, ואנחנו לומדים באופן מקצועי ועוקבים אחרי כל מה שנעשה באגף הזה מצד 

העובדים, מצד התחזוקה וכוח אדם, ואנחנו באמת נכנסים לזה בכל הכוח. את כל 

  אנחנו נלמד ונפתור אותן בהתאם, ויגיע, –אלות והבעיות שבהן אנחנו ניתקל הש

  נילי אהרון:

  אפשר לראות תכנית עבודה ?

  דני לוגסי:

  היא מכינה, עכשיו מכינים.

  הרב אריה אברהם:

  כשהיא תהיה מוכנה,

  חני בריגע:

  אפשר לשתף את הציבור בתכנית עבודה הזאת ?

  הרב אריה אברהם:

  כשהיא תהיה מוכנה.נראה לך אותה 

  חני בריגע:

  לא, לא ליידע את הציבור, לשתף את הציבור בתכנית עבודה.

  נילי אהרון:

  האם הציבור יהיה שותף בתכנית העבודה ?

  דני לוגסי:

כן, שותף כל פרויקט, כל שכונה, כן. אני ישבתי איתה על הנושא הזה כי זה הנושא הראשון 

  שהיא הולכת להיכנס, בשפע.

  אברהם: הרב אריה

קודם כל שאנחנו נסיים את עבודתנו ואז אתם יכולים להציע הצעות ואנחנו נבחן אותן. 

  כרגע אנחנו עסוקים,
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  חני בריגע:

  לא אנחנו בהכרח הציבור.

  נילי אהרון:

  הציבור יכול להיות גם,

  חני בריגע:

  ברוך שמבין מאוד למשל.

  הרב אריה אברהם:

  , -ואנחנו נש תציעו  –אין בעיה, את מי שאתם רוצים 

  נילי אהרון:

  לא מי שאנחנו רוצים, מי שהציבור רוצה.

  הרב אריה אברהם:

אתן תציעו, עוד הפעם אני אחזור, סתם זה בדיוק באותו מקום ואותה הכוונה. תגידו מה 

  אתם רוצים שאנחנו נהיה ברורים עם עמדתנו בצורה הזה, תוכלו ואנחנו נשקול לצרף,

  חני בריגע:

  אני לא מבקשת ממך אחרי שהתכנית תהיה. לא, אבל אריה,

  הרב אריה אברהם:

  לא, אבל אני צריך ללמוד כדי שאני אדע.

  חני בריגע:

  אה, אתה רואה כמה חשוב ללמוד ?!

  הרב אריה אברהם:

  כן, ברור.

  חני בריגע:

  הבנת ?

  הרב אריה אברהם:

  ברור, נו מה השאלה.

  חני בריגע:

  לא, עכשיו זה חוזר אליך.

  ברהם:הרב אריה א

  כל החיים הם בית ספר, כאילו מה חשבת את סיימת ללמוד ? את סיימת ללמוד ?
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  חני בריגע:

  לא, אף פעם, לעולם.

  הרב אריה אברהם:

  החיים הם בית ספר, זה מה שאני יודע.

  חני בריגע:

  אבל אתה עכשיו מבין על מה אני מדברת.

  טל אוחנה:

קדשנו את כל חודש דצמבר, התחלנו טוב, ההתייחסות שלי לשאלתכן היא כזו, אנחנו ה

  בזה כבר בשבוע שעבר, גם בחודש הקודם,

  חני בריגע:

  כל חודש דצמבר, יומיים.

  טל אוחנה:

  אני אומרת אנחנו נקדיש את כל חודש דצמבר,

  חני בריגע:

  אה, נקדיש, אוקיי.

  טל אוחנה:

ת הקבלנים ועשינו, התחלנו בזה כבר בשבוע שעבר ללמידת עומק של כל מה שקשור בעבוד

ועובדי שפע, הולך להיות חריש עמוק מאוד שכבר עכשיו רק מלקלף קליפות ראשונות, 

אנחנו למדים שבניהול נכון של המשאבים הקיימים אפשר לעשות הרבה יותר. לשאלת 

מקרן  ₪מיליון  4תוספת המשאבים, אז אתן יכולות לקרוא בהחלטת הממשלה, יש 

  כל מיני דרכים בחיזוק תחום השפע.הניקיון שהולכים להיות מושקעים ב

  חני בריגע:

  יש לזה כבר הקצאה את אומרת ?

  טל אוחנה:

כרגע אנחנו עובדים על החלוקה, על הסעיפים. יש אישור ראשוני לסעיפים, אנחנו עושים 

  בהם שינויים,

  חני בריגע:

  מיליון האלה ? 4 -מה הצפי לדעתך שנקבל את ה
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  טל אוחנה:

נו בינואר נגיש את  תכנית העבודה הסופית שתגיע לפה הנציגה אני מניחה שאחרי שאנח

  של קרן הניקיון, ייקחו כמה שבועות ואנחנו,

  חני בריגע:

  וזה לשוטף ? לא.

  טל אוחנה:

אני אסביר. קרן הניקיון מתייחסת לכל מיני פרויקטים בתחום השפע, חלקם שיקומיים, 

  למשל שיקום אתר הפסולת,

  חני בריגע:

אתר הפסולת היא אמרה לך בפירוש שזה לא יקרה מקרן הניקיון, נכחתי  לא, זה שיקום

  בפגישה הזאת.

  טל אוחנה:

  , -היא אמרה מה שהיא רוצה להגיד ויש לנו קרן ש 

  נילי אהרון:

  אבל היא נציגת המשרד.

  חני בריגע:

  אבל זה לא יקרה, בסדר.

  טל אוחנה:

  בקשר עם המשרד,אנחנו לא קשור, אנחנו הגשנו את הבקשה ואנחנו כרגע 

  חני בריגע:

  אז לא, אבל לפי התשובה שלך טל זה אומר לי שהיא די מעורפלת.

  טל אוחנה:

  שניה. פרויקטים שיקומיים זה לא,

  חני בריגע:

  כי את בעצמך לא יודעת אם קרן הניקיון תיתן לאתר הפסולת.

  איתן דלח:

  ן לך עדיין תוצאות.אנחנו רק התחלנו לעבוד, מה זאת אומרת ? אתה מתחיל לעבוד, אי

  חני בריגע:

  לא, ברור, אז אל תגיד, אז אל תצהיר.
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  נילי אהרון:

  אין בעיה איתן, אבל הנציגה של איכות הסביבה אמרה שלא יהיה.

  איתן דלח:

  איזה הצהרות ? הצהרה,

  טל אוחנה:

  אני אומרת בדיוק מה אושר כרגע ומה אנחנו מבקשים,

  חני בריגע:

  קיון, זה כולנו יודעים.מיליון מקרן הני 4אושרו 

  טל אוחנה:

מה אושר בסעיפי הביניים, ומה אנחנו מבקשים לשנות שם. יש שם פרויקטים שיקומיים, 

  לא רק שיקום אתר הפסולת שאנחנו כרגע מוסיפים אותו, אלא שיקום של 

אתרים שהם אתרים מוזנחים שיש בהם השלכה של פסולת רבת שנים וצריך לשקם אותם. 

ם של פיקוח שזה כן שוטף, יש שם נושאים של רכבים שזה מקל על הוצאות יש שם נושאי

אחרות שהיינו צריכים להביא לטובת הדבר הזה. אנחנו נציג תכנית עבודה אחרי שאנחנו 

נלמד לעומק. ההזדמנות הגדולה ביותר לשיפור פני העיר קשורה בשיתוף פעולה עם 

רגע תחת עבודה של משרד הפנים האשכול, אותה פונקציה שמינינו קודם. האשכול כ

והמשרד להגנת הסביבה, הולך לצאת למכרזים אשכוליים על מנת לנצל את יתרון הגודל 

ובעצם להביא לכך שמשתתפים במכרזים האלה ספקים שעם בקרת איכות יותר גבוהה, 

עם מחירים יותר נמוכים אנחנו מבינים שאנחנו צריכים לשנות את שיטות הפעולה, אנחנו 

ים להגביר אכיפה בכל הרמות, גם הטכנולוגיות, גם ברמת התפקוד של הפקחים, גם צריכ

בעוד כל מיני פתרונות שהוצעו לנו מערים אחרות. אנחנו נתריע את כל הדבר הזה לעניין 

שיתוף הציבור, יש תכנית שלמה שנבנתה על שיתוף הציבור עוד בחודש יוני שעבר, היא 

נחנו מקווים שיאושר לנו תקן של שיתוף ציבור תוקצבה במסגרת החלטת הממשלה. א

שיעבוד מתחת ליחידה האסטרטגית, והוא ירכז ויתכלל את כל הסיפור הזה. לשאלתך, לא 

תקום ועדה נוספת, תהיה ועדת איכות הסביבה, רק שיוגדלו בה נציגי הציבור והיא 

וועדות, אנחנו תאפשר לכל מי שרוצה לקחת בה חלק, לקחת חלק. אין לי עניין לעשות כמה 

גם נכנס את הוועדה אחת לחודש ולא רק ארבע פעמים בשנה כפי שהחוק מחייב. אם יש 

  לכם משהו להעלות,
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  חני בריגע:

  אוקיי. מה הצפי לכל התכנית היפה הזו ?

  טל אוחנה:

אנחנו כרגע בדצמבר בלמידה, אנחנו מקווים שלקראת סוף ינואר, אולי באמצע כבר נוכל 

  ה באופק ומה אנחנו רוצים.להיות שלמים אית

  חני בריגע:

  מבחינת תכנית העבודה את אומרת סוף ינואר ניתן, נכון ? נגיד,

  טל אוחנה:

  כן, אני מקווה שלפני סוף ינואר.

  חני בריגע:

  האלה. ₪תכנית עבודה שגם מתוקצבת וגם כולל ההקצאות של הארבעה מיליון 

  טל אוחנה:

  נכון, נכון.

  חני בריגע:

  אוקיי.סוף ינואר, 

  טל אוחנה:

  יש משהו שאתם רוצים להביא להצבעה בהקשר הזה ?

  חני בריגע:

  לא.

  נילי אהרון:

  את אמרת שאת לא מסכימה אז,

  חני בריגע:

  בסדר.

  טל אוחנה:

  שכונת אופק א' ושכונת אופק ב', את רוצה להציף את הנושא חני ?

  חני בריגע:

רשים, נכון ? נמסרו המגרשים. לא, הוגשו המג 2015כן. אוקיי, ממה שהבנו, באוקטובר 

  ב' , אמנון אתה איתי ? –א' ו  –סליחה, היא מכרז על המגרשים ב 
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  אמנון:

  אני מקשיב.

  חני בריגע:

אה אוקיי, יפה. חלק, הרוב עדיין לא קיבלו את המגרשים, נכון ? רוב הרוכשים עדיין לא 

  קיבלו את המגרשים.

  אמנון:

  את שואלת אם זה נכון ?

  גע:חני ברי

  אני כן.

  אמנון:

  זה לא נכון.

  חני בריגע:

  רוב הרוכשים קיבלו את המגרשים ?

  אמנון:

  , -כל מי 

  חני בריגע:

  קיבלו את המגרשים, אבל היתרי בניה ?

  אמנון:

  אני אענה לך, התשובה היא לא תמיד כן או לא.

  חני בריגע:

  לא, הבנתי, אוקיי, כן.

  אמנון:

  . כל,2017ב' בנובמבר -, ו 2016' בדצמבר א –כל המגרשים מוכנים למסירה, ב 

  חני בריגע:

  אז כולם נמסרו ?

  אמנון:

תני לי, אני אסביר לך ברור. כל בעלי המגרשים קיבלו הודעות לבוא לקבל את המגרש 

שלהם. מי שבא, נערך איתו סיור, הוא קיבל מפה, הוא קיבל מגרש. יש כאלה שלא רצו 
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ו תיעוד לפרטי פרטים. אין מצב שאנשים רוצים לבוא, יש כאלה שלא רצו לקבל, יש לנ

  לקבל את המגרש ולא קיבלו אותו.

  חני בריגע:

  אין מצב כזה ?

  אמנון:

  אין מצב.

  נילי אהרון:

  זאת אומרת שהם יכולים להתחיל לבנות ?

  אמנון:

  אם הם הגישו היתר וקיבלו היתר בניה מהמועצה,

  נילי אהרון:

  עיות עם חברת חשמל, זה מה שנאמר לנו.הבעיה שהם לא יכולים מאחר ויש שם ב

  חני בריגע:

  ועם התאגיד.

  דובר מהקהל:

  סליחה, אני בונה שם וכבר שבועיים אני גר שם, אמנון יודע.

  חני בריגע:

  נו ?

  אמנון:

אין קשר בין להגיש היתר בניה לבין הטענה שקיימת לגבי חברת חשמל. היתר בניה 

חשמל באופק א' חיברה את החשמל  מקבלים מהמועצה, לא מחברת חשמל. חברת

, באופק א'. באופק ב' היא עדיין לא חיברה את החשמל. זה 2018מרץ  –בסביבות פברואר 

לא מונע למשל מדוד שטרית, נדמה לי שקוראים לו דוד שטרית, הוא כבר התחיל לבנות 

  באופק.

  נילי אהרון:

  , -לא צריך להיכנס ל 

  חני בריגע:

  לא צריך להגיד שמות.
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  ילי אהרון:נ

  לא מעניין אותנו מי בונה ולמי מה יש.

  אמנון:

  כדוגמא.

  נילי אהרון:

  כל אחד שיחיה עם העניינים שלו.

  אמנון:

  , -מאה אחוז, כדוגמא. אז אין קשר בין היתר הבניה לנושא של 

  חני בריגע:

אז מה העניין של ההודעה שהם קיבלו לאחרונה על המדידות ? שהם צריכים לעשות את 

  ידות מחדש.המד

  אמנון:

  , -אה, אני אסביר. כל מי שהגיש 

  חני בריגע:

  על עיכוב שהם לא אשמים בו.

  אמנון:

צריך להביא מודד כמה פעמים בתהליך הבניה.  –לא, אני אסביר. כל מי שמגיש היתר בניה 

פעם ראשונה זה כדי שהאדריכל יתחיל לעבוד על ההיתר בניה, הוא צריך מפת מדידת מצב 

כדי לחבר חשמל  2במילים אחרות. אחר כך לפני טופס  as madeכה זה נקרא, קיים, כ

הוא צריך מדידה נוספת לראות שקווי הבניין כשהוא בנה את הבניין לא חורגים  –זמני 

, והוא צריך 4מההיתר שהוא קיבל מהמועצה. ופעם שלישית כשהוא בא לקבל טופס 

ניה באמת לא חורגת מתנאי ההיתר. לכן לעשות מדידה נוספת ואחרונה על מנת לוודא שהב

  הוא חייב להביא מודד בכל מקרה. המפות שנמסרו,

  חני בריגע:

  וזה לא קשור לעיכוב במסירת השטחים ?

  אמנון:

  לא.

  חני בריגע:

  אז היה עיכוב או לא היה עיכוב ?
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  אמנון:

  זה שני דברים שונים.

  חני בריגע:

  אני שואלת.

  אמנון:

  ,2016שטחים בדצמבר  נמסרו –אוקיי. אופק א' 

  חני בריגע:

  אמרת.

  אמנון:

  היה עיכוב של חצי שנה.

  חני בריגע:

  עיכוב של חצי שנה. ואופק ב' ?

  אמנון:

  נמסרו השטחים בנובמבר. –ואופק ב' 

  חני בריגע:

  .2017נובמבר 

  אמנון:

  , והיה איחור של כשנה, זהו.2017

  חני בריגע:

  מה זה ?ועכשיו הם לא יכולים לקבל היתר בניה, ל

  אמנון:

  הם יכולים, מי הגיש ולא קיבל ?

  נילי אהרון:

  יש, יש, הם גם הגישו בקשה,

  חני בריגע:

  הרי אתם יודעים שיש איזושהי התארגנות לתביעה והיא מאוד מבוססת, אז,

  נילי אהרון:

שלחו לכם גם מכתבים אמנון, ממשרד עורכי דין שלחו לכם התראה לפני נקיטת הליכים, 

  , אנחנו לא ממציאים דברים.אנחנו בוא
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  אמנון:

  אם אני זוכר היה מכתב אחד,

  נילי אהרון:

  כן, אוקיי, אז בוא נתייחס לזה.

  אמנון:

  אבל אנחנו לא, אני לא התכוננתי למכתב שנשלח מעורך דין לפני שנה.

  נילי אהרון:

  לא משנה, אז אנחנו מדברים על העיכובים האלה.

  אמנון:

  , -אני לא מכיר 

  ון:נילי אהר

  שיש תושבים שהתעכב אצלם וכרגע,

  אמנון:

חברת המועצה, אני לא מכיר אנשים שרוצים לבנות, הגישו בקשה ולא יכולים לבנות 

  מסיבה עלומה. אם מישהו, לא צריך פה כמו שאמרנו לתת שמות, יבוא ואנשים פונים אלי,

  נילי אהרון:

  ים,לצורך העניין אם אנחנו נוכל לבוא אליך עם המסה של האנש

  חני בריגע:

  אנחנו יודעות שיש בעיה עם הפיתוח שמונעת מאנשים להתחיל לבנות.

  נילי אהרון:

  ועל כן גם נשלח אליכם מכתב התראה לפני נקיטת הליכים, מה ?

  אמנון:

  תנו דוגמאות.

  חני בריגע:

  לא, אנחנו לא נעלה פה מקרים פרסונליים.

  אמנון:

  לא אמרתי פה.

  חני בריגע:

  ים אליכם בלי הפסקה.אבל הבנו שפונ
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  נילי אהרון:

הם עדיין לא יכולים לבנות, אותה קבוצת אנשים שפנתה לעורך דין עדיין לא יכולים 

  לבנות, אז אנחנו שואלים מה הסיבה.

  אמנון:

  אני שב ואומר,

  טל אוחנה:

  את מוזמנת להפנות אותם לאמנון.

  חני בריגע:

  , יש בעיה עם העניין הזה ?4תקופת הכנה לטופס 

  נילי אהרון:

הם פונים לאמנון והם לא מקבלים תשובה, לא מאיתי ולא מאמנון, בגלל זה אנחנו מעלים 

  את זה פה.

  חני בריגע:

  רגע, יש בעיה,

  אמנון:

את אמנון, אומרים דברים שאני  –סליחה ! את אומרת פה, רגע, רגע, סליחה. כשאומרים 

  ולא מקבלים תשובה, אני מבקש, פה מייצג את עצמי קודם כל. כשאת אומרת שפונים אלי

  נילי אהרון:

אין בעיה, אנחנו נוכל לבוא עם אותם אנשים לפגישה אליך ? אנחנו כחברות מועצה עם 

  אותם אנשים.

  חני בריגע:

  יש, העניין הוא אחר, העניין הוא בנוסף, שלא,

  נילי אהרון:

  לא, אבל הם לא קיבלו מענה אז אנחנו רוצים לוודא שהם יקבלו מענה.

  חני בריגע:

  לא קיבלו מענה, זה גם אומר שיש סחבת. השכונה הזו, –כשאנחנו אומרות 

  אמנון:

  בואו, תבואו עם האנשים,
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  חני בריגע:

תקשיבו, יש שכונות שלמות שקמו בבאר שבע ובדימונה, ואיפה לא, בסדר ? ובתוך זמן 

תה אומר לי סביר, אנחנו לא מצפות שתקום שכונה תוך חצי שנה. אבל לא הגיוני, א

, זה לא סביר, זה לא סביר. עכשיו אז בזמנו זה עוד עבר 2015המכרזים היו באוקטובר 

הצבעה במליאה, אתה זוכר אריה אברהם, נכון ? לא לתת את זה למשרד השיכון, אלא 

להעביר את זה לניהול של החברה הכלכלית כי זה יזרז את ההליכים. זה לא זירז את 

בלתי סביר. האנשים האלה משלמים שכירות, משלמים  ההליכים, הדבר הזה הוא

  משכנתא, ההוצאות פה זה לא להאמין בכלל.

  נילי אהרון:

  והם עדיין לא יכולים להתחיל לבנות.

  חני בריגע:

  אין לכם תשובות הגיוניות.

  אמנון:

  אז תבואו אלי ונבדוק מי לא יכול לבנות ולמה הוא לא יכול לבנות.

  חני בריגע:

  שניה. לא הגענו לעוד משהו, לא הגענו לעוד נקודה. קודם כל מעניין לראות עכשיו רגע, 

  גם את החוזה בין רמי לבין המועצה המקומית.

  טל אוחנה:

  יש לך זכות כחברת מועצה לגשת ולראות את כל ההסכמים.

  חני בריגע:

  אכלוס, 80%אז אני אגש. אבל עוד דבר, התנאי של 

  נילי אהרון:

60 ,60.  

  חני בריגע:

  היום אמרו לי. 80

  נילי אהרון:

60.  

  חני בריגע:

  בחוזה. 80תחליטו. הם ראו 
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  אמנון:

  קודם כל זו לא החלטה שלנו,

  נילי אהרון:

  כן, שניה, אני רוצה להעיר על כך,

  חני בריגע:

  אם זו לא החלטה,

  נילי אהרון:

החליט היא יכולה ל –זו המדינה נותנת את זה, אבל מהרגע שהרשות לקחה את זה לעצמה 

  ? 60%אני תנאי אכלוס  –שהיא לא נותנת תנאי אכלוס. איך אתה יכול לבוא ולהגיד 

  אמנון:

  אני לא אמרתי את זה אבל,

  נילי אהרון:

  לא, ברור שלא אתה, המועצה אמרה את זה אבל.

  אמנון:

את מייחסת לי דברים בשמי, אני מבקש. קודם כל אנחנו נמצאים בשלב מאוד מאוד 

שם בפברואר נתחיל לעשות את שלב ג', שזה הפיתוח הסופי של השכונה, מתקדם, בעזרת ה

  אכלוס, זה קודם כל, אוקיי ? זה לשאלה שלך. 15% -ואנחנו נמצאים אולי אולי ב

  טל אוחנה:

  הקדמנו.

  אמנון:

אני אשתף אותך בעבודה מול רשות מקרקעי ישראל. זה שהם העבירו אלינו את  – 2

  האחריות לפיתוח,

  :נילי אהרון

  אתם ביקשתם.

  אמנון:

  אני,

  חני בריגע:

  לא משנה, זה עבר פה, כן.
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  אמנון:

  , -אני לא יודע מי ביקש, אני נמצא פה כדי לעשות את העבודה, אני לא הייתי פה כש 

  נילי אהרון:

  המועצה ביקשה, סלח לי, מתקנת את טעותי, המועצה ביקשה.

  אמנון:

ה זורם בצורה חופשית, כל שלב עובר כאשר אנחנו עוברים משלב לשלב, אין מצב שז

היתרים, באכלוס עוד פחות מזה. ובעובדה אנחנו בשלבים  20% –בקרה. אנחנו נמצאים ב 

מאוד מאוד מתקדמים לצאת לשלב ג' שזה הפיתוח הסופי של עצים, מדרכות, שצ"פים 

  .65% -ולא ב 80% -וכד'. אז זה לא עולה לא ב

  טל אוחנה:

  נתונים האלה.התושבים גם מכירים את ה

  חני בריגע:

  איך הם מכירים את הנתונים האלה ? על מה אתם מדברים ?

  טל אוחנה:

  הייתי בישיבה שהייתה בחברה הכלכלית,

  חני בריגע:

  אז חלק מהתושבים אולי מכירים וזה משביע את רצונם, אבל זה לא המצב.

  נילי אהרון:

  שנעלה את זה. הם גם ישבו איתך בחוג בית וגם נמרחו, ואכן הם ביקשו

  חני בריגע:

  אבל האבסורד הוא יותר,

  נילי אהרון:

  לכן הם ביקשו שנעלה את זה.

  חני בריגע:

רגע, שניה. מה שאת אומרת זה מאוד לא עולה בקנה אחד עם המציאות טל, ממש ממש 

  לא.

  טל אוחנה:

  למה ?
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  חני בריגע:

שם, סובלים. התחושה  זה לא עולה בקנה אחד עם המציאות. השכונה הזו, אנשים סובלים

זה אף פעם לא עומד בזמן  –שלהם שהם לא מקבלים תשובות, וגם כשהם מקבלים 

  אחוזי אכלוס כדי לפתח, 80או  60 -שמדברים עליו. דבר שני, אם אתם מצפים ל

  טל אוחנה:

  אבל הוא אמר לך שכבר לא,

  אמנון:

  לא, אמרתי שלא.

  חני בריגע:

ממה שאותם אנשים ששילמו כסף כבר לפיתוח  אבל אתם מתארים פה מצב אחר לגמרי

  מתארים.

  אמנון:

  אבל אני אמרתי בפברואר אנחנו מתקדמים בעזרת השם, 

  טל אוחנה:

  , -אבל הוא אמר לך את התשובה בפועל, לא התשובה 

  חני בריגע:

  מה זה הוא ענה לי שכבר לא ? הוא אומר לי בפברואר,

  אמנון:

  פברואר זה עוד חודשיים וחצי.

  בריגע:חני 

אבל תגידי לי טל את רצינית ? את יודעת כמה פעמים אמרתם שהכביש הזה יסתיים ? איך 

  את פתאום מצפה שאני אאמין לכל מה שאתם אומרים ? לא ברצינות.

  טל אוחנה:

  אבל אומר לך ראש המינהלת בפברואר,

  חני בריגע:

  נו, הוא אמר הרבה דברים גם לפני, בסדר, שלא עמדו בהם.

  :טל אוחנה

יש  –אכלוס רק אז יחל הפיתוח. עונה לך  80%או על  60%אבל זה לא עונה, את טענת שעל 

  ובפברואר יוצא למכרז, אז לא הבנתי, לא הבנתי. 15%רק 
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  חני בריגע:

  ב' עוד לא הסתיימו. –א' ו  -בפברואר הוא יוצא לשלב ג' כשאנחנו יודעים ש

  אמנון:

  למה א לא הסתיים ?

  חני בריגע:

  אל תענה לי בשאלה, הסתיים ? הסתיים ?

  אמנון:

  כן.

  חני בריגע:

  בוודאות מוחלטת ?

  אמנון:

  כן.

  חני בריגע:

  כן ? התשובה שלך, אתה נראה מאוד מהסס כשאתה עונה לי. מאוד מהסס.

  נילי אהרון:

  שלב א' הסתיים ?

  משה פרץ:

  לא, זה לא לעניין חני, את לא יכולה להגיד את זה.

  נילי אהרון:

  לים להגיד ?מה לא יכו

  משה פרץ:

  את סובייקטיבית לחלוטין, אתה נשמע מהסס, אתה נראה מהסס, כן בטוח, זה לא,

  (מדברים ביחד)

  משה פרץ:

  יש לי הרגשה שאתן חושבות שאתן נמצאות בהצגה, וזה צריך להיגמר.

  נילי אהרון:

  אנחנו לא נמצאות בהצגה, סליחה.

  משה פרץ:

  , -לך שהוא זה צריך להיגמר, היהודי פה אומר 
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  נילי אהרון:

  משה בוא, אל תחלק ציונים.

  משה פרץ:

  הססנות, מה זה הדבר הזה ? –כי את אמרת 

  חני בריגע:

  זה אני אמרתי.

  משה פרץ:

  דקות עברו, אני מבקש לסיים את המליאה בבקשה. 10סליחה טל, 

  חני בריגע:

  זה נושא שאנחנו העלינו לסדר היום. משה ראית,

  משה פרץ:

  דקות על הנושא הזה, לא מוכן, אני לא מוכן שזה יימשך ככה. 20דקות,  20דיברת לא, את 

  חני בריגע:

  אתה רגוע. –משה, ראיתי שכשאתה משחק שחמט בטלפון 

  משה פרץ:

  נכון, כי אתן,

  חני בריגע:

  אז תחזור לשחק.

  משה פרץ:

  רי המליאה,דקות. חב 15אני מבקש לסיים את המליאה. מישהו .. הדברים שלי, עברו מעל 

  נילי אהרון:

  טל, כולם מנהלים אותך, באמת נו.

  משה פרץ:

  אני מבקש לסיים את המליאה.

  חני בריגע:

  יש עוד שני נושאים לסדר היום משה.

  נילי אהרון:

  משה, אתה עוד לא ראש המועצה כדי לבקש לסיים את המליאה, נו בחייך.
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  משה פרץ:

  זכותי כחבר, זכותי כחבר לבקש.

  ן:נילי אהרו

אז זכותנו גם כחברות לשאול את השאלות, מה נראה לך ? שבאתם לפה רק להצביע ובזה 

  נגמר הסיפור. משה בחייך.

  משה פרץ:

  בערך, כן, כן.

  נילי אהרון:

  אז זה לא יהיה, תסלח לי, זה לא יהיה. מעכשיו,

  משה פרץ:

  אז זה לאט לאט יהיה.

  נילי אהרון:

  פחות, זה לא יהיה ככה באמת. מה זה ? חמש שנים, אני ונקווה שזה יהיה הרבה

  חני בריגע:

  ב', -אמנון, אני מבקשת, יהיה אפשר להגיע לחברה הכלכלית ולראות שבאמת אכן א' ו

  טל אוחנה:

  הוא כבר ענה לך שכן.

  חני בריגע:

  הסתיימו לחלוטין ?

  אמנון:

  כן, כן.

  חני בריגע:

  אז אני אקבע איתך פגישה.

  נילי אהרון:

  ? גם ב' הסתיימו

  חני בריגע:

  כן, הוא טוען שכן.

  אמנון:

  לא.
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  משה פרץ:

  א' , שאלת על א'.

  חני בריגע:

  ב.-שאלתי על א ו 

  אמנון:

  הסתיים, –א 

  (מדברים ביחד)

  חני בריגע:

  בואו נראה אחר כך בתמלול, בסדר, אוקיי, אין בעיה.

  טל אוחנה:

  אוקיי, רחוב סלעית, כן ?

  חני בריגע:

העבודות שם להסתיים ? הבנתי שכבר התחילו לפני שבועיים  רחוב סלעית, מתי צפויות

  אבל זה מדשדש לגמרי ולא מתקדם.

  טל אוחנה:

  ממש לא מדשדש. מהנדס המועצה ויוסי מנהל הפרויקט .. יאללה יוסי קדימה.

  יוסי פחימה:

  , 15.10 -טוב, ככה, הפרויקט התחיל ב

  נילי אהרון:

  השנה הזו ?

  יוסי פחימה:

  השנה הזאת.

  בריגע: חני

  , כן ? 15.10.18

  יוסי פחימה:

לאפריל הקבלן  15 - החוזה שנחתם עם הקבלן הוא לשישה חודשים, זאת אומרת עד ה

  אמור לסיים את העבודה, אוקיי ? זה מבחינת לוחות הזמנים.

  נילי אהרון:

  מי הקבלן ?
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  יוסי פחימה:

  קבלן מטעם משרד השיכון, אני לא זוכר את הפרטים שלו,

  טל אוחנה:

  "בוני הארץ".

  יוסי פחימה:

  אני מכיר את הקבלן עצמו בשמו, נאדל, אבל אני לא זוכר את הפרטים.

  טל אוחנה:

  "בוני הארץ" קוראים לו.

  חני בריגע:

  וזה דרך משרד השיכון ?

  יוסי פחימה:

  זה דרך משרד השיכון.

  דני לוגסי:

  "בוני הדרך", משהו כזה, זה הקבלן.

  חני בריגע:

  בסדר, נמצא.

  וחנה:טל א

  הלאה.

  יוסי פחימה:

זהו. עבודות הפיתוח התחילו והתגלו כמה קשיים תוך כדי תחילת הביצוע, כמובן שהתכנון 

זה לא תמיד מה שתואם בשטח. חלק מהתשתיות הן נמצאות בגובה שהוא לא תקני, אם 

  זה בזק, אם זה הוט, אם זו חברת חשמל, אם זה מים, מה שגורם,

  חני בריגע:

  הזה ? רק סליחה, של משרד השיכון, של מי הפרויקט

  טל אוחנה:

  משרד השיכון.

  חני בריגע:

  לא של הנו, אוקיי.
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  טל אוחנה:

  זו שכונה של משרד השיכון.

  יוסי פחימה:

ומה שמקשה על העבודה, בעצם צריך ממש לעבוד שם כמו בבית מרקחת ואתם יודעים, זו 

ו עבודה מאוד מאסיבית. יש לא לא עבודה של בית מרקחת, עובדים שופלים, באגרים, וז

מעט בעיות ולכן קצת מתעכב. למרות כל זאת אני בטוח גם בשם הקבלן וגם בשם משרד 

  השיכון, העבודות יסתיימו בעזרת השם לפני המועד שכתוב בחוזה מול הקבלן.

  נילי אהרון:

  לפני אפריל ?

  יוסי פחימה:

לי ישיבה עם משרד השיכון בנושא  לפני הזמן. וזהו, רק צריך סבלנות. מחר בעזרת השם יש

של, בעצם להביא איזושהי הנגשה לטובת התושבים, גם שמעתי אותם, הייתי איתם בכל 

מהלך השבוע הקודם. ונחשוב על איזשהו פתרון גם מבחינת חניות מוסדרות, גם מבחינת 

שבילי גישה בכדי שיוכלו להתנהל בצורה נורמלית עד שהסתיימו העבודות. אבל אתם 

  דעים, צריך קצת סבלנות. לקח לא מעט זמן עד שהעבודות האלה התחילו,יו

  היו המון קשיים בדרך, וצריך סבלנות, צריך קצת סבלנות.

  חני בריגע:

האם אנחנו לומדים משהו להבא בכלל בכל הפרויקטים של הבניה ? שאי אפשר להכניס 

  ד ?אנשים לשכונות כשאין להם אפילו מדרכה ללכת בה. מה לגבי העתי

  חני בריגע:

  הפקת לקחים.

  טל אוחנה:

אז קודם כל צריך להבין שיש בהקשר הזה, יש שוני בין המינהל לבין השיכון, גם בפרויקט 

הנוכחי שאגב הוא לא כולל רק את סלעית, אלא את כל המדרג, זאת אומרת גם שכונת 

יזמים, צהלה, גם הבתים האחרים, גם הם נמצאים בפיתוח. ככלל התנאים שלהם מול ה

הם לא מבצעים פיתוח. אנחנו  –אכלוס  60%הם לא מולנו, הם מול היזמים, שעד שאין 

לחצנו בכל דרך כי זה באמת היו תנאים בלתי אפשריים, בחורף שעבר אי אפשר היה 

  להיכנס לבתים,
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  חני בריגע:

  כמה אחוזי אכלוס יש שם ?

  טל אוחנה:

  גרש, לא רק את סלעית.כרגע כל השכונה כמה זה ? הם סופרים את כל המ

  חני בריגע:

  כן, את הכל, נו ?

  יוסי פחימה:

זה רחוב, בואו נגיד שצד אחד בעצם הצפוני הוא מאוכלס, הצד הדרומי הוא לא מאוכלס. 

  מבחינת הרחוב עצמו, זאת אומרת יש, 50%כאילו אפשר להגיד שזה 

  חני בריגע:

משרד השיכון או פרויקט של  רגע, אז את בעצם אומרת לי שלא משנה אם זה פרויקט של

  החברה הכלכלית,

  טל אוחנה:

  של רמ"י, לא משנה. רמ"י מבצעת את הפרויקטים שלה דרך החברה הכלכלית,

  חני בריגע:

  אכלוס. 60% –רמ"י לא אכפת לה אם תגידי לה שפחות מ 

  טל אוחנה:

ה ששאלת אנחנו הקדמנו. זו בדיוק השאל –נכון, ולכן אנחנו הקדמנו, מה שבשליטה שלנו 

  קודם על שכונת אופק, והתשובה שאמנון ענה. כנ"ל בשכונת אגם.

  חני בריגע:

  תשובה שתיבדק.

  טל אוחנה:

כנ"ל בשכונת אגם, שאנחנו כבר התחלנו את ההליכים של מכרז הפיתוח, עוד לפני שמישהו 

, השיווק ליזמים נעשה רק לפני שלושה ימים, אנחנו  -קיבל שם את המגרשים או ש 

ם את זה שם. בהקשר של השיקום זה פועל קצת אחרת, אנחנו דחפנו את זה, אנחנו מאיצי

.. החלקים האלה עוד  50הקדמנו את זה, הם סופרים את כל היחידות דיור, אין שם אפילו 

כרגע אכלוס, אבל הצלחנו להגיע באמת להסכמות  40%לא נבנו, לדעתי זה משהו כמו 

ת של לא לאכלס אנשים עד שאין פיתוח, זה יובא איתם והדבר הזה קורה. לגבי המדיניו

לדיון בהנהלת המועצה משום שזו סוגיה שחזרה על עצמה גם בשכונה הצפונית וגם 
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בשכונת האירוסים. עוד לא העמקנו כדי להבין מה היתרונות והחסרונות, יש תמיד איזה 

כנתאות. לחץ מקרב אלה שקנו את הבתים להיכנס לבית שלהם כדי לא להמשיך לשלם מש

בהיתר שלהם שהם יודעים שהפיתוח ייעשה רק לאחר  4הם חותמים בהיתר בקבלת טופס 

  אכלוס מלא.

  חני בריגע:

אין להם ברירה, אבל זה קורה במקומות אחרים, אז לא שווה לבדוק ולהבין איך זה קורה 

  ועובד במקומות אחרים ? ששכונות שלמות קמות בפרק זמן,

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  גם בעיריית באר שבע אני יכולה לתת דוגמא אישית,

  טל אוחנה:

  תוצר של מס' יחידות דיור.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  עדיין,

  חני בריגע:

  שכונת הכלניות בעיריית באר שבע קמה מהר מאוד, גם מבחינת התשתיות שלה.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

יש בעיה, שאנשים לא מוציאים  –קמה מהר מאוד אבל כי אנשים, כשאין לך אכלוס 

  היתרים ומתחילים להניע את השכונה יש בעיה. יש גם היגיון,

  חני בריגע:

  זה ביצה ותרנגולת כרמית.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

נכון, אבל יש גם היגיון, מה ההיגיון ? אם את תעשי ישר פיתוח נניח, לצורך העניין אנשים 

  ות, יהרסו לך שצ"פים,יתחילו לבנות, אז יהרסו לך תשתי

  חני בריגע:

  לא, אבל זה צריך להיות במקביל, זה צריך להיות במקביל.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

כמו שאת אומרת, במקביל אבל צריך להיות איזשהו אכלוס מסוים. ואגב, את לא יכולה 

גור, אני מוכן לגור בתנאים כאלה, את לא יכולה למנוע ממנו ל –למנוע מבן אדם שאומר 

  את לא יכולה למנוע ממנו להיכנס.
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  חני בריגע:

  היא מבקשת למנוע ממנו לגור, מהבודדים האלה שמוכנים לחיות ככה.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

נכון, אני אומרת בגדול כן, יש לרשות אפשרות, עוד הפעם, אם זה לא, נניח אצלנו בכלניות 

ים, הגעתם לאחוז הזה, תפתחו לכם, לא זה לא אנחנו קובעים את זה אפילו, יש אחוז מסו

  לא מפתחים. –הגעתם 

  (מדברים ביחד)

  חני בריגע:

  בכלנית נכנסו לשכונה די מוכנה.

  טל אוחנה:

  ההבדל בין שכונת כלניות לבין הפרויקטים שלנו, 

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  האמיני לי, אני אומרת לך את זה מידע אישי.

  טל אוחנה:

תוצר, בסדר ? של כמה יחידות דיור. אין להם מבחינת משרד  שנוסחת הפיתוח היא

השיכון, שאני עכשיו עכשיו איתה במריבה על להמשיך לפתח את השכונה הצפונית, את 

שכונת האירוסים. מבחינתם עד שהם לא שיווקו את יתר היחידות, אין להם בקופה 

. ההבדל בין באר שבע מספיק כסף כדי לבצע את עלות הפיתוח, ולכן הם לא עושים את זה

לירוחם זה המסה הקריטית, באר שבע בבום אחד שיווקו את הכל, הכל נתפס, יצאו לדרך, 

  הקבלנים ראו שיש ביקושים.

  חני בריגע:

  רגע אבל מבחינת, אם אני חוזרת איתך רגע לאופק, יש לי את הכסף של הפיתוח.

  טל אוחנה:

ה באופק הקדמנו את הפיתוח. בשכונות בגלל זה באופק הקדמנו. אני אומרת שוב, בגלל ז

של השיקום, זו שכונת האירוסים, שכונת צהלה ועתידה להיות שכונת המכתש, .. על ידי 

משרד השיכון, זה משק סגור כלכלי שבו מכל יחידת דיור שנמכרת מופרשים כספי פיתוח 

ונכון הם לא יוצאים. חוץ מהתירוץ,  –לתוך השכונה, עד שהם לא צוברים את כל הסל 

שאמרה לך כרמית, זה גם היה בשכונה שאת ואני גרות בה, שיש בלאי שכל הזמן הם 

צריכים לחדש אותו, עד היום לא הייתה מסירה של שכונת נוף מדבר מהסיבה הזאת, כי 
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אנחנו לא מוכנים לקבל את השכונה באופן שבו היא נמצאת, המדרכות נהרסו בגלל שעלו 

זיקים את זה בכוונה עד שיושלם כל הפיתוח ואז נעשה עליהן משאיות וכו'. אנחנו מח

מסירה, כדי שהם יתקנו את כל הדברים שמה שנקרא התבלו בדרך. את רוצה להוסיף 

  משהו ?

  חני בריגע:

  לא.

  טל אוחנה:

  אוקיי. אני רוצה לסגור את,

  נילי אהרון:

  לא, הצעה רביעית, את לא דנה בה ? על השקיפות.

  טל אוחנה:

  היא חסרה לי.

  איתן דלח:

  לא, הזכרנו את השקיפות תוך כדי, חשבנו שזה עבר.

  נילי אהרון:

  לא, לנו יש בקשות אחרות בעניין השקיפות. זה שאומרים שתוקצב, זה לא מספיק.

  חני בריגע:

  קודם כל להפריד בין שיתוף ציבור לשקיפות, זה שני דברים שונים.

  נילי אהרון:

  זה לא אותו הדבר.

  אמונה:ד כרמית אהרון "עו

  בסדר, יש לכן הזדמנות להציג את הנושא.

  חני בריגע:

  כן, בדיוק. כולם קיבלו את החומר הזה ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  כולם קיבלו את כל החומרים שהעברתן.

  חני בריגע:

  יפה. אז זו ההצעה, נכון כרמית ? זו הצעה, נכון ? הצעה להחלטה.
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  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  דתן, בסדר.ברביעית למ

  חני בריגע:

ברביעית למדנו, אוקיי. את כולן כתבתי באותה שעה. אז זהו, כמו שאתם רואים, יש 

קריטריונים מאוד ברורים לרשות שקופה. רשות שקופה זה דבר מאוד מאוד בסיסי 

לציבור התושבים לדעת מה קורה בתוך הרשות, מה המידע, להנגיש לו את המידע בצורה 

ה להיות. יש תכנית עבודה לאיך הופכים לרשות שקופה, לעבודה הכי ברורה שיכול

בשקיפות ברשויות מקומיות. אנחנו נשמח מאוד מאוד ליישם אותה יחד אתכם, גם 

כשאנחנו לא בהנהלה ולא בקואליציה. ואת זה אנחנו היינו רוצות להעלות לסדר היום. יש 

  למישהו שאלות מה זה ?

  משה פרץ:

  התנגדות. אני רוצה בבקשה להעלות

  חני בריגע:

  כמובן.

  משה פרץ:

אני מבקש לדחות את הדיון בסעיף הזה למליאה הבאה או מליאה שאחרי זה. אנחנו 

רוצים ללמוד את הנושא הזה, אני לא רוצה לקרוא רק את הדף הזה, אני רוצה להכיר 

  אותו יותר. אני מבקש להביא להצבעה אם בכלל דנים בשאילתה הזאת.

  נילי אהרון:

  לא שאילתה, זו הצעה לסדר יום. זו

  משה פרץ:

  בהצעה.

  חני בריגע:

  חוץ ממשה שפתאום לא מבין מהר, יש עוד מישהו שלא מבין ?

  טל אוחנה:

אנחנו נכבד את ההחלטה של חבר ההנהלה משה פרץ ואנחנו נדחה את הדיון בדבר הזה 

ם, חלקם למליאה הבאה. אני אגיד משפט כללי, כל הדברים שכרוכים בחוק ומבוצעי

  נמצאים בסעיפים האלה,

  



  2מס'  מן המניין ישיבת מליאהפרוטוקול  

  כסליו ה'תשע"ט כ"ד  2018 דצמבר 2  ראשוןמיום 

 137

 

  חני בריגע:

  אני יודעת, מה שלא בחוק.

  טל אוחנה:

  , -יש דברים שהם לא בחוק אבל ככל שאין בהם פגיעה בצנעת הפרט ו 

  חני בריגע:

  ברור, זה מאוד ברור.

  טל אוחנה:

  ובאינטרסים אחרים של המועצה,

  נילי אהרון:

  א ממציאות את הגלגל, זו לא איזו המצאה.זה גם רשויות שכן מיישמות את זה, אנחנו ל

  טל אוחנה:

אני יודעת, אני מכירה מה חני עושה בעבודתה, הכל בסדר, אני מכירה את הקואליציות. 

  והדברים האלה, לא סתם אמרתי קודם, נציג שיתוף ציבור,

  נילי אהרון:

  יש הבדל בין שיתוף ציבור,

  חני בריגע:

  לא קשור.

  טל אוחנה:

  ה קשור ומה לא קשור, תתני לי לסיים את דבריי.אל תגידי לי מ

  נילי אהרון:

  בטח שכן, יש הבדל בין שיתוף ציבור ושקיפות.

  חני בריגע:

  רגע, תתני לה לענות. כן ?

  טל אוחנה:

  הבנתי שאת מבינה יותר ממני. בין היתר, כיוון שכל תפקידה של השקיפות,

  חני בריגע:

  יהירות זה חטא, תזכרי את זה טל.
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  אוחנה: טל

היא לאפשר לציבור להיות מעורה בפעילות המועצה, בין היתר זה יהיה חלק מאחריותה. 

מה כאמור הדברים שנמצאים בחוק כבר מבוצעים, דברים אחרים יובאו כחלק מתכנית 

  שלמה וכוללת שכבר אמרתי לך לגביה בפעם הקודמת לאישור בהנהלת המועצה.

  חני בריגע:

  ?מה אמרת לי בפעם הקודמת 

  טל אוחנה:

  שאלת לגבי הדברים שקשורים בקשר עם הציבור לגבי וועדות,

  חני בריגע:

  לא, אבל אני מפרידה,

  נילי אהרון:

  אבל יש הבדל בין קשר לציבור טל.

  טל אוחנה:

  אבל אני החלטתי שאותו בן אדם יעשה את שני הדברים.

  חני בריגע:

  אין לי בעיה, זה תחליטי, הכל בסדר.

  טל אוחנה:

  ני מודיעה לך.אז א

  חני בריגע:

  אבל לא על זה אני מדברת.

  טל אוחנה:

  ראיתי, עברתי על כל דבר ודבר,

  חני בריגע:

  טל, את מורחת אותי.

  נילי אהרון:

  שקיפות זה לצורך העניין,

  (מדברים ביחד)

  נילי אהרון:

  שקיפות זה לצורך העניין, שניה משה,
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  משה פרץ:

ה לא לדון בשאילתה הזאת. בואו נצביע בבקשה לא, לא, יש פה החלטה של חברי המועצ

  גברת ראש המועצה,

  נילי אהרון:

  סליחה, אבל אני רוצה להסביר את דבריי, משה, מותר לי לבוא ולהסביר,

  משה פרץ:

  גברתי ראש המועצה, אני רוצה להעלות להצבעה אם לדון בזה או לא.

  נילי אהרון:

  !סליחה כרמית, מותר לי לבוא ולהסביר, סליחה 

  חני בריגע:

  דקות ? 10מותר לה 

  משה פרץ:

  הסברת.

  נילי אהרון:

  אני לא הסברתי, אתה לא נתת לי להסביר.

  משה פרץ:

  העלית את הנושא, שאלת אותנו, אני ביקשתי להוריד את זה מסדר היום.

  חני בריגע:

  דקות. 10היא לא הסבירה, לה יש 

  משה פרץ:

  היא הגישה את הבקשה או את ?

  חני בריגע:

  שתינו.

  נילי אהרון:

  סליחה, אנחנו ביחד, מותר לנו לדבר.

  משה פרץ:

  אנחנו לא רוצים לדון בזה,

  נילי אהרון:

  מה זה אנחנו לא רוצים ? סליחה ? באמת.



  2מס'  מן המניין ישיבת מליאהפרוטוקול  

  כסליו ה'תשע"ט כ"ד  2018 דצמבר 2  ראשוןמיום 

 140

 

  טל אוחנה:

  יש להן את הזמן שלהן לומר את דבריהן ולאחר מכן אנחנו יכולים להעלות להצבעה.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  דקות תציגו את הנושא. 10י מציגה את הנושא ועד חני, תחליטו מ

  נילי אהרון:

  אין בעיה.

  חני בריגע:

  דקות לכל אחת. 10דקות, קודם כל אם אתם כאלה פדנטים אז זה  10

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  דקות אפשר להציג את זה אגב. 10 -לא פדנטים, אני חושבת שפחות מ

  חני בריגע:

  טלפון, שניה, אני חייבת את הקשב שלך, בסדר ?טל, תרימי רגע את הראש מה

  טל אוחנה:

  כן, כן.

  חני בריגע:

עזבי אותי משיתוף ציבור, אם תחליטי שזה שמחזיק את השיתוף ציבור, זה מה שהוא 

יעשה, אחלה. אני לא מדברת איתך על מי יעשה את זה, אני מדברת איתך על הנכונות 

  לאמץ את כל הקריטריונים האלה.

  :טל אוחנה

  אז עניתי.

  חני בריגע:

  משה, תוריד את הדבר הזה, מה עובר עליך ?

  משה פרץ:

  את מה ?

  חני בריגע:

  אתה זקן השבט, נכון ? אתה זקן השבט ?

  משה פרץ:

  כן.
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  חני בריגע:

  יופי, אז תתנהג ככה.

  טל אוחנה:

שאין כבר מבוצע. מעבר לחוק, ככל  –עניתי שוב, אני מדברת על זה חני. מה שהחוק מחייב 

  בו פגיעה בצנעת הפרט ובאינטרסים כלכליים אחרים של המועצה,

  נילי אהרון:

  למשל פרסום דוחות כספיים ?

  חני בריגע:

  תני לי דוגמא.

  נילי אהרון:

  פרסום דוחות כספיים לצורך העניין.

  חני בריגע:

  רגע, שהיא תיתן לי דוגמא.

  טל אוחנה:

מדברת על ועדת המכרזים, אתם מכירים לא, זו לא פגיעה באינטרסים של המועצה, היא 

את הדיון בסוגיה. ואני חוזרת שוב, עד שתהיה הכרעה לבית המשפט, ככל שהדברים 

  האלה לטעמנו אין בהם,

  חני בריגע:

  את יודעת שיש רשויות שלא מחכות להכרעה של הדיון שלי בבית המשפט, זה ברור.

  טל אוחנה:

  אני אז אומרת שלכל דבר,

  חני בריגע:

  יש לי פה ניגוד עניינים או לא גברת יועצת ? אה,

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  אני מציעה לך לא להעלות כאן,

  חני בריגע:

  אני לא אומרת שום דבר מבית המשפט, בסדר. כן ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  , -בסדר, אז תמנעי מל 
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  טל אוחנה:

מול הציבור, יש לזה כל מיני אנחנו נביא להחלטת הנהלה את כל התכנית שלנו לשקיפות 

  היבטים, לא רק אלה, אלה גם דברים אחרים.

  נילי אהרון:

  זה יעלה רק בהנהלה ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

אל תשכחו שיש לזה גם היבט של כוח אדם שצריך לעשות את זה פה, זו לא רשות שיש 

  עתירת כוח אדם. אז גם כל הדברים האלה,

  נילי אהרון:

  א מקצה את,היא אמרה שהי

  חני בריגע:

  קודם כל יש כוח אדם לטענת טל.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  בסדר, אז זה במסגרת התכנית היא תצטרך לראות איך היא עושה. אני מדברת על מה 

  היה עד היום.

  טל אוחנה:

  זאת תשובתי בעניין הזה.

  חני בריגע:

  אז מה זה בשורה תחתונה זה יעלה עוד ?

  טל אוחנה:

  מביאים את זה לאישור הנהלה, אנחנו

  נילי אהרון:

  את יכולה את זה למליאה הבאה ?

  טל אוחנה:

  ככל שההנהלה תגבש את המדיניות שלה בהקשר הזה, היא תביא לידיעת המליאה.

  חני בריגע:

  מתי ?

  טל אוחנה:

  , -אני מניחה שזה ייקח לנו לפחות חודשיים 
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  נילי אהרון:

  לות את זה להצבעה,סליחה, אבל אנחנו כן רוצים להע

  חני בריגע:

  חודשיים לעבוד על זה ?

  נילי אהרון:

שניה, חני שניה, סליחה. אנחנו רוצים כן להעלות את זה להצבעה. משה ביקש שזה יהיה 

במליאה הבאה, שהוא ילמד את זה, אז בבקשה במליאה הבאה אנחנו מבקשות, שלי ? 

  בבקשה שבמליאה הבאה,

  משה פרץ:

  דבריי. אני רוצה לתקן את

  נילי אהרון:

  כן ? אתה רוצה לגמרי למחוק את זה ?

  טל אוחנה:

  לאחר דיון בהנהלה,

  משה פרץ:

  לאחר דיון בהנהלה הנושא הזה יובא לידיעת,

  נילי אהרון:

  סליחה, אבל אנחנו רוצים להצביע על כך, מה זאת אומרת ?

  משה פרץ:

  אנחנו מבקשים לדחות,

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  שיצביעו על זה עכשיו ?את רוצה 

  נילי אהרון:

אני נגד שקיפות, תדחה את זה  –אז תדחה את זה עכשיו, אז תדחה את זה עכשיו, תגיד 

  עכשיו.

  (מדברים ביחד)

  נילי אהרון:

  אתה רוצה ללמוד ? אין בעיה.
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  חני בריגע:

  לא חודשיים, מליאה הבאה.

  משה פרץ:

  לא, לא, אנחנו נחליט.

  הרב אריה אברהם:

  ו נחליט כשנהיה מוכנים, אנחנ

  נילי אהרון:

  אתם נגד ההצעה שהמועצה,

  הרב אריה אברהם:

  כן, אנחנו נגד,

  (מדברים ביחד)

  חני בריגע:

  גמרנו, לא מוכן,

  חני בריגע:

  אריה, אריה, מה אתה לא מוכן ? שניה.

  הרב אריה אברהם:

  לא מוכן, עבר הזמן ואני רוצה הצבעה שאנחנו נהיה מוכנים.

  :חני בריגע

  אריה, הצבעה על מה ? אני יכולה להבין על מה ההצבעה ? האם להעביר למליאה הבאה ?

  משה פרץ:

  אנחנו דוחים את הדיון. מבקשים לדחות את הדיון.

  הרב אריה אברהם:

 –אנחנו לא למליאה הבאה, אין לנו התחייבות, אנחנו נלמד את הנושא, כשזה יהיה מוכן 

  אנחנו נביא אותו.

  חני בריגע:

  על מה ההחלטה עכשיו ? אז

  משה פרץ:

  לדחות את הדיון בשאילתה שלכן.
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  חני בריגע:

  לדחות את הדיון.

  משה פרץ:

  בשאילתה שלכן, כן.

  נילי אהרון:

  כרמית, לצורך העניין אנחנו יכולים להעלות את זה שוב ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  מה עכשיו או בכלל ?

  חני בריגע:

  לא עכשיו.

  רון אמונה:ד כרמית אה"עו

  לא, יש פה החלטה.

  חני בריגע:

  מה ההחלטה ? אני לא מבינה מה ההחלטה.

  משה פרץ:

  לדחות את הדיון בזה.
   נילי אהרון:

לא פה אחד, מי בעד ומי  –סליחה, תגידי בבקשה על מה אתם מצביעים, תגידי פה אחד 

  נגד,

  חני בריגע:

  על לדחות את הדיון או לדחות את ההצעה ?

  משה פרץ:

  דחות את הדיון.ל
   נילי אהרון:

  לדחות את הדיון או לדחות את ההצעה ?

  טל אוחנה:

תתנו לי לדבר ואז אני אגיד. אנחנו דוחים את הדיון בסוגיה הזאת עד ללמידת עומק של 

         כלל חברי ההנהלה, וגיבוש תכנית שכוללת,

     משה פרץ:

  וההשלכות שלה.
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  טל אוחנה:

גם הבנה של הפונקציות שיישאו בנטל הזה בתוך המועצה. יש גם למידה מרשויות אחרות ו

  לזה השלכות, אנחנו לא נדבר עליהן כאן בהרחבה. זאת אומרת שרק לאחר דיון 

בהנהלה וגיבוש עמדתה בעניין, זה יובא לידיעת הנהלת המועצה. מי בעד ? תודה. מי נגד? 

  תודה. אנחנו סוגרים,

  נילי אהרון:

רך העניין אנחנו יכולות להעלות את זה שוב לסדר יום גם סליחה שניה. כרמית, לצו

  במליאה הבאה ?

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  לא, אם עכשיו את העלית הצעה והיא נדחתה, את לא יכולה להעלות אותה פעם נוספת.

  נילי אהרון:

  היא נדחתה, הדיון נדחה אבל לא אמרו לנו,

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  ם או משהו כזה,יש לך שלושה חודשי

  משה פרץ:

  שלושה חודשים.

  ד כרמית אהרון אמונה:"עו

  יש זמן, שלושה חודשים.

  נילי אהרון:

  אוקיי, תרשמי עוד שלושה חודשים.

   טל אוחנה:

  מן המניין. 2אנחנו סוגרים ישיבה מס' 

  20:06הישיבה ננעלה בשעה:                                

             

   בברכה,

          

  מנכ"לית המועצה –שלי סויסה            ראש המועצה –נה חטל או       
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